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ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-QUATRE DE JUNY DE DOS MIL QUATRE

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-quatre de juny de dos mil quatre, a les 18
hores i 5 minuts es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Ajuntament, sota la
presidència de la Il·lma. Sra. Alcaldessa, Gloria Calero Albal, els/les següents
regidors/es:

Sr. José Luís M. Chover Lara
Sra. Nuria Hernández Pérez
Sr. Miguel García Benítez
Sra. Aurora Campayo Duarte
Sr. Alfonso Vicente Muñoz Muñoz
Sra. M. Monserrat Solaz Latorre
Sr. Miguel Á. Martín López
Sr. Fernando López-Egea López
Sra. Rosa M. Vilalta Villarroya
Sr. Joaquín Estal Lizondo
Sr. Manuel Civera Gómez
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco
Sr. Silvestre Borrás Azcona
Sr. Francisco Zarzoso Usina
Sr. Alfredo C. Castelló Sáez
Sr. Juan Serrano Moreno
Sra. Antonia L. Murciano Rodríguez
Sra.  M. Carmen Gómez Bernuz
Sra. M. Dolores Contreras Matalí
Sr. José L. Martí González
Sr. Marcelino Gil Gandia
Sr. Jaime E. Goig Torres
Sr. Manuel Gallart de la Torre
Sr. Miguel Á. Cortés Flor

Assistits del secretari general, Sr. Emilio Olmos Gimeno, i de l’interventor, Sr.
José Eugenio Garcerán Rodríguez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la
corporació, en primera convocatòria. Es fa constar que el Sr. Castelló s’incorpora a la
sessió en el punt 2, a les 18 hores i 6 minuts.

La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre el dia.

1 APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS
El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Sra. Calero,

senyores i senyors regidors, senyores i senyors del públic i mitjans de comunicació,
bona vesprada a tots, simplement per a dir que s’han presentat tres actes en aquesta
sessió, una d’elles l’ordinària d’abril, més la de la SAG i des de la data que se’ns han
lliurat no hi ha hagut temps material almenys en aquesta persona que intervé ací ara per
a poder-les llegir i aprovar, per tant confiem que s’hagen fet bé, però si per la lectura
d’elles en posteriors dies s’observa algun xicotet error d’alguna denominació o alguna
cosa, que se’ns permeta rectificar-les en passar-la en net, simplement això.”
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Sotmès a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA: Aprovar l’esborrany de les actes corresponents a les sessions
celebrades els dies vint-i-nou d’abril, set de maig i disset de maig de dos mil quatre.

2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-
DELEGAT D’URBANISME, REGIDOR-DELEGAT D’ACTIVITATS I
REGIDORA-DELEGADA D’HISENDA

De conformitat amb el que disposa l’art. 42 del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 27 de maig
d’enguany, segons la següent relació:

RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Mes maig 2004

20/05/04 Remetre al Tribunal Superior de Justícia de la CV, còpia exp. administratiu
7/03-RD, contenciós 02/2303/03.

21/05/04 Exp. 310/86, acceptar renúncia parada mercat municipal exterior fix Sagunt.
21/05/04 Exp. 90/04, contractar a CGG, com a funcionària amb la categoria d’aux. adm.

per a la UNED.
21/05/04 Aprovar liquidacions amb acord número 666/04, per import de 34,41 euros.
21/05/04  Aprovar liquidació acord número 667/04, per import de 36,41 euros.
21/05/04  Aprovar liquidació amb acord número 665/04, per import de 41.234,26 euros.
21/05/04  Reconèixer serveis prestats al funcionari MPF.
21/05/04  Reconèixer els serveis prestat a la funcionària JASB
21/05/04  Reconèixer els serveis prestats al funcionari JROA
21/05/04  Modificar resolució núm. 889, i procedir a l’abonament de la quantitat
de 1247,88 euros per retards al funcionari JMPM.
21/05/04  Concedir a diversos funcionaris bestretes reintegrables.
21/05/04 Exp. 03/04-S, imposar a FBS, sanció de 3.510 euros, per activitat sense
llicència.
21/05/04  Exp. 24/04-SC-IF, incoar exp. sancionador a SHC, per obres il·legals.
21/05/04  Exp. 25/04-SC-IF, incoar expedient sancionador a VPA, per obres il·legals.
21/05/04  Exp. 997/04, estimar petició interessat i reposar en voluntària taxes d’aigua.
21/05/04 Aprovar liquidació acord núm. 663/04, per import de 55,03 euros
21/05/04  Exp. 5/04-OE, posar de manifest al propietari d’immoble, l’informe dels

tècnics.
21/05/04  Exp. 915/03-LO, requerir a la interessada el compliment dels requisits,
previ a l’atorgament de la llicència.
21/05/04  Exp. 70/04-CH, denegació cèdules habitabilitat habitatges al c/ Cigne.
21/05/04 Assistència de voluntaris a les V Jornades nacionals d’agrupacions de

voluntaris de protecció civil.
21/05/04 Autoritzar, disposar, reconèixer l’obligació i ordenar el pagament de les

despeses reconegudes en la relació núm. 200400000878.
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24/05/04 Exp. 5/2002-IF. Concessió termini d’audiència a J F. Maties Bellido previ a
l’acord de demolició d’obres.

24/05/04 Exp. 11/04-ED. Donar audiència prèvia a l’ordre individualitzada d’execució
d’edificació a J. Quevedo Capella com a propietari i a J. Quevedo Flor com a
usufructuari.
24/05/04 Exp. 2/2004-IF. Atorgar termini d’audiència previ a l’acord de demolició

d’obres a V. Quevedo González.
24/05/04 Exp. 48/04. Autorització ocupació de la via pública per a la realització

playbacks a l’Associació Cultural Falla La Marina.
24/05/04  Autorització reducció de jornada de T M. Gómez Galtes que presta els seus

serveis com auxiliar de turisme.
24/05/04 Aprovar autoliquidacions d’IBIU, núm. acord: 670/2004 per un import de

13426’01 €.
24/05/04 Exp. 50/04. Autorització per a la celebració de festejos tradicionals "Bous al

Carrer".
25/05/04 Exp. 50/04. Autorització celebració Festes Grau Vell a la Comissió de

Festejos del Grau Vell.
24/05/04  Aprovar liquidacions d’IBIU, núm. acord: 671/2004 per un import de
8623’61 €.
24/05/04  Aprovar liquidacions d’aigües, núm. acord: 668/2004 per un import de
274’43 €.
24/05/04 Autoritzar l’assistència al Mèrida Biosca a sessió de treball a celebrar a

Madrid i expedir una ordre de pagament a justificar.
24/05/04  Llistat de denúncies de trànsit relació núm. 19.
24/05/04  Exp. 1043/04. Imposició multa a JM Villaplana Maronda.
24/05/04  Exp. 1294/04. Imposició multa a R. Niño Fresneda.
24/05/04  Exp. 7599/03. Imposició multa a M J. Llopis Tomás.
24/05/04 Exp. 165/2004. Rectificació per error material, de fet o aritmètic liquidació

pendent concepte tributari.
24/05/04  Exp. 173/04. Trasllat de restes de J. Romualdo Ariño.
24/05/04  Exp. 4/04-PL. Sol·licitud de redelimitació de l’àmbit MP-1 del PGOU.
24/05/04  Exp. 104/04. Permís no retribuït.
25/05/04 Exp. 7/2004-OE. Apuntalament i posterior reparació per part dels propietaris

de l’edifici siti al c/ Major, 5 de Sagunt.
25/05/04 Exp. 34/2001. Que es procedisca a la baixa de la unió de fet corresponent a

l’exp. de Secretaria General-Unions de Fet núm. 34/2001-UH.
25/05/04 Exp. 2696/2002. Rectificació per error material, de fet o aritmètic liquidació

pendent a C E. Crespo Pérez.
25/05/04  Exp. 2878/2003. Canvi de titularitat.
25/05/04 Exp. 2525/2002. Anul·lació de l’IVTM2002 i liquidació del prorrateig del

vehicle V-6498-CZ.
25/05/04  Exp. 2546/2002. Anul·lació de l’IVTM2002 i liquidació del prorrateig del

vehicle V-1193-AT.
25/05/04  Exp. 2317/2002. Anul·lació de l’IVTM2001 i liquidació del prorrateig del

vehicle V-7176-BV
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25/05/04  Exp. 2526/2002. Anul·lació de la pretensió de l’interessat i baixa en el padró
d’IVTM del vehicle V-5982-EJ

25/05/04 Exp. 2536/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de
l’IVTM2002 del vehicle V-6088-BN
25/05/04  Exp. 2533/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-8297-BB
25/05/04  Exp. 2532/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-5830-CX
25/05/04  Exp. 2547/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-8701-CS
25/05/04  Exp. 2549/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle MU-6464-L
25/05/04  Exp. 2548/2002.- Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-6588-EC
25/05/04  Exp. 2553/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-0396-DV
25/05/04  Exp. 2320/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-6598-BC
25/05/04 Exp. 2315/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

del vehicle V-3625-CL
25/05/04 Exp. 2307/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-3870-BZ
25/05/04 Exp. 2305/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle C-7904-BKS
25/05/04 Exp. 2299/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-7639-DD
25/05/04 Exp. 2283/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-1806-BB
25/05/04 Exp. 2845/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-1385-CM
25/05/04 Exp. 2459/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-9505-DK
25/05/04 Exp. 1598/2002. Desestimar sol·licitud d’anul·lació del recàrrec de
constrenyiment.
25/05/04  Exp. 2723/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de
l’IVTM 2002 del vehicle V-0732-BW
25/05/04 Exp. 2692/2002.- Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

del vehicle V-8242-FS
25/05/04  Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM 2002 del vehicle

V-0020-BL
25/05/04 Exp. 2664/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-1594-BP
25/05/04 Exp. 2685/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-1406-BM
25/05/04 Exp. 2710/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-5149-CB
25/05/04 Exp. 2712/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-8093-EG
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25/05/04 Exp. 2719/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-3704-DJ

25/05/04 Exp. 2753/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
del vehicle V-4912-CL

25/05/04 Exp. 2764/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle B-5089-HJ

25/05/04 Exp. 2556/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-9372-BZ

25/05/04 Exp. 2566/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-4989-BB

25/05/04 Exp. 2581/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-5181-CM

25/05/04 Exp. 2594/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-1902-BH

25/05/04 Exp. 2596/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle. V-2396-AL

25/05/04 Expedir ordre de pagament a justificar, assistència membres equip de tir PL al
campionat nacional els dies del 17 al 19 de juny

26/05/04 Esmena deficiències expedient segregació. Marcelino Gil Gandia
26/05/04 Suspensió de la PER des de l’1 de juny del 2004 a: P. Padilla Hinojosa i 2

més.
26/05/04 Arxiu expedient per inexistència d’infracció i iniciar tràmits per a devolució

de taxa a E. Isabel Gómez. Exp. 2167/04
26/05/04 Exp. 2221/2002. Prorratejar per trimestres i procedir a realitzar la devolució

de l’IVTM2002 del vehicle V-4565-T
26/05/04 Exp. 2217/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle M-3171-FW
26/05/04 Exp. 2220/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-5863-DK
26/05/04 Exp. 2172/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-1470-BX
26/05/04 Exp. 2155/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 per baixa definitiva
26/05/04 Exp. 2110/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-2115-BL
26/05/04 Exp. 2082/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-1996-BZ
26/05/04 Exp. 2072/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-16145-R
26/05/04 Exp. 2087/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-5610-CK
26/05/04 Exp. 2059/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-4300-AC
26/05/04 Exp. 2044/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-7415-CT
26/05/04 Exp. 1998/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-6006-CG
26/05/04 Exp. 1995/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-6831-CU
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26/05/04 Exp. 1990/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-1944-BY

26/05/04 Exp. 1982/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-4971-AM

26/05/04 Exp. 1975/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-9438-EX

26/05/04 Exp. 1958/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-1102-CN

26/05/04 Exp. 1945/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle C-7702-BJB

26/05/04 Exp.1943/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-2037-P

26/05/04 Exp.. 1937/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-6628-DF

26/05/04 Exp. 1933/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-5584-DP

26/05/04 Exp. 1924/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-8295-CH

26/05/04 Exp. 1923/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-8352-CW

26/05/04 Exp. 1920/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-3281-DP

26/05/04 Exp. 1912/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-0760-EP

26/05/04 Exp. 2268/2002. Anul·lar rebut d’IVTM2002 del vehicle CS-2451-H i
aprovar liquidació de l’IVTM prorratejant la quota.

26/05/04 Exp. 2602/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle CS-2509-S

26/05/04 Exp. 2608/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-8977-BS

26/05/04 Exp. 2621/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle CS-5569-U

26/05/04  Exp. 2643/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de
l’IVTM 2002 del vehicle V-2937-AB
26/05/04 Exp. 2461/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-8414-BW
26/05/04 Exp. 2460/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-0433-CD
26/05/04 Exp. 2457/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-5821-GV
26/05/04 Exp. 2474/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-7928-BX
26/05/04 Exp. 2499/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-4703-AJ
26/05/04 Exp. 1678/2002. Desestimar pretensió de l’interessat i procedir al canvi, com

a subjecte passiu de l’IVTM 2002.
26/05/04 Exp.. 1854/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-5342-BJ
26/05/04 Exp. 2280/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM

2002 del vehicle V-3774-BG
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26/05/04 Exp. 2269/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-5055-CC

26/05/04 Exp. 2260/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-2385-BM

26/05/04 Exp. 2252/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-0149-CV

26/05/04 Exp. 2245/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle V-5167-EC

26/05/04 Exp. 2234/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle B-7439-EY

26/05/04 Autoritzar assistència de M. Simón Jareño i JA Cortés Valiente a una
Conferència Internacional a celebrar a Roma els dies 6, 7, 8 i 9 de juny 2004.

26/05/04 Autorització per a ocupació de la via pública i celebració d’actes festius
culturals a la Casa Cultural d’Andalusia de Sagunt-Port. Exp. 57/04.

26/05/04 Exp. 2623/2002. Prorratejar per trimestres i realitzar la devolució de l’IVTM
2002 del vehicle CS-1396-L

26/05/04 Exp. 1096/2002. Aprovació liquidació provisional/definitiva i devolució de
l’IVTM per existir error en el rebut i estar pagat dues vegades.

26/05/04 Exp. 3301/2002. Arxiu expedient relatiu a l’IVTM del vehicle M-4717-JN
26/05/04 Exp. 2454/2002. Arxiu expedient relatiu a l’IVTM del vehicle V-8371-FC
26/05/04 Exp. 3161/2002. Anul·lar rebuts i aprovar nova liquidació en concepte de taxa

d’aigua, clavegueram i fem
26/05/04 Exp. 3238/2002. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació en concepte de taxa

d’aigua, clavegueram i fem.
26/05/04 Exp. 958/2004. Assistència de A. Forcadell Plasencia i M. Prats Gargallo al

curs sobre gestió cadastral a Madrid els dies 19 i 20 de maig del 2004
26/05/04 Exp. 3528/2003. Anul·lar rebut IBI
26/05/04 Exp. 2189/2002. Anul·lació rebuts i aprovar liquidació prorratejant la quota

de l’IVTM del vehicle V-6494-AF
26/05/04 Exp. 1573/2002. Aprovar liquidació i procedir a devolució de l’IVTM.
26/05/04 Exp. 1062/2002. Desestimació recurs reposició amb les liquidacions de

l’IVTM i comunicació a l’interessat de les variacions.
26/05/04 Exp. 1099/2002. Desestimar recurs de reposició amb les liquidacions de

l’IVTM2002 del vehicle V-4473-FS i comunicar a l’interessat les
variacions.

26/05/04 Exp. 1698/2002. Arxiu expedient relatiu a l’IVTM
26/05/04 Exp. 1515/2002. Desestimar pretensió de l’interessat i mecanitzar baixa en el

padró de l’IVTM, relatiu al vehicle V-9312-EC
26/05/04 Exp. 259/2003. Anul·lació liquidacions de l’IVTM, mecanitzar baixa en el

padró de l’IVTM, devolució rebut.
26/05/04 Exp. 1056/2002. Desestimar recurs de reposició contra liquidacions de

l’IVTM i comunicar a l’interessat les variacions
26/05/04 Exp. 2080/2002. Mecanitzar inclusió en el padró de l’IVTM del vehicle V-

3318-GG
26/05/04 Exp. 2423/2002. Mecanitzar la inclusió en el padró de l’IVTM del vehicle V-

7450-GH
26/05/04 Exp. 3237/2002. Aprovar la inclusió en el padró de l’IVTM i aprovar

liquidació de l’IVTM del vehicle B-3051-LD
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26/05/04 Exp. 2756/2002. Arxivar l’expedient relatiu a l’IVTM del vehicle C-6473-
BNB

26/05/04 Exp. 1757/2002. No admetre a tràmit sol·licitud relativa a la inclusió en el
padró de l’IVTM d’un vehicle, per no ser competència de l’Ajuntament de
Sagunt,

26/05/04 Exp. 1852/2002. Desestimar sol·licitud de l’interessat i mecanitzar baixa en el
padró de l’IVTM del vehicle V-0757-AG

26/05/04 Exp. 3039/2002. Anul·lar liquidacions de l’IVTM del vehicle V-0470-CT
26/05/04 Exp. 1968/2002. Mecanitzar inclusió en el padró de l’IVTM i aprovar

liquidació de l’IVTM del vehicle V-2946-GG
26/05/04 Exp. 2947/2002. Desestimar recurs de reposició relatiu a l’IVTM del vehicle

V-3482-BG
26/05/04 Exp. 1149/2002. Aprovar liquidació provisional en concepte de taxa ADP i

realitzar devolució.
26/05/04 Exp. 996/2004. Aprovar liquidació i reconèixer la devolució de taxa pagada

en dos exemplars, relativa a una llicència d’obertura d’una acadèmia al c/
General Canino, 16.

26/05/04 Exp. 3251/2002. Desestimar sol·licitud d’anul·lació del recàrrec de
constrenyiment, relatiu a l’IVTM del vehicle V-0437-DP

26/05/04 Aprovació de liquidacions, núm. acord: 672/2004 per un import de 573’31 €.
28/05/04 Concedir a l’Associació Iniciativa Portenya com a promotora de l’expedient

per a la segregació de part d’aquest terme municipal.
28/05/04 Variacions a incloure en la nòmina corresponent al mes de maig 2004
28/05/04 Incidències en la nòmina corresponent al mes de maig
28/05/04 Ordre de pagament de les nòmines del personal d’aquest Ajuntament,

corresponent al mes de maig de 2004
28/05/04 Cessió de nínxols. Exp. 111/04, 131/04, 137/04, 139/04, 152/04, 155/04.
28/05/04 Cessió de nínxols. Exp. 156/04, 157/04, 161/04, 164/04
28/05/04 Inhumacions en nínxols ocupats. Exp. 124/04, 129/04, 132/04, 134/04,

136/04, 138/04.
28/05/04 Inhumacions en nínxols ocupats. Exp. 142/04, 143/04, 151/04, 149/04,

159/04
28/05/04 Cessió de columbari. Exp. 163/04
28/05/04 Cessió de nínxol temporalitat 5 anys. Exp. 148/04
28/05/04 Inhumació en nínxol ocupat. Exp. 165/04
28/05/04 Cessió de nínxol temporalitat 5 anys. Exp. 150/04
28/05/04 Inhumacions en nínxols ocupats. Exp. 84/04, 125/04, 144/04
28/05/04 Cessió de nínxols. Exp. 96/04, 127/04, 118/04, 135/04, 145/04
28/05/04 Inhumació en nínxol ocupat. Exp. 100/04
28/05/04 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200400000923 per import de 27.702’19 €
28/05/04 Abonar a funcionaris d’aquesta corporació imports en concepte de diferències

retributives per substitució realitzada.
28/05/04 Atribució temporal funcions de coordinador de servei de platges. Exp. 109/04
28/05/04 Reducció jornada d’1 hora diària. Exp. 110/04
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28/05/04 Aprovar liquidació a: General de Edificios y Solares, SL.
28/05/04 Aprovar liquidacions a: G. García Muñoz i 23 més
28/05/04  Exp. 174/04. Trasllat de restes de Sra. Dolores Barroso Palma
28/05/04 Autorització inhumació en panteó familiar. Exp. 128/04
28/05/04 Trasllat de restes del Sr. Avelino Vicente Gisbert. Exp. 175/04
28/05/04 Desestimar sol·licitud. Exp. 439/2004
28/05/04 Exp. 26/2004-SC-IF. Incoar expedient sancionador, obrir expedient de

restauració, atorgar termini d’audiència.
28/05/04 Exp. 27/2004-SC-IF Incoar expedient sancionador, obrir expedient de

restauració, atorgar termini d’audiència.
31/05/04 Inscripció en el Registre General de Parelles de Fet, 29/2004Secretaria

General-Unions de Fet.
31/05/04 Delegar en el regidor: Sr. Miguel Ángel Martín López la celebració de 3

matrimonis civils, i Sr. José Luis Chover Lara la celebració d’1 matrimoni
civil.

31/05/04 Modificació resolució d’alcaldia relacionada amb el reconeixement de
serveis prestats a efectes de triennis al funcionari de carrera d’aquesta
corporació Sr. C. Cormano Duro.

31/05/04 Abonar al funcionari Sr. M. Olmos Alapont imports en concepte de
diferències retributives.

31/05/04 Concedir subvencions sanitàries a diversos funcionaris
31/05/04 Exp. 83/04-JB. Triennis contractada laboral I. Mateu Arnau
31/05/04 Exp. 176/04. Trasllat restes del Sr. H. Calderón Herrera.
31/05/04 Exp. 1/2003-OE. Deixar sense efecte Resolució d’Alcaldia 2570.
31/05/04 Exp. 28/04-Afic. Realització de la VII Mostra del Comerç Artesanal i

Tradicional al Camí Reial.
31/05/04 Suspensió de la PER a S. López García
31/05/04 Aprovar liquidacions d’IBIU a Promociones Orcera, SL.

Mes juny 2004
02/06/04 Exp.- GP-MACV-04/118. Contractar a 4 socorristes per als dies 5 i 6 de

juny del 2004
02/06/04 Exp. 30/04-SC-IF. Paralització obres de l’immoble del passeig Llevant, 203
02/06/04 Reconeixements de triennis
02/06/04 Exp.- 115/04. Reconeixement de serveis prestats
02/06/04 Selecció d’un Enginyer Tècnic Industrial i posterior formació d’una borsa

de treball.
02/06/04 Aprovació liquidacions, núm. acord: 679/2004 per un import de 517’04 €
02/06/04 Exp. 14/2004-SC-IF. Incoar resolució  i incoar expedient sancionador.
02/06/04 Exp. 28/2004.-IF-SC. Comunicació al Ministeri fiscal  d’expedient

sancionador
02/06/04 Aprovació de liquidacions, acord núm. 673/2004 per un import de 24052’06

€.
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02/06/04 Aprovació de liquidacions, núm. acord 677/2004 per un import de 3401’47
€

02/06/04 Exp. 116/04. Reconeixement serveis prestats
02/06/04 Inscripció de baixa en la unió de fet de l’Exp. 19/1999-UH
02/06/04 Exp. 4210/2003. Anul·lar liquidació.
02/06/04 Exp. 3303/2003. Anul·lació rebut liquidació
02/06/04 Exp. 2417/2003. Desestimar sol·licitud sobre rectificació/anul·lació rebut.
02/06/04 Exp. 1048/2004. Anul·lar rebut, aprovar nova liquidació en concepte d’IBIU

i efetuar canvi de titularitat
02/06/04 Exp. 4235/2003. Estimar recurs reposició i devolució per transferència.
02/06/04 Exp. 3537/2003. Estimar recurs de reposició i realitzar devolució per

transferència bancària.
02/06/04 Exp. 616/2002. Anul·lar rebut, aprovar nova liquidació i efectuar canvi de

titularitat.
02/06/04 Exp. 1036. Eliminació exempció, anul·lar rebut, aprovar nova liquidació.
02/06/04 Exp. 4054/2003. Devolució import mitjançant transferència bancària.
02/06/04 Exp. 1110/2004. Anul·lar liquidació IBIU.
02/06/04 Exp. 1061. Anul·lar liquidació de l’IBIU i aprovar nova liquidació.
02/06/04 Exp. 3662/2003. Anul·lar rebut, aprovar nova liquidació d’IBIU i efectuar

canvi de titularitat.
02/06/04 Exp. 1076/2004. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació de l’IBIU.
02/06/04 Exp. 1488/2003. Desestimar sol·licitud
02/06/04 Exp. 1503/2003. Desestimar sol·licitud.
02/06/04 Exp. 2321/2003. Desestimar sol·licitud
02/06/04 Exp. 563/2004. Anul·lació liquidació de l’IBIU i aprovació canvi de

titularitat cadastral.
02/06/04 Exp. 3947/2003. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació de l’IBIU.
02/06/04 Anul·lar liquidació de l’IBIU i aprovar noves liquidacions.
02/06/04 Exp. 4071/2003. Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació de l’IBIU
02/06/04 Exp. 3871/2003.- Anul·lar rebut i aprovar nova liquidació de l’IBIU.
04/06/04 Aprovar liquidacions, núm. acord: 681/2004 per import de 40’13 €.
04/06/04 Exp. 312/2002. Aprovar liquidacions, núm. acord: 683/2004 per import de

83’13 €.
04/06/04 Exp. 56/04. Autorització utilització i ocupació de la via pública per a

celebració de les festes Mare de Déu del Carme.
04/06/04 Ordenar el pagament de les despeses recollides en la relació núm.

200400000992 per un import de 31.933’89 €.
04/06/04 Deducció de retribucions per absències i retards a alumnes de l’Escola

Taller "El Centenari".
04/06/04 Exp. 1132/2004. Anul·lació liquidació execució subsidiària demolició obres

il·legals per compliment voluntari.
04/06/04 Exp. 791/2004. Canvi de titularitat de l’IBIU
04/06/04 Exp. 1045/2004. Anul·lació rebut, aprovació liquidació IBIU i canvi de

titularitat.
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04/06/04 Exp. 1028/2004. Anul·lació rebuts, aprovació liquidació IBIU i canvi de
titularitat.

04/06/04 Exp.. 1047/2004. Anul·lació rebut, aprovació nova  liquidació i rectificació
en el cadastre.

04/06/04 Exp. 1064/2004. Anul·lació rebut, aprovació nova liquidació i segregar en el
cadastre.

04/06/04 Exp.. 1469/2003. Anul·lar rebut i aplicar l’exempció del 100% de la quota
en el rebut.

04/06/04 Exp.. 1128/2004. Anul·lació de rebuts i canvis de titularitat.
04/06/04 Exp. 96/04. Rectificació error concessió nom de l’adquirent del nínxol.
04/06/04 Exp. 343/03. Rectificació error concessió nom de l’adquirent del nínxol.
04/06/04 Exp. 154/04. Inhumació nínxol ocupat.
04/06/04 Exp. 27/2003-OE. Atorgar tràmit d’audiència, relacionat amb situació de

ruïna de l’immoble siti al c/ Sant Miquel, 20.
04/06/04 Aprovació liquidacions de l’acord núm. 680/2004 per un import de

19338’25 €
04/06/04 Exp. 3516/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del

procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud de D’E.
Giménez Beltran.

04/06/04 Exp. 3521/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del
procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud del Sr. J.
Caudet Rotgla.

04/06/04 Exp. 3562/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del
procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud de Sra. M C.
Sales Peña

04/06/04 Exp. 3563/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del
procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud de Sr. J.
Sanfrancisco Raga.

04/06/04 Exp. 3568/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del
procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud de Sra. R.
Torres Carbonell.

04/06/04 Exp. 3574/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del
procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud del Sr. J. Vilar
Soriano.

04/06/04 Exp. 3575/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del
procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud del Sr. M.
Villaba Clemente.

04/06/04 Exp. 3496/2002. Declarar caducitat amb arxiu de les actuacions del
procediment: GT/07. Exempcions, bonif. Iniciat a sol·licitud del Sr. D.
Carrillo Soriano.

04/06/04 Exp. 1428/2002. Desestimar pretensió de l’interessat que sol·licita prorrateig
de la quota de rebuts pendents del vehicle V-5236-EP i donar de baixa en el
Padró de l’IVTM.

04/06/04 Exp. 235/2003. Aprovar liquidació de l’IVTM i realitzar devolució per
transferència bancària.

04/06/04 Exp. 237/2003. Mecanitzar la baixa en el Padró de l’IVTM del vehicle PM-
9077-D
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04/06/04 Exp. 258/2003. Anul·lar quota 2002 i liquidació correctament per error DNI.
04/06/04 Exp. 3020/2002. Liquidació part proporcional corresponent a l’IVTM 2002

del vehicle V-5583-CT per haver causat baixa en Trànsit.
04/06/04 Exp. 523/2003. Incloure en el Padró de l’IVTM del vehicle V-1653-GZ per

estar d’alta en trànsit des del 15-02-00.
04/06/04 Exp. 586/2003. Arxiu d’expedient per figurar el vehicle V-9991-DN

correctament inscrit en el Padró de l’IVTM i haver emès les liquidacions
corresponents.

04/06/04 Exp. 584/2003. Arxiu d’expedient per figurar el vehicle V-6751-CW
correctament inscrit en el Padró de l’IVTM i haver emès les liquidacions
corresponents.

04/06/04 Exp. 2183/2002 i acumulats. Anul·lar liquidacions de l’IVTM dels vehicles:
SE-8014-AD i B-4404-EK,  aprovar liquidacions prorratejant la quota i
donar de baixa en el Padró de l’IVTM.

04/06/04 Exp. 656/2003 i acumulats. Anul·lar liquidacions de diversos IVTM,
aprovar liquidacions prorratejant la quota a: C. García Vila i 9 més i donar
de baixa en el Padró de l’IVTM.

04/06/04 Exp. 408/2003 i acumulats. Prorratejar per trimestres naturals la quota de
l’IVTM,  procedir a la devolució per transferència bancària del vehicle: V-
5293-EH i 9 més i donar de baixa en el Padró.

04/06/04 Exp. 2389/2002 i acumulats. Prorratejar per trimestres naturals la quota de
l’IVTM,  procedir a  la devolució per transferència bancària del vehicle: V-
7476-CZ i 9 més i donar de baixa en el Padró.

04/06/04 Exp. 2872/2002 i acumulats.  Prorratejar per trimestres naturals la quota de
l’IVTM,  procedir a la devolució per transferència bancària del vehicle: CS-
7893-P i 9 més i donar de baixa en el Padró.

04/06/04 Exp. 2347/2002 i acumulats. Prorratejar per trimestres naturals la quota de
l’IVTM, procedir a la devolució per transferència bancària del vehicle: V-
1856-BU i 5 més i donar de baixa en el Padró.

04/06/04 Exp. 243/2003 i acumulats.- Anul·lar liquidacions de l’IVTM del vehicle:
V-6909-LO i 9 més, aprovar liquidacions prorratejant la quota i donar de
baixa en el Padró de l’IVTM.

04/06/04 Exp. 5/2003 i acumulats. Prorratejar per trimestres naturals la quota de
l’IVTM,  procedir a la devolució per transferència bancària del vehicle: V-
0915-BC i 9 més i donar de baixa en el Padró.

04/06/04 Exp. 3411/2002. Prorratejar per trimestres naturals la quota de l’IVTM,
procedir a la devolució per transferència bancària del vehicle: V-8559-DG i
donar de baixa en el Padró.

07/06/04 Provisió de fons de 2000 € a favor de V. Baeza Sánchez per a premiar amb
bicicletes i altres detalls als guanyadors d’un concurs de Dibuix i Maquetes
Infantils.

07/06/04 Abonar diferències retributives per substitució al funcionari M. Gavarda
Oliveros.

07/06/04 Abonar diferències retributives per substitució al funcionari M. Puga Lucas i
2 més.

07/06/04 Exp. 841/00-LO. Declarar la caducitat de l’expedient i arxiu de les
actuacions, relatiu a llicència d’obres a l’av. Cecina, 57

07/06/04 Exp. 842/00-LO. Caducitat de l’expedient i arxiu de les actuacions, relatiu a
llicència d’obres al c/ Illa Eivissa, 1.
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07/06/04 Exp.-585/00-L. Caducitat de l’expedient i arxiu de les actuacions, relatiu a
llicència de obres al c/ Mestre Giner, 4 i c/ Poeta Llombart, 31.

07/06/04 Exp. 491/98-LO. Caducitat de l’expedient i arxiu de les actuacions, relatiu a
llicència d’obres al c/ Buenavista, 35.

07/06/04 Exp. 583/98-LO. Caducitat de l’expedient i arxiu de les actuacions, relatiu a
llicència de obres al c/ Gregal, 17.

07/06/04 Exp. 3032/2002. Aprovar liquidacions, núm. acord: 682/2004 per import de
99’03 €.

07/06/04 Sol·licitud de Plans Especials d’Ocupació Zones Rurals deprimides.
08/06/04 Exp. Concessió termini d’audiència amb caràcter previ a l’acord de

demolició d’obres al c/ Dolors, 7.
08/06/04 Exp. 168/04 i altres. Concessió de nínxols a Giovanni Cupertino i 7 més.
08/06/04 Exp. 162/04 i 179/04. Autoritzar inhumació de cadàvers i notificar al

Departament Taxes.
08/06/04 Exp. GP-MACV-04/126. Contractar a F. J. Pans Castillo com a coordinador

del servei de socorrisme de platges.
11/06/04 Esmena errors de l’exp. de Segregació Portenya
11/06/04 Incoar expedient sancionador per obres, ordenar paralització de dites obres,

obrir expedient de restauració i concedir un termini d’audiència.
11/06/04 Aprovar liquidacions del núm. d’acord: 686/2004 per un import de

16177’69 €.
11/06/04 Exp. 33/04 i altres. Inhumacions en nínxols ocupats.
11/06/04 Exp. 719/04. Imposició de multa a F. J. Cañaberas González i notificació de

la resolució.
11/06/04 Exp. 67/04. Desestimar recurs de reposició interposat per conduir fent ús del

telèfon mòbil i notificar la present resolució.
11/06/04 Exp. 944/04. Imposició de multa a M C. Herreros Rivera i notificar-li la

present resolució.
11/06/04 Exp.. 268/04. Rectificació error comès en la notificació, imposar multa a J.

D. Elvira Tornero i notificar-li la present resolució.
11/06/04 Exp. 974/04. Imposar multa a R. Ferrer Fernández i notificar-li la present

resolució.
11/06/04 Exp. 849/03. Arxiu d’expedient, iniciar tràmits per a tornar a l’interessat

taxa per prestació del servei de grua i notificar-li la present resolució.
11/06/04 Exp. 1129/04. Imposar multa al Sr. N. Sanz Vila i notificar-li la present

resolució.
11/06/04 Exp. 874/04. Imposar multa al Sr. E. Peris Lluesma i notificar-li la present

resolució.
11/06/04 Exp. 828/04. Imposar multa a Sra. M I. Guerrero Franco i notificar-li la

present resolució.
11/06/04 Exp. 772/04. Imposar multa al Sr. A. Rodríguez Valiente i notificar-li la

present resolució.
11/06/04 Exp. 754/04. Imposar multa al Sr. J A. Ruiz López i notificar-li la present

resolució.
11/06/04 Exp. 750/04. Imposar multa a Sra. C. Martínez García i notificar-li la

present resolució.
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11/06/04 Exp. 698/04. Imposar multa al Sr. Vicente Huerta Rel i notificar-li la present
resolució.

11/06/04 Exp. 695/04. Imposar multa al Sr. A C. De Andrés Borreguero  i notificar-li
la present resolució.

11/06/04 Exp. 689/04. Imposar multa al Sr. J L. Cuevas Hernández i notificar-li la
present resolució.

11/06/04 Exp. 297/04. Imposar multa a Sra. P. Alarcón Yanini i notificar-li la present
resolució.

11/06/04 Exp. 11/04. Imposar multa al Sr. V. Seguí Blasco i notificar-li la present
resolució.

11/06/04 Exp.. 7121/03. Imposar multa al Sr. O L. Alvarez García i notificar-li la
present resolució.

11/06/04 Aprovar liquidacions de l’acord núm. 688/2004 per un total de 165’09 €
11/06/04 Exp. 2437/2003. Aprovar liquidacions de l’acord núm. 687/2004 per un

total de 6571’48 €.
11/06/04 Exp. 3531/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3530/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp.. 3529/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp.. 3499/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3495/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp.. 3494/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3493/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3492/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3491/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3485/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3479/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 3477/2002. Declaració de caducitat per inactivitat de l’interessat, amb

arxiu de les actuacions.
11/06/04 Exp. 04/04-AV. Inscripció en el Registre Municipal d’Associacions-

Associació d’Afectats per Retinosis Pigmentària del País Valencià.
11/06/04 Exp. 05/04-AV.- Inscripció en el Registre Municipal d’Associacions-

Associació d’Amics del Modelisme Naval del Camp de Morvedre.
11/06/04 Exp. 244/98-LO. Declarar la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
11/06/04 Exp. 83/00-LO. Declarar la caducitat de l’expedient i arxiu de les

actuacions.
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11/06/04 Exp. 1020/2004. Anul·lar rebut IBIU-1996 i comunicar resolució a
Recaptació executiva.

11/06/04 Exp. 1098/2002. Desestimar recurs de reposició de l’IVTM del vehicle V-
5918-G i comunicar a l’interessat les variacions.

11/06/04 Aprovar les liquidacions amb el núm. d’acord: 684/2004 per un total de
593’06 €.

11/06/04 Exp. 1484/2002. Aprovar liquidació provisional de Taxa ADP i procedir a
realitzar devolució per transferència bancària.

11/06/04 Aprovar als membres dels tribunals de: socorristes, coordinadors i metges
de platges per al període estival,  les dietes que els corresponen per
assistència.

11/06/04 Exp. 51/04. Autoritzar a l’Associació Cultural i Festiva del Barri Baladre la
utilització i ocupació de la via pública per al festeig "Bous al Carrer"

11/06/04 Exp. 51/04. Autoritzar a l’Associació Cultural i Festiva del Barri Baladre la
utilització i ocupació de la via pública per a la celebració de les Festes del
Barri Baladre.

11/06/04 Exp. 499/2004 i altres. Aprovar les liquidacions del núm. d’acord: 689/2004
per un total de 7075’53 €.

11/06/04 Exp. 2607/2003. Aprovar les liquidacions del núm. d’acord: 690/2004 per
un total de 2613’69 €.

11/06/04 Exp. 476/2004 i 495/2004. Aprovar les liquidacions del núm. d’acord:
685/2004 per un total de 7179’32 €.

11/06/04 Autoritzar les despeses recollides en la relació núm. 200400001040 per un
total de 27.029’93 €.

11/06/04 Revocar la delegació conferida en el regidor Sr. J L. Chover Lara per a la
celebració del matrimoni civil que tindrà lloc al 12/06/04 al Centre Cívic.

11/06/04 Convocar sessió extraordinària del Ple el dimarts 15/06/04 a les 10:00 h.
11/06/04 Acceptar els termes establits en la resolució del conseller d’Economia,

Hisenda i Ocupació i considerar la pròrroga de les actuacions d’acció 2
del projecte Equal.

11/06/04 Exp. 31/04. Autoritzar a l’associació cultural Festes del Barri Baladre la
utilització i ocupació de la via pública per al festeig "Bous al Carrer".

11/06/04 Exp. 2495/2003. Desestimar sol·licitud en què se sol·licita anul·lació del
rebut d’IBIU

11/06/04 Exp. 2493/2003. Anul·lar liquidació de l’IBIU, aprovar nova liquidació i
canvi de titularitat cadastral.

11/06/04 Exp.. 891/2004. Anul·lar per duplicitat  un rebut d’IBIU.
11/06/04 Exp. 1149/2004. Anul·lar rebut de l’IBIU, aprovar nova liquidació i efectuar

canvis de titularitat.
11/06/04 Exp.. 2591/2003. Anul·lar rebut de l’IBIU, aprovar nova liquidació i

efectuar canvi de titularitat.
11/06/04 Exp. 2078/2001bis. Anul·lar rebuts de l’IBIU, aprovar noves liquidacions i

efectuar canvis de titularitat.
11/06/04 Exp. 669/2004. Anul·lar rebut de l’IBIU, aprovar nova liquidació i

comunicar la present resolució al nou titular cadastral.
11/06/04 Exp. 1799/2002. Anul·lar rebut de l’IBIU, aprovar nova liquidació i

comunicar la present resolució al nou titular cadastral.
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11/06/04 Exp. 110/04-CH. Denegar cèdules d’habitabilitat per a l’habitatge siti en
parcel·la RCB Sector Parcial G-2.

11/06/04 Exp. 105/04-CH. Denegar les cèdules d’habitabilitat per als habitatges sitis
al polígon G.-2 Almardà.

11/06/04 Exp. 167/04. Cessió de nínxol.
14/06/04 Aprovar liquidacions amb núm. d’acord: 678/2004 per un import de

92.439’1 €.
14/06/04 Exp. 859/2003. Mecanitzar la baixa en el Padró de l’IVTM del vehicle C-

9106-BBH.
14/06/04 Exp. 1331/2002. Aprovar la inclusió en el Padró de l’IVTM del vehicle V-

1998-DX i mecanitzar baixa.
14/06/04 Exp. 692/2003. Anul·lar rebut de l’IVTM del vehicle V-2146-CW, aprovar

liquidació prorratejant la quota i mecanitzar baixa en el Padró de l’IVTM.
14/06/04 Exp. 384/2003. Incloure en el Padró de l’IVTM i liquidació del vehicle V-

3436-CK.
14/06/04 Exp. 10/2003. No admetre a tràmit el recuse de reposició  per extemporani

deduïda pel Sr. R. Prim Sada, en relació amb la liquidació núm. 20041933.
14/06/04 Exp. 187/2003. No admetre a tràmit recurs de reposició per extemporani,

deduïda per Sand Blasting, SL, en relació a la liquidació núm. 20065787.
14/06/04 Exp.. 215/2003. No admetre a tràmit recurs de reposició per extemporani,

deduïda pel Sr. V. Vaño Ibañez, en relació amb la liquidació núm.
20069258.

14/06/04 Exp. 2524/2002. No admetre a tràmit recurs de reposició per extemporani,
deduïda per Sra. M. Alonso Sánchez, en relació amb la liquidació núm.
20034716.

14/06/04 Exp. 848/2003. Prorratejar per trimestres la quota de l’IVTM del vehicle V-
2764-CL, realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa en el Padró de l’IVTM.

14/06/04 Exp..847/2003. Anul·lar rebut de l’IVTM del vehicle V-9319-Z i aprovar
nova liquidació.

14/06/04 Exp. 834/2003. Anul·lar rebut de l’IVTM del vehicle A-5426-AT i efectuar
baixa en el padró.

14/06/04 Exp. 2912/2002. No admetre a tràmit recurs de reposició per extemporani,
deduïda pel Sr. E. Garrido Martínez, en relació amb la liquidació núm.
20046754.

14/06/04 Exp. 3202/2002. No admetre a tràmit recurs de reposició per extemporani,
deduïda pel Sr. C. Santiago Santiago, en relació amb la liquidació núm.
200334692.

14/06/04 Exp. 2520/2002. No admetre a tràmit recurs de reposició per extemporani,
deduïda per Sra. I. Verdejo Zamora, en relació amb la liquidació núm.
20069398.

14/06/04 Exp. 2353/2002. Anul·lar rebut de l’IVTM del vehicle V-8548-BV i
mecanitzar baixa en el padró.

14/06/04 Exp. 58/2003. No admetre a tràmit recurs de reposició per extemporani,
deduïda pel Sr. R P. Soto Lázaro, en relació amb la liquidació núm.
200335909.

14/06/04 Exp. 821/2003. Anul·lar rebut de l’IVTM del vehicle V-9244-FF i
mecanitzar la baixa en el padró.
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14/06/04 Exp.. 787/2003. Anul·lar rebuts de l’IVTM del vehicle V-6582-EP i
mecanitzar la baixa en el padró.

14/06/04 Exp. 789/2003. Anul·lar rebut de l’IVTM del vehicle C-2383-BFM i
mecanitzar la baixa en el padró.

14/06/04 Exp. 755/2003. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM del vehicle V-2602-GH
i mecanitzar la baixa en el padró.

14/06/04 Exp. 714/2003. Anul·lar rebut de l’IVTM del vehicle M-9851-VZ i
mecanitzar la baixa en el Padró.

14/06/04 Exp. 771/2003. Mecanitzar la inclusió en la Padró de l’IVTM i aprovar
liquidació del vehicle C-2310-BMK.

14/06/04 Exp. 794/2003. Arxiu d’expedient, ja que el vehicle V-7444-CZ figura
d’alta i no consten rebuts pendents.

14/06/04 Exp.833/2003. Anul·lar liquidació de l’IVTM del vehicle V-5546-CW,
realitzar la devolució per transferència bancària i aprovar nova liquidació.

14/06/04 Exp.. 785/2003. Desestimar pretensió de l’interessat i mecanitzar la baixa en
el Padró de l’IVTM.

14/06/04 Exp. 753/2003. Anul·lació de l’IVTM de V-9518-EU per transferència i
l’anul·lació de V-3373-BT per haver sigut dau de baixa.

14/06/04 Exp. 840/2003.- Anul·lar liquidacions de l’IVTM del vehicle V-5077-FN i
mecanitzar baixa en el Padró.

14/06/04 Exp. 830/2003. Desestimar pretensió de l’interessat en tractar-se d’una
transferència durant l’exercici 2003 i mecanitzar la baixa en el padró de
l’IVTM.

14/06/04 Exp. 843/2003. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM del vehicle V-5079-FN
i mecanitzar la baixa en el padró.

14/06/04 Exp. 857/2003. Anul·lar les liquidacions de l’IVTM del vehicle V-8706-DH
i mecanitzar la baixa en el padró.

14/06/04 Exp. 1827/2002. Aprovar la liquidació corresponent a l’autoliquidació núm.
20160179 i procedir a realitzar la devolució per transferència bancària.

14/06/04 Exp. 2268/2002. Rectificar la Resolució de l’Alcaldia núm. 1421 i procedir
a realitzar la devolució per transferència bancària.

14/06/04 Exp. 1966/2002. Aprovar la liquidació de l’IVTM del vehicle C-3095-BJF ,
practicar la liquidació de la quota i efectuar la compensació entre  quantitat
a tornar i la que corresponia liquidar.

14/06/04 Exp. 394/2003. Incloure en el Padró de l’IVTM el vehicle C-2327-BMK i
mecanitzar baixa.

14/06/04 Exp. 439/2003. Prorratejar per trimestres la quota de l’IVTM 2001,
procedir a realitzar la devolució per transferència bancària i mecanitzar la
baixa.

14/06/04 Exp. 614/2003. Anul·lar per duplicitat el rebut núm. 20288788.
14/06/04 Exp. 1094/2003. Reconèixer el dret a devolució per transferència bancària

del rebut núm. 20272110 i procedir a realitzar la rectificació.
14/06/04 Exp. 712/2003. Mecanitzar inclusió en el Padró del gual permanent núm.

1826.
14/06/04 Exp. 1052/2002. Prorrateig anul·lació rebut, aprovar liquidació de la taxa

d’ADP, mecanitzar baixa del gual i desestimar pretensió de l’interessat.
14/06/04 Exp.. 221/2003. Mecanitzar la inclusió en el Padró del gual permanent núm.

30.
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14/06/04 Exp. 1203/2002. Desestimar la reclamació del recorrent per la qual es pretén
la devolució de l’autoliquidació ingressada.

14/06/04 Exp. 1115/2004. Procedir a la devolució de 1.095’85 € per error de lectura
comptador en l’av. Camp de Morvedre, 48.

14/06/04 Exp. 301/2003. Anul·lar liquidacions de l’IVTM i procedir a la devolució
per transferència bancària.

14/06/04 Exp. 748/2004. Desestimar sol·licitud d’anul·lació de tributs, anul·lar
liquidacions, aprovar noves liquidacions i aprovar el canvi de titularitat
cadastral.

14/06/04 Exp. 522/2004. Aprovar les liquidacions del núm. d’acord 691/2004 per un
total de 13500 €.

14/06/04 Ordenar el pagament de les operacions no pressupostàries núm.
200400001048 en concepte de provisió de fons a L. Jiménez Tirado per un
total de 2015 €.

14/06/04 Remetre còpia completa autoritzada de l’exp. 47/03 al Tribunal Superior de
Justícia de la C. Valenciana i notificar la resolució als interessats.

14/06/04 Exp. 30/2004-SC-IF. Donar ordre a la inspecció urbanística municipal
assistida per la policia local per a precintar unes obres a l’immoble siti al
passeig Llevant, 203.

14/06/04 Aprovar les liquidacions de l’acord núm. 694/2004 per un total de 3259’85
€.

17/06/04 Fixar termini de presentació d’instàncies per a la selecció d’un/a tècnic mitjà
educador mitjançant adscripció provisional per millora d’ocupació, del 18 al
28 de juny del 2004, ambdós inclusivament.

17/06/04 Nomenar funcionària interina a Sra. L. Madrid Molina, procedent de la
borsa de subalterns en vigor, amb adscripció al col·legi públic “Romeu”.

17/06/04 Fixar termini de presentació d’instàncies per a una bossa d’Administratius
d’Administració General pel sistema de concurs oposició, del 18 de juny al
7 de juny del 2004, ambdós inclusivament.

17/06/04 Anomenar tribunal qualificador per a cobrir interinament 10 llocs d’agent de
Policia Local durant el període estival, fer pública la llista d’admesos i
exclosos i establir dates de proves.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR D’URBANISME
Mes maig 2004
24/05/04  Exp. 293/04-LO. Concessió llicència obres en Urb. Monte Picayo.
24/05/04  Exp. 303/04-LO. Concessió llicència d’obres a l’av. Itàlia, 78
24/05/04  Exp. 318/04-LO. Concessió llicències al c/ Pablo Iglesias, 63-1r
24/05/04  Exp. 321/04-LO. Concessió llicència a pol. 9 parc. 71
28/05/04  Exp. 311/04-LO. Concedir llicència d’obres a l’av. Sants de la Pedra, 22-15a
28/05/04 Exp. 314/04-LO. Concedir llicència d’obres al c/ Granados, 1
28/05/04 Exp. 322/04-LO. Concedir Llicència d’obres  al c/ Pare Claret, 41
28/05/04  Exp. 324/04-LO. Concedir llicència d’obres al c/ Dos de Maig, 14-1r
28/05/04  Exp. 329/04-LO. Concedir llicència d’obres al c/ Reina Mª Cristina, 60-18a.
28/05/04 Exp. 330/04-LO. Concedir llicència d’obres al c/ Llibertat, 58
28/05/04  Exp. 332/04-LO. Concedir llicència d’obres a la pl. del Pi, 4-5a
28/05/04  Exp. 336/04-LO. Concedir llicència d’obres al c/ Hernán Cortés, 40
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28/05/04  Exp. 337/04-LO. Concedir llicència d’obres al c/ Benifairó, 3-15a
28/05/04  Exp.. 338/04-LO. Concedir llicència d’obres al c/ Illa La Toja cantó amb el c/

Illa de Còrsega.
28/05/04  Exp. 340/04-LO. Concessió llicència d’obres al c/ Astúries, 43-1a.
28/05/04  Exp. 344/04-LO. Concessió llicència d’obres al c/ Fornás, 20 i al c/ Vicente

Moliner, 1
28/05/04  Exp. 345/04-LO. Denegar llicència d’obres al c/ Mare de Déu de Begonya, 8 i

autoritzar la substitució de teules de la coberta del mateix immoble.

Mes juny 2004
02/06/04  Exp. 6/98-OE. Exigir provisionalment 40.617’57 € per a l’execució
subsidiària d’obres i la seua posterior liquidació definitiva.
02/06/04  Exp. 253/04-LO. Llicència d’obres per a tancar solar situat al c/ Alfons XII,

65
02/06/04  Exp. 348/04-LO. Llicència d’obres a l’immoble siti al c/ Treball cantó amb c/

Trobador.
02/06/04  Exp. 349/04-LO. Llicència d’obres en l’habitatge siti a l’av. Mediterrani, 81-

2a.
02/06/04  Exp. 350/04-LO. Llicència d’obres en l’habitatge siti al c/ Cánovas del

Castillo, 46.
02/06/04  Exp. 353/04-LO. Llicència d’obres de l’habitatge siti a l’av. 9 d’Octubre, 45

cantó amb el c/ Palmereta.
02/06/04  Exp. 354/04-LO. Llicència d’obres de l’habitatge siti al c/ Bravo, 25-baix.
02/06/04  Exp. 356/04-LO. Llicència d’obres de l’habitatge siti al c/ Pintor Pinazo, 3.
02/06/04  Exp. 357/04-LO. Llicència d’obres de l’habitatge siti al c/ Metge Gabriel

Flors, 12.
02/06/04  Exp.. 358/04-LO. Llicència d’obres de l’habitatge siti al c/ Dos de Maig, 1
07/06/04  Exp. 813/03-LO. Llicència d’obres per a tancar la plaça de garatge núm. 17 al

c/ Sant Vicent i c/ Eivissa.
07/06/04  Exp. 248/04-LO. Llicència d’obres per a reformar planta baixa per a garatge

al c/ Poeta Llombart,  38-esq.
07/06/04  Exp. 319/04-LO. Llicència d’obres per a reparar desaigüe en un
habitatge del c/ Llibertat, 124-b
07/06/04  Exp. 368/04-LO. Llicència d’obres per a canvi de finestres al c/ Maestrat, 11
07/06/04 Exp. 371/04-LO. Llicència d’obres a l’av. Camp de Morvedre, 147.
07/06/04  Exp. 271/04-LO. Llicència d’obres per a reconversió de local comercial a

l’av. 9 Octubre, 67-b.
07/06/04  Exp. 364/04-LO. Llicència d’obres per a xapar façana immoble siti al c/

Fornás, 30-b.
07/06/04  Exp. 367/04-LO. Llicència d’obres en l’habitatge siti al c/ Benifairó, 5-20a
07/06/04 Exp. 359/04-LO. Llicència d’obres en l’habitatge siti al c/ Llombart, 78-4t.
07/06/04  Exp. 363/04-LO. Llicència d’obertura per a obrir i tancar rasa per al gas al c/

Calvari Vell  i c/ Josefa Daroqui, 8.
07/06/04 Exp. 372/04-LO. Llicència d’obres per a reforma a l’habitatge c/ Pare

Torralba, 14.
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10/06/04 Exp. 1/00. Sotmetre a tràmit d’informació pública el projecte de reparcel·lació
del Sector SUNP IV “Camí del Mar-1” i remetre avís als titulars.
RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’ACTIVITATS

Mes de maig 2004
20/05/04 Exp. 8/04. Concessió canvi de titularitat
21/05/04  Exp. 85/03-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
21/05/04 Exp. 3/04-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
21/05/04 Exp. 14/04-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
24/05/04  Exp. 43/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit
24/05/04  Exp. 45/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit
24/05/04  Exp.40/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit
26/05/04  Exp. 35/03-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
26/05/04  Exp. 64/03-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
26/05/04  Exp. 16/04/-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
26/05/04  Exp. 19/04-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
26/05/04  Exp. 29/04-I. Concessió llicència obertura d’activitat innòcua
31/05/04  Exp. 47/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit.
31/05/04  Exp. 41/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit

Mes de juny 2004
02/06/04 Exp. diversos d’innòcues. Arxivar per desistiment i caducitat activitat innòcua.
02/06/04 Exp.. 48/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, sobre llicència d’obertura.
02/06/04  Exp. 52/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit, sobre llicència d’obertura.
08/06/04 Exp. 31/02-I. Desistiment tàcit per tancament a la llicència municipal per a

l’activitat de botiga de roba.
08/06/04  Exp. 97/03-I. Denegació llicència d’obertura per a exercir l’activitat de Centre

Mèdic.
08/06/04 Exp. 25/03-I. Desistiment tàcit per tancament a la llicència municipal per a

l’activitat de venda d’accessoris per a automòbils.
08/06/04 Exp. 49/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit de Felipe Park, SL,

sol·licitant obertura per a l’activitat de Cafeteria-Parc Infantil.
08/06/04 Exp.. 20/04-C. Decret admetent sol·licitud a tràmit de I. Arias Cabrera i altres,

CB, sol·licitant obertura per a l’activitat de cafeteria.

RESOLUCIONS DE LA REGIDORA D’HISENDA
Mes maig 2004
24/05/04  Exp. 1097/04. Aprovar el Padró de les Taxes subministrament Aigua
Potable, primer trimestre de 2004.

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “En la 1324 de data
29 de maig del 2004, hi ha una sanció a un notari, Notaria de la pl. de la Moreria, que
entenc que és un canvi de denominació, perquè als corredors de comerç ara se’ls
anomena notaris també, i allí hi havia una corredoria de Comerç, llevat que siga una
altra cosa, no en demane la lectura, simplement que es tinga en compte per si de cas ha
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pogut donar lloc a algun error pel temps que porten, sí que demane la lectura de la 1.439
de 26 de maig del 2004, la 1487 de 28 de maig del 2004, aqueixes dos.”

El Sr. SECRETARI procedeix a la lectura de les resolucions 1.439 i la 1.654 de
data 11 de juny del 2004.

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, indica: “Bona vesprada
novament, la 1.439 saber si s’ha realitzat ja que pareix que anaven en qualitat de
ponents i no tinc coneixement que s’haja donat compte o s’haja tractat en alguna
comissió informativa respecte d’això, ens ha cridat poderosament l’atenció i en l’altra ja
que té relació totalment amb el punt 10, perquè en la intervenció del punt 10 ja diré allò
que s’ha relacionat, res més, gràcies.”

3 PROPOSTA ESTABLIMENT “HORARI ESTIU” SESSIONS
ORDINÀRIES PLE DE LA CORPORACIÓ

El Ple de la corporació municipal, en la sessió celebrada el dia 28 de juny del
2003, va adoptar acord sobre la periodicitat de les seues sessions, per al compliment del
que preveu l’article 38 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual
s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats
Locals.

Mitjançant acord plenari de data 31 de gener d’enguany, va ser modificat
l’apartat tercer de la part dispositiva d’aquest acord, en el sentit d’establir com a dia i
hora de celebració de les sessions ordinàries l’últim dijous de cada mes a les 17 hores,
amb independència del mes que es tracte.

Es considera oportú retardar en una hora la celebració de les sessions plenàries
de caràcter ordinari durant els mesos de més calor de l’any, açò és de juny a setembre,
ambdós inclusivament.
 Tal com preveu l’article 47.1 del Reial Decret Legislatiu 781/86, de 18 d’abril,
que aprova el Text Refós de les Disposicions Legals vigents en matèria de Règim Local,
és el mateix Ple de la corporació el competent per a fixar els dies de celebració de les
seues sessions ordinàries.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

PRIMER: Modificar l’apartat tercer de l’acord adoptat en sessió de data 28 de
juny del 2003 sobre règim ordinari de sessions del Ple i modificat el dia 31 de gener de
l’actual, que quedarà de la següent manera:

“Fixar com a dia i hora de celebració de les sessions ordinàries l’últim dijous de
cada mes a les 17 hores, a excepció dels mesos de juny a setembre, ambdós
inclusivament, que se celebraran a les 18 hores.”

SEGON: Mantenir igual la resta d’apartats de la part dispositiva del reiterat
acord de data 28 de juny del 2003.

4 PROPOSTA JUNTA GOVERN LOCAL, DENOMINACIÓ CENTRE
CÍVIC ALMARDÀ COM A “CENTRE SALVADOR ALANDÍ”

Vist l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, en sessió ordinària celebrada
el dia 26 de maig del 2004, al tenor literal del qual:

“A proposta in voce del regidor delegat d’Urbanisme, la Junta de Govern Local,
per unanimitat, ACORDA:
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Proposar com a denominació de l’edifici que es ve utilitzant com a centre cívic a
l’Almardà, com a “Centre Salvador Alandí”, i elevar aquesta proposta al Ple de la
corporació.”

El portaveu del Grup Municipal del BLOC, Sr. CIVERA, manifesta: “Bona
vesprada, es tracta de posar a les antigues escoles d’Almardà, que és un xicotet centre
cívic que tenim en aqueix nucli urbà, el nom de Boro Alandí, millor que Salvador, que
és el nom que ell vol que li diguen “Boro Alandí”, Boro Alandí és encara una persona
singular a Sagunt, va nàixer l’any 1917 i és un home vinculat a la vida social i esportiva
de Sagunt des del seu naixement, seguint evidentment tradicions que a la nostra
població resulten ancestrals en algun sentit, per exemple això que passa a Sagunt que
quan una persona naix els seus pares per tal d’enfortir determinades institucions els
apunten, quan va nàixer immediatament va ser apuntat al que seria el primer equip de
futbol del nostre municipi, que en aquell moment s’anomenava Coba, segurament per
alguna empresa que els subvencionava o ajudava, després va tindre a veure amb la
fundació del Saguntí en el 34/35 i l’any següent 35/36 en el que seria la segona
refundació del Saguntí, lògicament sempre amb estreta col·laboració amb persones tan
importants o tan significatives en el Sagunt d’aquella època com Juan Chabret, Pepe
Ariza i Sr. Bono, etc., això per parlar de la seua vida vinculada a l’esport, pel que fa a la
seua vida social, per dir-ho d’alguna manera, ha sigut un home important o significatiu
si voleu en la junta directiva de la Viti i també en el Musical quan a partir de l’any 57 va
formar part de dirigir l’equip de subvenció de l’entitat per tal d’emprendre la nova seu
de la societat, sens dubte el seu treball més important va ser el d’empresari, un home
que a partir dels nivells més baixos com són per exemple, els seus pares eren tenders, ell
en aquell moment no accepta la dinàmica familiar i intenta obrir-se pas a partir del seu
propi esforç i treballa primer com a embalador en el que seria la casa Devís
d’embalador de caixes, després aprova les oposicions en la Recaptació d’Hisenda, estem
parlant ja dels anys 40, i després d’un conflicte que va haver-hi en aquell moment en
aquest departament, va passar a encarregar-se de la recaptació del Sindicat de Regs i
també de la Guarderia Rural, la seua iniciativa empresarial va començar realment al
voltant dels anys 45, 46, muntant primer un xicotet negoci de ferralleria per dir-ho
d’alguna manera, és molt curiós veure com ho contava, com va començar amb una
Guzzi d’aquelles, però tot seguit quedant-se amb les delegacions de la Casa Roca, més
tard o uns anys després Cointra i finalment la delegació del Butà en què tots l’hem
conegut, a nivell de la vida social el Sr. Devís ha sigut un home entranyable en la vida,
tant a nivell personal com amb els esdeveniments de la societat, per exemple ell és una
persona perquè sapigueu que era íntim amic de Santiago Bru i Vidal i ho era
simplement perquè tenir 4 anys més que ell i coincidir en la mateixa escola, es va
convertir en el defensor de Santiago, Santiago és un home que per motius que ara no
vénen al cas, els xiquets l’insultaven, etc., ell era el defensor de Santiago i Santiago el
volia molt i els dos es volien molt, per exemple, no, va ser un home que en la República
va ser alferes del XXI Batalló Francès de les Brigades Internacionals i va ser un home
molt estimat per tots aquells que els han conegut, d’una banda i de l’altra, ara estic ja en
la guerra, va ser també en la seua joventut i això potser us agrada més, va ser secretari
de les Joventuts Republicanes del Partit Autonomista que ostentava l’Alcaldia a Sagunt,
bo, aquesta persona que va dedicar gran part de l’últim període de la seua vida perquè a
l’Almardà els estius sobretot la població que havia elegit aquell nucli per a les seues
vacances estiguera animat i que es va desviure perquè poguera l’Ajuntament atendre les
necessitats d’aquell nucli de població, per tot això és pel que nosaltres demanem que
aqueix Centre s’anomene “Centre Cívic Boro Alandí”.”
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A les 18 hores i 20 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic en aquest punt, de conformitat amb el que preveu la Carta
de Participació Ciutadana. Es reprèn la sessió a les 18 hores i 21 minuts.

El Sr. Julio diu: “Agrair a Manolo Civera les seues paraules, ell sap també que fa
anys hem tingut reunions amb ell i quan Boro era president de l’associació i agrair a
l’Ajuntament si es porta a terme el nomenament, en el seu nom tot el que ha fet, perquè
creiem que ha fet prou coses pel poble i per Almardà, gràcies.”

Represa la sessió el portaveu del Grup Municipal SCP, Sr. CORTÉS, indica:
“Bona vesprada a tots, pense que si una persona mereix un reconeixement per la labor
realitzada en Almardà és sense cap dubte Salvador Alandí, una persona preocupada per
fer d’Almardà una zona urbana digna d’una ciutat com Sagunt, una persona que ha
dedicat una part molt important del seu temps lliure a treballar per Almardà, jo vaig
tenir l’honor i l’orgull d’establir amb el moltes reunions durant la meua permanència
com a tinent d’alcalde del Port, la veritat és que ens vam reunir moltíssimes vegades i
sempre preocupat perquè Almardà d’alguna manera tinguera unes dotacions que fins al
moment no té, i que lògicament aqueixa tasca, aqueix tracte amb Salvador Alandí va fer
que en finar arribàrem a ser amics, cosa que a mi m’enorgulleix enormement
considerar-me amic de Salvador Alandí, per tant reitere una vegada més que si algú, si
una persona mereix aqueix reconeixement per la seua labor realitzada a l’Almardà,
aqueix és Salvador Alandí i per descomptat que tindrà tot el nostre suport, gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Bona vesprada,
adherir-nos a la proposta, no podria ser d’una altra manera, per un home que s’ha
preocupat, i especialment en els últims anys, una de les seues preocupacions eren les
Goles, les comportes i el bon funcionament per a evitar les inundacions d’Almardà, però
per tal com hem tingut prou relació i amistat pel seu negoci d’antany, i el nostre que
teníem a la província de Castelló i a més les relacions comercials amb la casa i ser un
bon amic, clar que crec que se’l mereix, lògicament el Grup ha considerat recolzar-lo i
els nomenaments perquè a vegades possiblement haguérem d’haver-nos avançat, però
en fi almenys li arribarà encara en aquests dies i potser alegre els seus moments finals.”

El portaveu del Grup Municipal del BLOC, Sr. CIVERA, manifesta:
“Simplement per a dir una cosa que se m’ha oblidat segurament en l’exposició i és que
lògicament aquesta proposta ve evidentment per la sensibilitat de tots com diu Miguel
Ángel, però sobretot per la demanda de l’Associació de Veïns d’Almardà, que no ho
havia dit, i que evidentment respon a una inquietud de l’Associació d’Almardà però que
evidentment té suport jo pense que en tot l’hemicicle i que per damunt de totes aquestes
coses que he dit he puntuat només, destacar aqueixa humanitat que sobreïx en Salvador
Alandí, fins i tot en els moments en què s’enutjava perquè no eixien les coses que ell
volia, fins en aqueix moment destacar aqueixa humanitat d’aqueixa persona que és
moltes vegades les que el nostre municipi necessita perquè les coses puguen anar
endavant almenys amb il·lusió, moltes gràcies a tots.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Denominar “Centre Salvador Alandí” a l’edifici que es ve utilitzant com a centre
cívic a l’Almardà.
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En aquests moments, el Sr. Goig abandona momentàniament la sessió.

5 RESOLUCIÓ AL·LEGACIÓ I APROVACIÓ DEFINITIVA ESTATUTS
DEL CONSELL MUNICIPAL DE BENESTAR SOCIAL. EXP. 210/04

El Ple de la corporació municipal, en la sessió ordinària celebrada el dia 25 de
març del 2004, va acordar l’aprovació provisional dels Estatuts del Consell Municipal
de Benestar Social, i que el dia 28 d’abril del 2004 es va publicar l’edicte en el Butlletí
Oficial de la Província, a fi que es pogueren presentar, en el termini de trenta dies
hàbils, les reclamacions i suggeriments que s’estimaren.

En el termini d’exposició pública s’ha presentat una al·legació als Estatuts des
del mateix Departament Municipal de Serveis Socials, advertits que en el Reglament
provisional aprovat no es contemplava la possibilitat que les entitats representades
comptaren amb suplents per a poder substituir als titulars elegits, i considerant la
necessitat que aquestes entitats puguen comptar amb representants suplents per a donar-
los les màximes possibilitats de participació en les reunions del Consell.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, el Ple de
l’Ajuntament, per 16 vots a favor de PSOE, EU, BLOC, SP i SCP i 8 abstencions de PP,
ACORDA:

PRIMER: Admetre l’al·legació a l’art. 5 dels Estatuts, que quedarà redactat de la
següent manera: “El Consell sectorial de Benestar Social estarà format per l’alcalde/ssa
o regidor/a en qui delegue (que serà el seu president/a) i per representants, titulars o
suplents, de col·lectius socials que desenvolupen la seua activitat en l’àmbit d’actuació
del Consell”.

SEGON: Aprovar definitivament els Estatuts del Consell Municipal de Benestar
Social, que figuren diligenciats en l’expedient i es tenen ací per reproduïts a tots els
efectes.

6 DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT PER PART DE LES
DIFERENTS ENTITATS I ASSOCIACIONS DELS SEUS REPRESENTANTS
EN EL CONSELL MUNICIPAL DE BENESTAR SOCIAL. EXP. 210/04

Considerant el que preveu l’article 5è dels Estatuts del Consell Municipal de
Benestar Social, relatiu a la composició d’aquest consell.

Per part de les diferents entitats i associacions que formaran part del precitat
consell sectorial s’ha procedit a designar els seus representants, titulars i suplents.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, es dóna compte al
Ple de l’Ajuntament de la designació de representants de les diferents entitats i
associacions per a formar part del Consell Municipal de Benestar Social, segons el
següent detall:
ENTITAT NOM I COGNOMS TIT./SUPL. DNI
UGT Ricardo Villalba Sánchez Titular 19070591-A

Manuel Roch Fernández Suplent 33402726-Y
Esperanza Ortiz Torrijos Suplent 51961545

INTEGREM José Miguel Peruga Martínez Titular 19095900-N
Noelia García Ïñiguez Suplent 19795735-S
Noemi Santre Gracia Suplent 44797378-W
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ADIEMSA Laura Palmero López Titular 22752176-R
Vicente Ribes Rosner Suplent 19093974-H

Grupo Bajo Vías (Cáritas
Buen Suceso)

Jordi Belarte Ballester Titular 44794989-M

Alicia Ripollés Peris Suplent 33404842-X
ADRA Delia Rojo González Titular 10769442-Z

Beatriz Lázaro Iborra Suplent 19095804-P
SOCOLTIE Maribel Rodrigo Cañas Titular 19099232-D

Vicente Garrido Díaz Suplent 19076593-W
Celosía Cero Rubén Alba Torre Titular 44790926-J

Amparo Perís Estiguín Suplent 33409568-K
Asociación Minusválidos
de Sagunto

Eva Mª Gómez Docon Titular 33409304-X

Francisco Martínez Roberto Suplent 19081068-S
AVOCAM Isabel Gil Erez Titular 33402656

Francisca Ballester Llorens Suplent 19059230
CARITAS Luis Madrid Blanquer Titular 19055835-J

Angel Ignacio González
Queipo

Suplent 19098895

ASECAM Simón Montolío Solsona Titular 19072812
Juan Carlos Martínez
Giménez

Suplent 44792540

Proyecto Hombre Ana Mª Ordóñez Taberner Titular 44854299-K
Agustí Ferrando Bargues Suplent 73529088-C

AFACAM Manuel Gómez Calvo Titular 19014718-C
Teresa Adoves Amores Suplent 19080025-F

Consell de Majors Amparo Esquer Orellana Titular 19019949
Juan José López Bautista Suplent 19022448

Patronat Municipal
d’Esports

César Fuster García Titular 19086854-M

Consell Escolar
Municipal

José Luis Sánchez Carrillo Titular 19093106-R

Junior El Carmen Anabel Calvo Montaña Titular 44804288-N
Mª José Gómez Sevilla Suplent 47064269-J

Creu Roja Mª Angeles Sánchez Orón Titular 44798330
Antonia Calvo Nicolás Suplent 22471537

Asociación Comarcal
Disminuidos Psíquicos
Virgen de los
Desamparados

Pedro José Rubio De Miguel Titular 33404143-R

José Lillo Bernal Suplent 19056257
Pedro Rubio Fresno Suplent 19067150-N

Consell de la Dona Mª Pilar Martín Paricio Titular 33400881-M
Celia Paniagua Zornoza Suplent 22503761-D

Federació d’AAVV Andrés Vidal Zamora Titular 19.507.542
Vicente Aniorte Sánchez Titular 21600709-Y
Rosa Graells Llort Titular 40.760.690-K
Jerónimo Morillas Martínez Suplent 19.042.245
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Vicent Ventura Civera Suplent 19.081.589-F
Ricardo Ruiz García Suplent 19.086.189
Sixto Borgés Rodríguez Suplent 41.974.325

Asociación Gitana
“Príncipe de la Paz”

Mª Carmen Carrillo Santiago Titular 18.905.114-B

Juana Plantón Carrillo Suplent 33.400.052-G
CCOO Enrique Ruiz Pérez Titular 19.083.083

Julián López Martínez Suplent 19.022.522

En aquests moments, el Sr. Goig es reintegra a la sessió, absentant-se
momentàniament la Sra. Murciano.

7 PROPOSICIÓ APROVACIÓ INICIAL NOUS ESTATUTS ORGANISME
AUTÒNOM MUNICIPAL CONSELL LOCAL AGRARI DE SAGUNT

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Instruït l’expedient per a l’elaboració dels nous estatuts de l’organisme autònom
local “Consell Local Agrari de Sagunt” amb la finalitat de recollir-hi, de manera
adequada i global, les notables modificacions produïdes en la legislació bàsica de règim
local, tenint en consideració el nou panorama legislatiu en la matèria i en especial pel
que es refereix als organismes autònoms locals, el que disposa la Llei 57/2003, de 16 de
desembre de Mesures per a la Modernització del Govern Local (BOE núm. 301, de 17
de desembre del 2003), la qual modifica importants aspectes de la Llei 7/85 Reguladora
de les Bases del Règim Local, i amb el propòsit de donar solucions adequades per a
l’adaptació de l’Organisme Autònom Local a les noves circumstàncies, adequant el seu
funcionament a la nova normativa.

 Aquestes solucions comprenen, entre altres mesures, la reforma dels seus òrgans
de govern, l’addició de noves funcions dins de les seues competències, la redistribució
de les funcions entre els seus òrgans decisoris, així com l’adaptació d’aquests a la nova
legislació bàsica de règim local i, per remissió d’aquesta, a la Llei 6/1997 de 14 d’abril
d’Organització i Funcionament de l’Administració General de l’Estat, en el que siga
d’aplicació. Tot això, mantenint la configuració del Consell Local Agrari com un
Organisme Autònom Local amb personalitat jurídica pròpia diferenciada de la de
l’Excm. Ajuntament de Sagunt.

Per tot això, una vegada aprovat el projecte d’Estatuts per acord de la Junta
Rectora del Consell Local Agrari de Sagunt adoptat per unanimitat dels membres
presents en sessió extraordinària celebrada el dia 14 de juny del 2004 i amb el conforme
del Tècnic de l’Administració General del Consell Local Agrari de Sagunt, i Secretari
PD, del dit organisme.

El president del Consell Local Agrari, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Bé, es tracta
tant el punt 7 com el punt 8 de dos aspectes que van íntimament lligats i que tenen el
seu origen en una modificació important en tota la legislació bàsica que afecta al Règim
Local, són modificacions molt recents del final del 2003 que com sabran per la premsa i
els representants polítics ja han vist en diferents comissions han obligat com no podia
ser d’una altra manera a l’adaptació de l’administració local a aquesta nova legislació,
això va suposar en la pràctica la desaparició de diferents Organismes Autònoms i en
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aquest cas hem considerats des de l’Equip del Govern la conveniència de mantenir el
Consell Agrari com a Organisme Autònom atès que té estructura suficient i el seu
funcionament d’alguna manera permetria que continuara així i en qualsevol cas els
sectors interessats en la matèria perquè hem estat d’acord de mantenir aquesta
estructura, bàsicament aquesta adaptació canviarà alguns dels aspectes del funcionament
actual i la delegació d’agricultura tindrà d’una banda un delegat i d’altra banda com a
organisme de participació del sector agrícola un Consell Sectorial que és precisament el
punt 8 que regularà aquesta participació com un organisme que assessora, que fa
proposades i que com vostès després veuran també té una participació directa en la
gestió a través d’un representant en el Consell Agrari, a part d’aquest Consell Sectorial
hem decidit mantenir el Consell Agrari com un organisme de gestió directa del servei,
en el qual hi haurà una representació del sector agrícola, aquest és el punt en què hem
hagut de fer un gran esforç per a arribar a una solució consensuada, en especial en l’art.
8 dels Estatuts, perquè fins ara la representació del sector agrícola era directa a partir
d’una Junta Rectora on estaven representats tots els sectors agrícoles, és a dir sindicats,
associacions empresarials, cooperatives, sindicats de regs, pous, etc., ací també hi haurà
una proposta per part del Consell Sectorial perquè hi haja una representació directa del
sector agrícola i no hauria partits polítics com passa en altres organismes autònoms, jo
crec que aquesta voluntat ha sigut respectada, jo estava perfectament d’acord i l’Equip
de Govern naturalment també, i per tant aquest xicotet problema que s’havia produït al
principi s’ha resolt, en definitiva hem procurat que el canvi legislatiu no afecte de
manera important la manera de com estàvem funcionant, perquè hem fet entre tots una
valoració positiva del funcionament, hi ha hagut per tant aquesta adaptació legal, he de
dir que la Junta Rectora del Consell Agrari l’ha aprovat per unanimitat i que per tant
espere que respectant també el punt de vista i l’opinió del sector agrícola, on ací també
passe exactament el mateix, per tant no vull fer-me més llarg perquè jo crec que és un
tema que està perfectament clar, si hi havia algun dubte ja l’aclarirem, en principi el que
proposem en aquest punt 7 és l’aprovació dels nous Estatuts del Consell Local Agrari.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Bona vesprada
novament, jo és una xicoteta recomanació que faré a l’Equip de Govern i especialment a
vostè Sra. Alcaldessa, Sr. Fernández, sabem que està consensuat amb les entitats
principals, s’ha tractat per tant en el Consell Local Agrari, però tots vostès s’han llançat
a fer consells rectors, consells assessors, consells sectorials i vull que es posen al lloc de
la totalitat de regidors, perquè d’acord, i ho saben perquè he expressat l’opinió en més
d’una ocasió, que els Estatuts que teníem dels anteriors Consells calia adaptar-los que
no eren bons, però això no vol dir que precisament si tots vostès com a regidors delegats
acabem d’aprovar i hi ha hagut una modificació a l’art. 5 en el Consell de Serveis i
Socials i en el de Medi Ambient també, sobre ser la Llei per a tots la mateixa, resulta
que cada un es defineix amb articles distints, els que formen part dels Consells
Sectorials o els Consells Rectors s’aprendran de seguida els seus Estatuts però per als
regidors serà molt difícil conèixer en cada Consell i en aquest cas el Consell Local
Agrari la definició d’aqueixos articles, hem d’haver de venir sempre amb ells per si de
cas se suscita alguna pregunta, alguna intervenció o quelcom relacionat amb ells i en
aquest concretament perquè observem que alguns sobre adequar-los a la Llei, sobre
nomenar el vicepresident, sobre nomenar el gerent que no el tenien els anteriors, alguns
d’aqueixos articles es corresponen totalment amb els anteriors, però es canvia l’article, i
recite un perquè és el que més crida l’atenció, l’art. 3, que és part de l’art. 7 totalment o
l’art. 4 actual que es correspon totalment amb l’art. 3 antic i no obstant el a) actual
correspon al c) anterior, el b) actual correspon al a) anterior, el c) actual correspon al b)
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anterior, ens estan marejant, tots han canviat la lletra, no hi ha hagut cap que haja
coincidit, ara cal llegir-se’ls,  cal aprendre-se’ls, jo crec que han de pensar un poc,
reunir-se l’Equip de Govern, estudiar els Consells, crec que Cultura també ha dissolt la
Fundació Municipal de Cultura ja, modificarà els seus Estatuts per a adequar-los i tal,
perquè pensem que excepte l’1 i el 2 que és la part específica de cada u dels Consells, la
resta les atribucions són pràcticament les mateixes, excepte els específics, faciliten-nos
de veritat la tasca, en alguns dels Consells Sectorials el Reglament d’Organització
l’aprovaran els consellers una vegada elegits i nomenats i en aquest cas el portem a
aprovació ací al Ple sense que s’hagen reunit allí, supose que també estarà consensuat,
però són coses que han de pensar i alguns ens preocupem i el llegim i tractem
d’aprendre’ns-els, però potser altres van a haver de venir sempre amb les carpetes davall
el braç perquè se va a haver de consultar-lo moltes vegades, simplement aqueixa
recomanació, moltes gràcies.”

El president del Consell Local Agrari, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Bo, Sr.
Borrás, jo crec que ha quedat clar que l’únic Organisme Autònom que hi haurà a partir
d’ara és el Consell Agrari, per tant no crec que vaja a haver-hi molts problemes, perquè
ho entenga el públic ha plantejat qüestions formals però que a més no tenen cap
transcendència, perquè la podrien tenir, simplement són de denominacions d’articles i
per un poc homologar, evidentment en principi els regidors estaran adscrits a diferents
Consells Sectorials i és una qüestió que no té la més mínima transcendència, en
definitiva pense que l’aposta de l’Equip de Govern per mantenir el Consell Agrari, és
una aposta pel món d’un sector que com tot el món sap està molt deprimit, que és el
sector agrícola i que necessita de manera molt contundent o de manera molt important el
suport de les institucions que no sempre estan a l’altura de les circumstàncies i almenys
que el nostre Ajuntament puga recolzar en la mesura del que és possible aquest sector,
que ha sigut una base important de la nostra economia, també de les nostres tradicions i
que no està passant la seua millor època, pensem que aquest organisme adaptat a la nova
legislació servirà perquè els propis implicats en el món de l’agricultura puguen no sols
fer les seues propostes, sinó també tenir una capacitat de decisió com l’està tenint en
l’actualitat, la veritat és que han de pensar que tenim un municipi amb un terme molt
gran, tenim tot el món ho sap problemes de camins, tenim problemes d’abastiment
d’aigües i molts altres problemes que necessiten per part de l’Ajuntament un esforç que
nosaltres estem disposats a continuar mantenint, en qualsevol cas jo pense que els
representants de tots els partits tant en la Junta Executiva com en la Junta Rectora han
estat bàsicament d’acord amb aquesta proposta i per tant espere que l’aprovem per
unanimitat.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per 21 vots a
favor de PSOE, EU, BLOC, PP i SCP i 3 abstencions de SP, ACORDA:

PRIMER: Aprovar inicialment els nous estatuts de l’Organisme Autònom Local
“Consell Local Agrari de Sagunt”, d’acord amb el següent articulat:

“Exposició de motius.
El Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el dia 19 de gener de 1991,

va acordar aprovar definitivament els estatuts del Consell Local Agrari de Sagunt (BOP
de València núm. 101 de 30 d’abril). El temps transcorregut des de llavors al costat de
les profundes reformes legislatives produïdes en l’àmbit local en els últims anys, han
posat de manifest certes carències en el seu funcionament que han fet necessària
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l’aprovació d’uns nous estatuts, amb el propòsit de donar solucions adequades per a la
seua actualització, adequant el funcionament del Consell Local Agrari de Sagunt a les
noves circumstàncies. Aquestes solucions comprenen, entre altres mesures, la reforma
dels seus òrgans de govern, l’addició de noves funcions dins de les seues competències,
la redistribució de les funcions entre els seus òrgans decisoris, així com l’adaptació
d’aquests a la nova legislació bàsica de règim local, i a la legislació de la Comunitat
Valenciana sobre règim local. Tot això, mantenint la configuració del Consell Local
Agrari com un Organisme Autònom Local amb personalitat jurídica pròpia diferenciada
de la de l’Excm. Ajuntament de Sagunt.

Amb la finalitat de recollir en els nous estatuts del Consell Local Agrari de
Sagunt de manera adequada i global, les notables modificacions produïdes en la
legislació bàsica de règim local, s’ha tingut molt en compte el nou panorama legislatiu
en la matèria i en especial pel que es refereix als organismes autònoms locals, el que
disposa la Llei 57/2003, de 16 de desembre de Mesures per a la Modernització del
Govern Local (BOE núm. 301, de 17 de desembre del 2003), la qual modifica
importants aspectes de la Llei 7/85 Reguladora de les Bases del Règim Local, sense
perjudici d’adaptar també l’organització municipal a la Llei 5/1995 de 20 de març de
Consells Agraris Municipals de la Comunitat Valenciana, (DOGV 2.477, de 27 de
març) per al qual serà necessari crear simultàniament un Consell Agrari Municipal en
l’Excm. Ajuntament de Sagunt, conforme a aquesta última norma.

Quant a la naturalesa jurídica del Consell Local Agrari de Sagunt, s’ha optat per
configurar-lo com un organisme autònom local, que era el caràcter que venia mantenint,
per la major autonomia, en règim de descentralització funcional, que presenta aquesta
figura jurídica enfront d’altres personificacions públiques o fórmules organitzatives,
aprofitant, d’aquesta manera, l’avantatge que suposa gaudir de personalitat jurídica
diferenciada de l’Ajuntament, amb la finalitat d’aconseguir una major agilitat, eficàcia i
eficiència en la gestió dels assumptes de la seua competència, encara que sense oblidar,
les majors responsabilitats que, per contrapartida, haurà d’assumir aquest organisme i
tenint present, en tot cas, que el mateix haurà d’estar sotmès als controls específics
previstos en la llei i concretament al control d’eficàcia que haurà d’exercir l’Àrea o
Regidoria d’Agricultura de l’Excm. Ajuntament de Sagunt, a la que quedarà adscrit
l’organisme.

Quant als òrgans de Govern del Consell Local Agrari, seran els següents: el/la
president/a, el/la vicepresident/a i el consell rector, sense perjudici dels altres òrgans
complementaris que el consell rector acorde crear, assistits tots ells pel/la secretari/ària i
el/la interventor/a que ho seran, si és procedent, per delegació del/la secretari/a general i
del/la interventor/a de l’Ajuntament, respectivament. Així mateix, es contempla la
figura del/la gerent del Consell, que també assistirà a les sessions del Consell Rector
actuant amb veu però sense vot, tenint la consideració de personal directiu, dins del
marc de la legalitat vigent.

El Consell Rector serà l’òrgan executiu i màxim òrgan decisori del Consell
Local Agrari corresponent-li les funcions de gestió i decisió junt amb el/la president/a i
celebrarà les seues sessions ordinàries amb periodicitat mensual, sense perjudici de la
possibilitat de celebrar sessions extraordinàries.

El/la president/a serà l’alcalde/ssa de l’Ajuntament de Sagunt, el qual podrà
delegar la presidència en el/la regidor/a de l’Àrea o Regidoria d’Agricultura a què
quedarà adscrit l’organisme autònom, i tindrà competències i funcions pròpies de
representació i gestió, inspirades en les funcions que la vigent legislació de règim local
li atorga al/l’Alcalde/sa o President/a de la Corporació, amb el fi garantir una major
eficàcia i agilitat en la gestió i al mateix temps en l’exercici les funcions de control
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d’eficàcia del dit organisme. Així mateix es preveu el nomenament d’un/a
vicepresident/a de l’organisme d’entre regidors/es de la corporació.

L’actual domicili del Consell Local Agrari de Sagunt serà l’edifici de l’antiga
Cambra Agrària, la construcció del qual va ser sufragada al seu dia amb la col·laboració
dels agricultors i que la Conselleria d’Agricultura, Pesca i Alimentació va cedir
gratuïtament a l’Ajuntament de Sagunt per Acord del Govern Valencià de 5 de
desembre del 2000 en aplicació del Decret 161/1994, de 29 de juliol i que es troba
destinat a servei d’interès general agrari de conformitat amb el que estableix la
Disposició Addicional 6a de la llei 6/93, de 31 de desembre.

En definitiva, els presents estatuts del Consell Local Agrari de Sagunt s’han
elaborat amb el propòsit d’adequar la seua organització i funcionament a les
peculiaritats que preveu per als Organismes Autònoms Locals el nou art. 85 bis de la
Llei Reguladora de Bases de Règim Local introduït per Llei 57/2003, de 16 de
desembre de mesures per a la modernització del Govern local i, per remissió d’aquesta,
a la Llei 6/1997 de 14 d’abril d’Organització i Funcionament de l’Administració
General de l’Estat, en el que siga d’aplicació, tot això de conformitat amb el següent
articulat:

TÍTOL I.- NATURALESA I FINALITATS
Article 1
L’Organisme Autònom Local “Consell Local Agrari de Sagunt” és una institució de
l’Excm. Ajuntament de Sagunt constituïda en exercici de la seua potestat
d’autoorganització, per a la gestió de serveis d’interès general agrari, en règim de
descentralització, amb personalitat jurídica pròpia i pública, i amb plena capacitat
jurídica d’obrar, conforme a la legislació vigent sobre règim local.
Article 2
L’actuació d’aquest organisme autònom es regirà pels presents estatuts i pel que
disposen la Llei 7/85 de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de règim local, per la Llei
6/97 de 14 d’abril d’Organització i Funcionament de l’Administració General de l’Estat,
quant li siga d’aplicació, i per la normativa complementària.
Article 3
En la seua qualitat d’administració pública institucional, li correspon a l’Organisme
Autònom, en l’àmbit de les seues competències, sense altres limitacions que les
determinades en el marc d’aquests Estatuts i en els termes previstos en la legislació de
règim local, les potestats i prerrogatives següents:
a) Autoorganització, programació i planificació.
b) Potestat d’investigació, delimitació i recuperació d’ofici dels seus béns propis.
c) Presumpció de legitimitat i executivitat dels seus actes.
d) Possibilitat d’exigir preus públics per la prestació de determinats serveis.
e) Potestat de revisió d’ofici dels seus actes i acords.
f) Les prelacions i preferències i la resta de prerrogatives reconegudes a la Hisenda
Pública per als crèdits d’aquesta, sense perjudici de les que corresponguen a les
Hisendes de l’Estat i de les Comunitats Autònomes; així com la inembargabilitat dels
seus béns i drets en els termes previstos en les lleis.
Article 4
1. L’Organisme Autònom “Consell Local Agrari de Sagunt” gaudeix d’autonomia i
plena capacitat d’obrar per a la realització de tots els actes necessaris en l’ordre jurídic i
econòmic per al compliment dels seus fins, com també per a portar a terme tots els actes
d’administració i disposició admesos per l’ordenament jurídic vigent, sense perjudici de
les facultats de tutela que corresponen a l’Excm. Ajuntament de Sagunt.
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2. L’organisme Autònom està adscrit a la Regidoria o Àrea d’Agricultura a què
s’atribueixen les facultats de control previstes en els presents Estatuts.
3. Les activitats del Consell Local Agrari de Sagunt es dirigiran al compliment dels seus
fins que són:

a) La promoció i desenvolupament de l’agricultura en el terme municipal de
Sagunt, en el marc de les seues competències.

b) El desenvolupament i l’execució d’obres i serveis agrícoles propis de la
competència municipal.

c) La conservació, vigilància i custòdia de camins i instal·lacions en el medi
rural.

d) Assessorament, en matèries de la seua competència, a l’Ajuntament de Sagunt
i als particulars quan el sol·liciten.

e) Col·laborar amb l’Administració de l’Estat, Autonòmica, Provincial i
Institucional en l’elaboració i ampliació de les normes que afecten a temes d’interès
general agrari, així com la preparació i execució d’accions, reformes i mesures per a la
millora i progrés del sector agrari.

f) Desenvolupar en el seu àmbit territorial, serveis, funcions i gestions delegades
o pròpies, que siguen d’interès general per als titulars d’explotacions agrícoles o
ramaderes en la seua activitat agrària, ben directament o en col·laboració o concert amb
l’Administració o entitats públiques o privades.

g) Col·laborar administrativament amb l’Ajuntament de Sagunt, prèvia delegació
d’alcaldia, en les tasques d’inspecció urbanística al sòl no urbanitzable, així com en la
tramitació de llicències urbanístiques en la dita classe de sòl per a obres destinades a
l’ús agrícola o ramader, sempre que en aquest últim cas les obres no estiguen vinculades
a activitats qualificades, de conformitat amb la legislació vigent.

 h) Totes les altres funcions que estiguen atribuïdes o li atribuïsquen a
l’Ajuntament les distintes administracions públiques, en aquestes matèries.
Article 5
La duració de l’Organisme Autònom serà indefinida, sense perjudici de les facultats de
l’Ajuntament per a procedir a la seua dissolució.
Article 6
1. El domicili del Consell Local Agrari de Sagunt estarà ubicat a l’edifici siti a la plaça
Trinitat, núm. 2 de Sagunt, edifici que albergava l’extingida Cambra Agrària.
2. El domicili del Consell Local Agrari podrà ser traslladat dins del propi municipi per
acord del Consell Rector.

TÍTOL II. ÒRGANS DE GOVERN
Article 7
Els òrgans de govern i administració del Consell Local Agrari de Sagunt són els
següents:
a) El Consell Rector
b) El president i el vicepresident
c) El gerent
d) Els altres òrgans complementaris que el Consell Rector acorde crear.

Capítol primer.- Consell Rector.
Article 8
1. El Consell Rector, el nombre de membres del qual no podrà ser inferior a tres,
assumeix el govern i la gestió superior de l’organisme i s’integra pels següents
membres:
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a) El president, que serà el Sr. Alcalde de l’Ajuntament de Sagunt el qual podrà
delegar aquesta representació en un regidor de la corporació municipal.

b) El vicepresident, que serà el regidor que a l’efecte designe l’alcalde. En el cas que
aquest delegara la presidència en el vicepresident, la vicepresidència podrà ser
ocupada per un altre regidor de la corporació designat pel mateix alcalde.

c) Els vocals, que seran nomenats pel Ple municipal en aplicació dels següents criteris:
- Un vocal designat per cada grup polític municipal, excepte per aquells que ostenten

la presidència i la vicepresidència, entre els qui tinguen la condició de regidor de la
corporació a proposta de l’alcalde.

- Un nombre de vocals, nomenats pel Ple de la corporació d’entre els membres del
Consell Sectorial Agrari que no tinguen la condició de membre de la corporació, que
haurà de ser inferior en un al nombre de vocals designats pels grups polítics
municipals, inclòs el president i el vicepresident.

2. Per a la constitució del Consell Sectorial Agrari, es concedirà a totes les associacions
agràries, ramaderes, de regants, sindicats i cooperatives del sector agrari implantades en
el terme municipal, un termini de 15 dies a comptar des de l’endemà al de la constitució
de la Corporació, perquè les mateixes s’inscriguen en el Registre d’Associacions de
caràcter agrari, que serà confeccionat pel Consell Local Agrari de Sagunt, llevat que ja
ho estigueren en el Registre municipal d’Associacions. Així mateix, en aqueix mateix
termini de 15 dies, hauran de designar un membre titular i a un altre suplent, que seran
proposats directament per les pròpies associacions, sindicats i cooperatives davant del
Ple de la Corporació per al seu nomenament com a membres del Consell Sectorial
Agrari.

Els representants així proposats per les pròpies associacions agràries, ramaderes,
de regants, sindicats i cooperatives del sector agrari, no podran tenir la condició de
membres de la corporació i en el moment de la seua proposta hauran de mantenir alguna
vinculació amb l’àmbit agrari de Sagunt.

Aquestes proposades de nomenament hauran de presentar-se per escrit dirigit al
Ple de la corporació, dins del mateix termini de 15 dies abans citat, en el registre
d’entrada del Consell Local Agrari, i en cada una de les propostes haurà d’indicar-se
expressament si el representant proposat per a ser anomenat membre del Consell
Sectorial pretén, a més, ser proposat per a ser candidat a membre del Consell Rector de
l’Organisme Autònom.

A les propostes presentades per cada una de les associacions agràries, ramaderes,
de regants, sindicats i cooperatives, s’haurà d’adjuntar un certificat emès per les
mateixes referit com a màxim al mes anterior en el que conste el seu nombre total de
socis o afiliats, als efectes d’atribuir-li a cada una d’elles un nombre proporcional de
vots, als sols efectes de l’elecció dels vocals sectorials del Consell Rector de
l’organisme autònom, d’acord amb la següent escala:
D’1 a 100 socis / afiliats…… 1 vot
De 101 a 500 socis / afiliats…… 2 vots
De 501 a 1.000 socis / afiliats…… 3 vots
Més de 1.000 socis / afiliats…… 4 vots.

En la següent sessió plenària ordinària que se celebre es procedirà al
nomenament de tots els membres del Consell Sectorial Agrari.

En el termini màxim de 15 dies haurà de convocar-se i celebrar-se la sessió
constitutiva del Consell Sectorial Agrari el funcionament de la qual es regirà pel
reglament que aprove el ple. El Consell Sectorial, en la seua sessió constitutiva, haurà
d’elegir d’entre els seus membres sectorials a un nombre de vocals que seran proposats
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per al seu nomenament pel Ple per a formar part del Consell Rector de l’Organisme
Autònom. Aquest nombre de vocals, en tot cas, haurà de ser inferior en un al nombre de
vocals designats pels grups polítics per al Consell Rector del citat Organisme Autònom,
inclòs el president i el vicepresident de l’organisme, procurant que existisca la màxima
representació de tots els col·lectius agraris.

Per a l’elecció dels membres del Consell Sectorial que formaran part del Consell
rector de l’Organisme Autònom s’utilitzarà un sistema d’elecció de llistes obertes, en el
que cada una de les Associacions agràries, ramaderes, de regants, sindicats i
cooperatives podran votar a un nombre màxim de candidats, en proporció al seu nombre
de socis o afiliats, d’acord amb l’escala prevista en aquest article, d’entre tots els
representants que van indicar expressament en les seues propostes el seu desig de ser
candidat per a ser proposat com a membre del Consell Rector de l’Organisme Autònom.

En tot cas, cada associació podrà votar a un nombre màxim de representants en
funció de l’escala prevista en aquest article, i que haurà de ser sempre inferior en un al
nombre de vocals designats pels grups polítics per al Consell Rector del citat Organisme
Autònom, inclòs el president i el vicepresident del citat organisme.

Seleccionats així els membres del Consell Sectorial que hauran de formar part
del Consell Rector de l’Organisme Autònom, aquell realitzarà la proposta directament al
Ple, per al seu nomenament en la següent sessió ordinària que se celebre. Una vegada
efectuat el nomenament pel Ple de la Corporació dels membres del Consell Rector de
l’Organisme Autònom, el President del Consell Local Agrari convocarà la sessió
constitutiva del dit Consell Rector, el qual celebrarà les seues sessions atenent a les
normes fixades en aquests estatuts.

El procediment regulat en aquest precepte s’efectuarà cada vegada que es renova
la corporació i, excepcionalment i per una sola vegada, quan s’esgote el termini establit
en la Disposició Transitòria Segona dels presents estatuts, assumint el president del
Consell Agrari les funcions de l’Òrgan Rector de l’Organisme Autònom fins a la
constitució del mateix conforme al que preveu aquest article.

3. També assistiran al Consell Rector del Consell Local Agrari el Gerent d’aquest
Organisme, així com el Secretari General i l’Interventor de l’Ajuntament o persones en
qui deleguen, els quals actuen en l’exercici de les seues funcions i participen en les
reunions amb veu però sense vot.
Article 9
1. El Consell Rector es renovarà cada quatre anys i sempre que es renova la corporació
municipal en la seua totalitat. Es perd la condició de membre del Consell en els
següents supòsits:
a) Pèrdua de la condició de regidor municipal.
b) Per acord de l’Ajuntament Ple, mitjançant resolució motivada.
c) Per renúncia pròpia.
2. La participació com a membres dels òrgans de govern d’aquest Consell Local, té
caràcter voluntari i gratuït, sense que puguen percebre retribucions. No obstant això, la
fixació d’assignacions econòmiques per l’assistència a les sessions dels òrgans decisoris
del Consell, requerirà acord exprés del Consell Rector, que haurà de ser adoptat per
majoria absoluta del nombre legal dels seus membres i que en cap cas serà superior a les
establides per als membres de la corporació per la seua assistència a les sessions dels
òrgans decisoris municipals.
Article 10
El Consell Rector és l’encarregat de la direcció superior del servei, determina les línies
generals d’actuació de l’organisme i ostenta les següents atribucions:



34

a) L’aprovació dels programes d’actuació i dels plans funcionals dels serveis i
activitats.

b) Aprovar la proposta de normes de règim interior i reglaments de serveis per a la
seua aprovació pel Ple de l’Ajuntament de conformitat amb els preceptes legals
vigents.

c) La representació dels interessos de l’organisme en l’àmbit de la seua actuació a
través del seu president davant de les autoritats, els organismes i els particulars.

d) L’aprovació de la memòria d’activitats i de gestió anual.
e) L’aprovació inicial de la proposta de pressupost de l’organisme autònom.
f) L’aprovació de l’inventari de béns i drets així com la seua rectificació anual.
g) L’exercici d’accions legals i comparèixer davant de qualsevol jutjat, autoritats o

organismes públics o privats en defensa dels interessos de l’organisme.
h) La contractació de tota classe d’obres, serveis i subministraments quan se

sobrepasse allò que s’ha establit per a la presidència en aplicació del que estableix la
legislació vigent en aquesta matèria. Serà necessària l’autorització de la Regidoria a
què l’Organisme Autònom es troba adscrit per a celebrar contractes en quantia
superior al 10 per cent dels recursos ordinaris del pressupost.

i) L’adquisició, disposició i alienació de tota classe de béns i drets excepte la de béns
immobles que requereix l’autorització del Ple municipal.

j) Sotmetre a l’Ajuntament l’aprovació de la plantilla del personal de l’organisme i de
la relació de llocs de treball, així com dels pactes de condicions laborals i convenis
col·lectius.

k) El nomenament del càrrec de gerent, a proposta de la presidència.
l) La interpretació d’aquests Estatuts, així com la proposta de modificar-los que se

sotmetrà el Ple municipal.
m) Proposta a l’Ajuntament d’imposició, ordenació i establiment de tributs i preus

públics, sense perjudici del que disposa la Legislació Reguladora de les Hisendes
Locals.

n) La creació i dissolució de comissions o grups de treball al si del Consell Rector.
ñ) L’adopció de les mesures necessàries conduents a una millor organització i
funcionament de l’organisme, la creació, la modificació o supressió de serveis i
qualsevol altra competència que no estiga expressament atribuïda als restants òrgans de
govern.

Capítol Segon.- Règim de Sessions i Acords
Article 11
1. Els òrgans de govern del Consell Local Agrari de Sagunt es reuniran en sessions
ordinàries, extraordinàries i, si és procedent, extraordinàries amb caràcter urgent.
2. Per a la celebració de les sessions del Consell Rector se seguiran les següents normes:
El Consell Rector celebrarà sessió ordinària una vegada al mes. Les sessions ordinàries
se celebraran, el segon dilluns de cada mes a les dinou trenta hores. No obstant això, si
el segon dilluns del mes fora inhàbil o vespra de festiu, se celebrarà el dilluns hàbil
següent que no siga vespra de festiu a la mateixa hora, sense que per això la sessió perd
el seu caràcter ordinari.
Així mateix, celebrarà sessió extraordinària quan així el decidisca el president o el
sol·licite la quarta part, almenys, dels membres del Consell Rector, en aquest cas haurà
de justificar-se la necessitat i s’acompanyarà a la petició la relació d’assumptes a tractar
en la sessió, sense que cap membre del Consell Rector puga sol·licitar més de tres
anualment. En aquest últim cas la celebració de la sessió extraordinària no podrà
demorar-se per més de 15 dies hàbils des que fora sol·licitada. Si el president no
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convocara la sessió extraordinària sol·licitada pel nombre de membres indicat dins del
termini assenyalat, quedarà automàticament convocada per al desè dia hàbil següent al
de finalització del dit termini, a les dinou hores, la qual cosa serà notificat pel secretari
del Consell a tots els membres del Consell Rector l’endemà de la finalització del termini
citat anteriorment. En aquest supòsit, en absència del president i del vicepresident, el
Consell Rector quedarà vàlidament constituït sempre que concórrega el terç del nombre
de membres del mateix, en aquest cas serà presidit pel membre del Consell Rector de
major edat entre els presents.
Les sessions del Consell Rector han de convocar-se per escrit, mitjançant justificant de
recepció i, almenys, amb dos dies hàbils d’antelació, excepte les extraordinàries que ho
hagen sigut amb caràcter urgent, la convocatòria de les quals amb aquest caràcter haurà
de ser ratificada per aquesta. La documentació íntegra dels assumptes inclosos en
l’ordre del dia, que haja de servir de base al debat i, si és procedent, votació, haurà de
figurar a disposició dels membres del Consell corresponent, des del mateix dia de la
convocatòria, a la Secretaria del Consell.
Els òrgans col·legiats del Consell podran celebrar sessions extraordinàries i urgents, en
els termes previstos en la legislació sobre règim local.
Article 12
1. El Consell Rector es constitueix vàlidament, en primera convocatòria amb
l’assistència d’un terç del nombre legal de membres d’aquesta i en segona convocatòria,
una hora després, amb l’assistència d’una quarta part dels seus membres, que mai podrà
ser inferior a tres. Aquest quòrum haurà de mantenir-se durant tota la sessió.
2. Per a la vàlida constitució dels òrgans col·legiats del Consell Agrari, es requereix, en
tot cas, l’assistència del President i del Secretari del Consell o dels qui legalment els
substituïsquen.
3. De les sessions d’aquests òrgans s’alçarà pel secretari del Consell la corresponent
acta, que haurà de ser autoritzada per aquest i pel president.
4. Els acords del Consell Rector s’adoptaran com a norma general per majoria simple
dels membres presents i en els casos de votacions amb resultat d’empat, el president té
el vot de qualitat en els supòsits de mantenir-se l’empat en segona votació.
5. No obstant això, es requerirà el vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal
de membres del Consell Rector en l’esfera de les seues competències en les següents
matèries, sense perjudici de les facultats tuitives de l’Ajuntament de Sagunt:

a) Cessió gratuïta de béns propis del Consell Agrari a altres
Administracions o Institucions públiques.

b) Concessió de béns o serveis per més de 5 anys, sempre que la seua
quantia excedisca del 20 per cent dels recursos ordinaris del pressupost del Consell.

c) Aprovació d’operacions financeres o de crèdit i concessió de lleves i
esperes quan el seu import supere el 10 per cent dels recursos ordinaris del pressupost
del Consell.

d) Separació del servei dels funcionaris i ratificació de l’acomiadament
disciplinari del seu personal laboral.

e) Alienació de béns quan la seua quantia excedisca del 20 per cent dels
recursos ordinaris del pressupost del Consell.

f) Aprovació de propostes de modificació dels estatuts del Consell que
hauran de ser aprovades pel Ple de la corporació.
Article 13
En tot el no previst en aquests estatuts, les convocatòries de les sessions ordinàries,
extraordinàries i extraordinàries urgents s’adaptaran en la seua estructura i procediment
a les previsions de la legislació vigent sobre règim local.
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Capítol tercer. El president i el vicepresident.
Article 14
El president del Consell Rector ho és també del Consell Agrari de Sagunt i li
corresponen les següents atribucions:
a) Assumir la representació d’organisme en tota classe d’actes i contractes en què

aquest haja d’intervenir a l’efecte del qual podrà atorgar els poders o delegació
necessàries.

b) Formar l’ordre del dia, convocar, presidir, suspendre i alçar les reunions dels òrgans
col·legiats de l’organisme, dirigir les deliberacions i dirimir els empats de les
votacions amb el vot de qualitat.

c) La direcció superior i la inspecció dels serveis, i l’aprovació de les disposicions
necessàries per al millor compliment de l’execució dels acords del Consell Rector.

d) Aprovar la contractació de tota classe d’obres, serveis i subministraments,
adquisicions i alienacions –excepte la de béns immobles- i, en general, aprovar
despeses dins dels límits establits per la normativa legal vigent i pels acords
municipals adoptats sobre aquesta matèria.

e) Ordenar els pagaments en els terminis legals i reglamentaris previstos.
f) Adoptar les resolucions d’urgència quan la seua demora puga ocasionar perjudici als

interessos de l’organisme i donar compte o sotmetre-les a ratificació del Consell
Rector en la següent reunió que se celebre.

g) Exercir la direcció superior del personal, nomenar-lo i sancionar-lo de conformitat
amb la legalitat vigent.

h) L’aprovació de les bases reguladores per a la selecció de personal i per als concursos
de provisió de llocs de treball, així com a la rescissió dels contractes del personal per
qualsevol causa prevista per la legislació laboral vigent.

i) Qualsevol altra que tinga atribuïda legalment i que no estiga expressament assignada
a altres òrgans de govern.

Article 15
1. Correspon al vicepresident substituir el president i assumir les seues atribucions en
els casos de vacant, absència o malaltia, i exercir les funcions delegades per la
presidència.
2. El president pot delegar, entre altres, les atribucions que es relacionen sempre que
l’alcalde no haja delegat la presidència a favor del vicepresident:
a) La responsabilitat política i la de govern executiu relatives a les competències

municipals funcionalment atribuïdes a l’organisme.
b) Representar a l’organisme.
c) Dirigir, inspeccionar i impulsar els serveis.
d) Exercir la potestat sancionadora i disciplinària corresponent a l’organisme.
e) Dictar tots els actes administratius d’impuls, tràmit o definitius i d’execució que

afecten o no a tercers, i que corresponguen a atribucions originàriament assignades
per al president.

f) El desenvolupament de la gestió econòmica de l’organisme conforme al pressupost
aprovat.

g) Dictar els actes administratius d’ordenació de pagament que han de materialitzar-se
en forma de relacions, així com la resta d’actes de tràmit que es deriven de
l’ordenació formal de pagaments, com són la signatura de manaments individuals,
xecs, transferències i altres documents bancaris.

h) I totes aquelles altres de contingut anàleg que estiguen en relació directa amb les
anteriors atribucions expressament enunciades.
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Capítol quart. El gerent.
Article 16
1. El càrrec de gerent serà ostentat per titulat superior, funcionari de carrera o laboral de
les administracions públiques, o per un professional del sector privat, també titulat
superior i amb més de cinc anys d’exercici professional, anomenat pel Consell Rector a
proposta del president. Serà considerat personal directiu, dins del marc de la legalitat
vigent.
2. El gerent serà nomenat pel Consell Rector a proposta del President, mitjançant
qualsevol dels sistemes d’accés a la funció pública, provisió de llocs de treball o
contractació laboral, previstos en la legislació sobre funció pública.
3. Aquest lloc podrà ser exercit per un funcionari de carrera propi del Consell Local
Agrari, que estiga en possessió de la titulació legal exigida.
Article 17
El gerent té el seu càrrec la gestió i l’administració general de l’organisme, per a això té
atribuïdes les funcions següents:
a) L’execució dels acords dels òrgans de govern de l’organisme.
b) La direcció i inspecció dels serveis de conformitat amb les directrius dels òrgans de

Govern, a fi d’aconseguir la major eficàcia i eficiència en el funcionament.
c) Representar administrativament a l’organisme, i exercir com a cap de personal

davall les directrius del president.
d) Autoritzar amb la seua signatura tota aquella documentació objecte de delegació de

signatura pel president.
e) Assistir a les reunions del Consell Rector i informar sobre la marxa dels serveis de

l’organisme.
f) Vetlar per la custòdia, conservació i bon ús dels béns i de les instal·lacions de

l’organisme.
g) La formulació de propostes d’acord al Consell Rector, en relació amb la gestió i

organització del Consell Local Agrari.
h) Proposar al Consell Rector l’aprovació de les disposicions de règim intern

necessàries per a l’adequat funcionament del Consell.
i) Elaborar els projectes de programes d’actuació i de pressupost anual així com la

plantilla de personal i la memòria d’activitats i representar-los al Consell Rector.
j) I aquelles altres que el president o el Consell Rector li deleguen o encarreguen dins

de l’àmbit de les seues respectives atribucions.

Capítol cinquè. Règim jurídic.
Article 18
1. El règim jurídic del Consell Local Agrari de Sagunt serà l’establit en la legislació del
règim local.
2. Els acords dels òrgans de govern de l’organisme són executius i no necessiten
ratificació de l’Ajuntament, llevat que expressament el determinen aquests estatuts o
estiga legalment preceptuat.
3. Els acords del Consell Rector, no posaran fi a la via administrativa i seran
susceptibles de recurs d’alçada davant del Ple de l’Ajuntament de Sagunt.
4. Les resolucions de la presidència del Consell Local Agrari de Sagunt posaran fi a la
via administrativa, i seran susceptibles de recurs de reposició previ a l’inici de la via
contenciosa, en els terminis i casos previstos en la legislació vigent.
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En les reclamacions davant de la jurisdicció civil o social es requerirà la reclamació
prèvia en via administrativa.

Capítol sisè. El Secretari, l’Interventor, i el Tresorer.
Article 19
1. Corresponen al Secretari del Consell Local Agrari de Sagunt les funcions de fedatari
pròpies del seu càrrec, especificades en l’article segon del RD 1174/87 en concordança
amb els preceptes legals d’aplicació de la normativa de règim local.
2. Són funcions del Secretari de Consell:
a) L’assessorament legal del Consell Agrari.
b) La fe pública dels seus actes i acords.
c) Les altres que puga encomanar-li el President en els termes legalment previstos.
3. En exercici de les anteriors funcions, el Secretari:
a) Redactarà l’acta de les sessions.
b) Assessorarà jurídicament, verbalment o per escrit, quan siga requerit per la
Presidència o el Consell Rector.
c) Expedirà certificat dels acords que s’adopten, d’ordre i amb el vistiplau del president.
d) Notificarà, si és procedent, els acords que s’adopten pel Consell Rector i les
resolucions que es dicten per la Presidència.
Article 20
Correspon a l’Interventor com a assessor de l’organisme en matèria financera la seua
gestió econòmica fiscal i totes aquelles funcions determinades en el RD 1174/87 en
concordança amb la normativa de règim local d’aplicació, i els preceptes corresponents
de la legislació reguladora de les Hisendes locals.
Article 21
Al Tresorer li correspon el maneig i la custòdia dels fons, els valors i els efectes de
l’organisme, així com la recaptació de conformitat amb la mateixa normativa indicada
en el precepte anterior.
Article 22
El Secretari, l’Interventor i el Tresorer del Consell Local Agrari seran els de
l’Ajuntament de Sagunt, sense perjudici de les delegacions que puguen establir-se en els
funcionaris propis del Consell, sent les seues funcions les que els atribueix la legislació
vigent.

TÍTOL III.- PERSONAL I RÈGIM JURÍDIC
Article 23
L’Organisme Autònom “Consell Local Agrari de Sagunt” disposa del personal
necessari per al compliment dels seus fins. El seu nombre, categoria i funcions estaran
determinades en la plantilla que s’aprove pel Ple de l’Ajuntament de Sagunt.
Article 24
El personal del Consell Local Agrari estarà integrat per funcionaris propis i personal
propi en règim de dret laboral. Així mateix, podran prestar els seus serveis en aquest
Organisme Autònom Local:
a) Funcionaris de l’Ajuntament de Sagunt, sempre prèvia acceptació d’aquests, que

conservaran la situació de servei actiu a l’Ajuntament.
b) Funcionaris adscrits temporalment, en comissió de serveis.
c) Personal laboral transferit per l’Ajuntament de Sagunt prèvia acceptació d’aquests.
Article 25
1. El règim jurídic del personal se subjectarà a la normativa vigent de règim local.
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La selecció del personal del Consell Local Agrari, tant de funcionari com laboral, es
farà segons els criteris fixats per l’òrgan competent de l’Organisme Autònom, atenent
als principis generals d’igualtat, mèrit, capacitat i publicitat.
2. En cap cas posaran expedir-se nomenaments en propietat, ni satisfer remuneracions
per càrrecs i ocupacions que no figuren en la plantilla, sense perjudici de les
contractacions laborals temporals que amb caràcter conjuntural puguen ser necessàries
o, si és procedent, les contractacions d’assistències tècniques i serveis determinats.

TÍTOL IV.- PATRIMONI I RÈGIM ECONÒMIC
Capítol primer.- El patrimoni

Article 26
1. Constitueix el patrimoni del Consell Local Agrari de Sagunt el conjunt de béns i drets
que puga adquirir per qualsevol títol legítim.
2. Els béns que li siguen adscrits per l’Ajuntament de Sagunt no s’integren en el
patrimoni de l’Organisme, i conserven la seua qualificació jurídica originària.
L’Organisme tindrà les facultats de conservació i utilització per a les activitats que van
fonamentar la seua adscripció.
3. L’Ajuntament de Sagunt mantindrà adscrits al Consell Local Agrari tots els béns que
ho estan en l’actualitat a títol d’ús, sense perjudici de les futures adscripcions que puga
efectuar per a l’adequat compliment de les seues funcions.
Article 27
L’Organisme comptarà amb els recursos econòmics següents:
a) Els béns que li siguen adscrits en ús per l’Ajuntament, conservant la seua

qualificació jurídica originària.
b) Els béns i drets de qualsevol tipus que adquirisca l’organisme per qualsevol títol

legítim a càrrec dels seus béns.
c) Les aportacions inicials que es conferisquen a l’organisme per l’Ajuntament.
d) Les aportacions que l’Ajuntament consigne anualment en els seus pressupostos en

relació a la prestació efectiva de serveis.
e) Les subvencions i aportacions d’altres entitats públiques i privades.
f) Els ingressos que obtinga per la prestació dels serveis a què es refereix l’article

tercer dels estatuts.
g) Els descomptes, préstecs i crèdits que obtinga.
h) Tots els altres que puguen ser-li atribuïts, de conformitat amb la normativa legal

aplicable.

Capítol segon.- El règim econòmic
Article 28
Els recursos econòmics del Consell Local Agrari de Sagunt estaran constituïts per:
a) Tributs i preus públics.
b) Rendes, productes i aprofitaments del patrimoni.
c) Donacions, llegats i subvencions i la resta de recursos que reba de les distintes
administracions i organismes públics, fins i tot supranacionals, entitats i particulars.
d) Quantitats consignades per a tal fi en el pressupost municipal  quan no foren
suficients les previstes en els apartats anteriors.
e) Import de les bestretes, crèdits o préstecs que obtinga.
f) Els altres que puguen ser-li atribuïts conforme a Dret.
Article 29
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1. El pressupost del Consell Local Agrari de Sagunt s’integrarà en el pressupost general
únic de l’Ajuntament i serà aprovat anualment per aquest conjuntament i
simultàniament amb el de la corporació.
2. La seua execució serà independent d’aquell i s’atribueix expressament als òrgans del
Consell Local Agrari.
3. El pressupost haurà d’aprovar-se sense dèficit inicial i la seua estructura serà
l’establida per l’Administració de l’Estat per a les entitats locals.
4. La formació, presentació i aprovació del pressupost es regirà per les normes a l’efecte
establides en la legislació reguladora de les Hisendes Locals.
5. Correspondrà la formació del projecte al Consell Rector, que haurà d’elevar-lo a
l’Ajuntament abans del dia 15 del mes de setembre de cada any per a la seua vigència
en el següent.
Article 30
Seran d’aplicació, sense excepció alguna, en conte al control de crèdits, les seues
modificacions, execució i liquidació del pressupost del Consell, les normes establides en
la Legislació Reguladora de les Hisendes Locals i les Bases d’Execució del Pressupost
General aprovades per l’Ajuntament.
Article 31
1. El règim pressupostari, economicofinancer, de comptabilitat, d’intervenció, control
financer i control d’eficàcia, aplicable al Consell Agrari seran, en tot cas, conformes
amb la legislació sobre les Hisendes Locals.
2. L’activitat econòmic financera haurà de dur-se a terme de conformitat amb el que
estableix la legislació reguladora de les Hisendes Locals, la Llei General Pressupostària
i la resta de normes dictades per al seu desenvolupament i aplicables als organismes
autònoms.
Article 32
1. El Consell Local Agrari de Sagunt queda sotmès al règim de comptabilitat pública en
els termes establits en els presents estatuts i en la Legislació Reguladora de les Hisendes
Locals.
2. En conseqüència, vindrà obligat a rendir comptes de totes les seues operacions a
l’excel·lentíssim Ajuntament de Sagunt i, al seu través, al Tribunal de Comptes i òrgan
anàleg de la Comunitat Autònoma.
3. L’exercici comptable del Consell Local Agrari coincidirà en tot cas amb l’exercici
pressupostari.
Article 33
1. La comptabilitat del Consell Local Agrari de Sagunt estarà organitzada al servei dels
fins que estableix la Legislació Reguladora de les Hisendes Locals.
2. A tal fi l’Organisme Autònom portarà els llibres, registres i comptes que asseguren i
faciliten el compliment de aquests fins i permeten un correcte coneixement de la
situació economicofinancera d’aquest.
3. Correspon a la Intervenció de l’Ajuntament de Sagunt el control i inspecció de la
comptabilitat del Consell Local Agrari, de conformitat amb els procediments que
estableix a l’efecte el Ple de la corporació.
Article 34
1. El Consell Local Agrari formarà, a la terminació de l’exercici pressupostari, els estats
de comptes anuals corresponents, que comprendran totes les operacions pressupostàries,
independents i auxiliars, patrimonials i de tresoreria, portades a terme durant l’exercici.
2. Els estats i comptes assenyalats en l’apartat anterior constaran de les següents parts:
a) Balanç de situació.
b) Compte de resultats.
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c) Quadre de finançament anual.
d) Liquidació del pressupost.
e) Estat demostratiu dels drets a cobrar i obligacions a pagar procedents d’exercicis

tancats.
f) Estats dels compromisos de despeses adquirides a càrrec d’exercicis futurs.
g) Estat de tresoreria.
h) Estat del deute.
3. L’estructura i contingut dels estats i comptes a què es refereix l’apartat anterior seran
els que a l’efecte establisca, per a les entitats locals, el Ministeri d’Economia i Hisenda.
4. Els estats i comptes del Consell Local Agrari, rendides i propostes inicialment pels
òrgans competents del mateix, seran remesos a l’Ajuntament abans del dia 15 de maig
de l’exercici següent a què corresponga.

TÍTOL V.- FACULTATS I RÈGIM DE TUTELA DE L’AJUNTAMENT.
Article 35
1. La funció tuitiva de l’organisme autònom és exercida per l’Ajuntament de Sagunt, el
qual la realitza mitjançant els òrgans competents.
2. Les facultats tutelars comprenen:
a) Aprovar el pressupost anual de l’organisme i les modificacions pressupostàries.
b) Aprovar els comptes generals dels pressupostos i la seua liquidació.
c) Aprovar la plantilla de personal i la relació de llocs de treball.
d) Aprovar l’alienació de béns immobles adquirits pel Consell Agrari i la constitució i

alienació de drets reals, com també les transaccions amb això relacionades.
e) Aprovar i modificar els estatuts.
f) Declarar la situació de tutela econòmica de l’organisme.
g) L’alteració de la qualificació jurídica dels béns de domini públic.
h) Qualsevol altre supòsit previst en aquests Estatuts, i explícita o implícitament per la

normativa aplicable en la matèria.
Article 36
La Regidoria o Àrea d’Agricultura a què l’Organisme Autònom està adscrit, exercirà
funcions de control general sobre l’eficàcia en la gestió de l’organisme, així com
controls específics sobre l’evolució de les despeses de personal i de la gestió dels seus
recursos humans.

TÍTOL VI. MODIFICACIÓ D’ESTATUTS I DISSOLUCIÓ DE L’ORGANISME
AUTÒNOM
Article 37
Correspon a l’Excm. Ajuntament de Sagunt la modificació dels presents estatuts amb
subjecció als mateixos tràmits que els seguits per a la seua aprovació, bé per pròpia
iniciativa, bé a proposta del Consell Rector del Consell Local Agrari.
Article 38
L’Organisme Autònom pot ser dissolt quan l’Ajuntament el considere procedent en ús
de les seues potestats d’autoorganització. Una vegada dissolt, l’Ajuntament de Sagunt el
succeirà universalment, i el seu patrimoni, amb tots els increments i aportacions que
figuren en l’actiu, revertiran a la corporació municipal, integrant-se, així mateix, a
l’Ajuntament tot el personal que es trobe exercint les seues funcions en el Consell Local
Agrari.
Article 39
Acordada o produïda per disposició legal la dissolució s’anomenarà per l’Ajuntament
una comissió liquidadora amb les facultats que s’estimen convenients.
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En tot cas l’Ajuntament succeirà universalment al Consell Local Agrari.

DISPOSICIONS TRANSITÒRIES
Primera.
A l’entrada en vigor dels presents Estatuts del Consell Local Agrari de Sagunt, la Junta
Executiva passarà a denominar-se Consell Rector i assumirà totes les funcions
establides per al mateix en els presents Estatuts.
Segona
Els membres que integren en l’actualitat la Junta Executiva del Consell Local Agrari, es
mantindran en els seus càrrecs romanent en ells durant el termini de tres mesos a
comptar des de l’entrada en vigor dels presents estatuts.
Tercera.
Complit el termini establit en la Disposició Transitòria Segona, es procedirà al
nomenament i constitució del nou Consell Rector de l’Organisme Autònom, conforme a
les normes establides en l’article 8 dels presents estatuts.

DISPOSICIÓ DEROGATÒRIA
Única.
Queden derogats els anteriors estatuts del Consell Local Agrari de Sagunt aprovats
definitivament en sessió plenària de 29/01/91 i publicats en el BOP núm. 101 de data
30/04/91.

DISPOSICIÓ FINAL
En el no previst en els presents estatuts, s’estarà al que disposa la legislació de règim
local.
Els presents estatuts entraran en vigor, una vegada aprovats definitivament, l’endemà de
la seua publicació en el Butlletí Oficial de la Província i previ compliment del que
estableix l’art. 65.2 de la Llei Reguladora de Bases de Règim Local.

El que es fa públic per a general coneixement i efectes.”

SEGON: Sotmetre aquests Estatuts a informació pública mitjançant anuncis
publicats al Tauler d’Edictes de la Casa Consistorial i en el BOP per trenta dies per a la
presentació de reclamacions i suggeriments. En el cas que no es presenten reclamacions
o suggeriments, s’entendrà definitivament aprovat l’acord fins llavors provisional.
Aquests estatuts derogaran, a la seua entrada en vigor, els vigents estatuts d’aquest
organisme autònom aprovats definitivament en sessió plenària ordinària de data
29/01/1991 i publicats en el BOP de València núm. 101 de data 30/04/1991.

En aquests moments s’absenta momentàniament de la sessió el Sr. Castelló.

8 PROPOSICIÓ APROVACIÓ INICIAL REGLAMENT DEL CONSELL
SECTORIAL D’AGRICULTURA DE SAGUNT. EXP. 264/04

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Instruït l’expedient per a l’elaboració del reglament de creació, constitució i
regulació del Consell Sectorial Agrari de l’Ajuntament de Sagunt, conforme amb el
deure encomanat, en general als poders públics i en particular a l’Ajuntament de
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facilitar la participació de tots els ciutadans en la vida social i amb la finalitat de donar
cabuda en l’organització municipal a l’ampli teixit social de caràcter agrari existent en
el terme municipal de Sagunt a fi que el sector agrari tinga la màxima participació
possible, a través d’un òrgan de participació que li permeta poder realitzar funcions
d’estudi, assessorament i proposta vinculades amb l’àmbit agrari, en relació amb les
iniciatives municipals.

Per tot això, una vegada aprovat el projecte de reglament per acord de la Junta
Rectora del Consell Local Agrari de Sagunt, adoptat per unanimitat dels membres
presents, en sessió extraordinària celebrada el dia 14 de juny del 2004 i amb el
conforme del Tècnic de l’Administració General del Consell Local Agrari de Sagunt, i
Secretari PD, d’aquest organisme.

El president del Consell Local Agrari, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “Bé, com ja he
dit abans ara es tracta ja que creem un nou organisme que és el Consell Sectorial, on hi
haurà una participació majoritària del sector agrícola, de regular el funcionament a
través d’aquest Reglament inicial que també ha comptat amb el suport per unanimitat de
la Junta Rectora i que en qualsevol cas es veurà al llarg de temps com va funcionant i
quines són les modificacions que es produiran al llarg del seu funcionament, com he dit
abans serà precisament el Consell Sectorial qui proposarà els representants en el Consell
Rector del Consell Agrari directament per part del sector agrari, en fi és una qüestió que
no crec que cal donar-li més voltes i que serà el propi Consell Sectorial qui valore
aquest Reglament i qui en definitiva li done el vistiplau o propose les seues
modificacions.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per 20 vots a
favor de PSOE, EU, BLOC, PP i SCP i 3 abstencions de SP, ACORDA:

PRIMER: Crear el Consell Sectorial Agrari de l’Ajuntament de Sagunt com a
mitjà per a canalitzar la participació dels ciutadans en matèria d’agricultura, que
s’enquadra en l’Àrea d’Agricultura de l’Ajuntament de Sagunt.

SEGON: Aprovar inicialment el reglament del Consell Sectorial Agrari de
l’Ajuntament de Sagunt, d’acord amb el següent articulat:

“Exposició de motius
El terme municipal de Sagunt compta amb una gran extensió de sòl rústic,

dedicat en una proporció important a l’explotació agrícola de cítrics, al costat d’altres
conreus de regadiu i de secà. Aquesta intensa activitat agrícola ha comportat la
proliferació de múltiples associacions agràries i de regants d’àmbit local que fa
necessària l’articulació d’aquest ampli teixit social en l’organització municipal, a fi de
canalitzar la seua participació en els assumptes d’interès local agrari, a través de la
creació d’un Consell Sectorial Agrari vinculat a l’Àrea o Regidoria d’Agricultura de
l’Ajuntament de Sagunt.

La constitució del dit Consell Sectoral Agrari s’efectua dins del marc establit per
la legislació bàsica sobre règim local, constituïda en aquesta matèria per la Llei 7/1985
de 2 d’abril, que estableix en el seu article 69 que les Corporacions Locals facilitaran la
participació de tots els ciutadans en la vida local, i pel Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret
2568/1986, de 28 de novembre que regula els Consells Sectorials i, quant a la legislació
de la Comunitat Valenciana, haurà de tenir-se en compte allò que s’ha previst per la Llei
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5/1995 de 20 de març de la Generalitat Valenciana de Consells Agraris Municipals, tot
això de conformitat amb el següent articulat:

Article 1
1. El present reglament té per objecte la creació, constitució i regulació del Consell
Sectorial Agrari a l’Ajuntament de Sagunt, com a òrgan de participació sectorial, de
caràcter consultiu i assessor, per a articular llits de participació social en matèria agrària.
Article 2
1. El Consell Sectorial Agrari s’integra en l’Àrea o Regidoria d’Agricultura de
l’Ajuntament de Sagunt i tindrà la següent composició:

a) El/La president/a, que serà l’alcalde/ssa o regidor/a en qui delegue.
b) Un vocal de designat per cada grup polític municipal, excepte aquell que

ostente la presidència.
c) Un representant titular i un altre suplent de totes les associacions agràries,

ramaderes, de regants, sindicats i cooperatives del sector agrari implantades en el terme
municipal, que estiguen interessades a participar en el Consell Sectorial i es troben
inscrites en el Registre Municipal d’Associacions o s’inscriguen per a participar-hi,
conforme al que preveu l’apartat 2 d’aquest article.
2. Per a la constitució del Consell Sectorial Agrari, es concedirà a totes les associacions
agràries, ramaderes, de regants, sindicats i cooperatives del sector agrari implantades en
el terme municipal, un termini de 15 dies a comptar des de l’endemà al de la constitució
de la Corporació, perquè les mateixes s’inscriguen en el Registre d’Associacions de
caràcter agrari, que serà confeccionat pel Consell Local Agrari de Sagunt, llevat que ja
ho estigueren en el Registre municipal d’Associacions. Així mateix, en aqueix mateix
termini de 15 dies, hauran de designar un membre titular i un altre suplent, que seran
proposats directament per les pròpies associacions, sindicats i cooperatives davant del
Ple de la corporació per al seu nomenament com a membres del Consell Sectorial
Agrari.
Els representants així proposats per les pròpies associacions agràries, ramaderes, de
regants, sindicats i cooperatives del sector agrari, no podran tenir la condició de
membres de la corporació i en el moment de la seua proposta hauran de mantenir alguna
vinculació amb l’àmbit agrari de Sagunt.
Dites proposades de nomenament hauran de presentar-se per escrit dirigit al Ple de la
Corporació, dins del mateix termini de 15 dies abans citat, en el registre d’entrada del
Consell Local Agrari de Sagunt, i en els termes establits en l’art. 8 dels Estatuts del
Consell Local Agrari de Sagunt.
En la següent sessió plenària ordinària que se celebre es procedirà al nomenament de
tots els membres del Consell Sectorial Agrari.
En el termini màxim de 15 dies des de la celebració d’aquesta sessió plenària haurà de
convocar-se i celebrar-se la sessió constitutiva del Consell Sectorial Agrari el
funcionament de la qual es regirà pel present reglament.
El procediment regulat en aquest precepte s’efectuarà cada vegada que es renova la
Corporació i, excepcionalment i per una sola vegada, quan s’esgote el termini establit en
la Disposició Transitòria Segona dels estatuts del Consell Local Agrari de Sagunt.
3. En tot cas, més del 50 per cent dels membres del Consell Sectorial Agrari seran
representants de les organitzacions contemplades en la lletra c) de l’apartat primer
d’aquest article.
4. Serà secretari/ària del Consell Sectorial Agrari el de l’Ajuntament de Sagunt o
funcionari/ària en qui delegue, que actuarà amb veu però sense vot.
Article 3
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1. El Consell disposarà dels següents òrgans:
a) La Presidència
b) El Ple del Consell.

2. El Ple del Consell està integrat per la totalitat dels seus membres, presidit pel/la
president/a d’aquest i assistit pel/la secretari/ària.
Article 4
1. Són funcions del Consell Sectorial Agrari de l’Ajuntament de Sagunt, les següents:

a) Avaluar la realitat agrària del municipi, els seus problemes i necessitats.
b) Proposar les mesures que propicien el desenvolupament rural i la millora de

les rendes i de les condicions de vida dels agricultors, ramaders i treballadors del sector
agropecuari, en relació amb les iniciatives municipals.

c) Col·laborar amb el Consell Local Agrari de Sagunt en l’assessorament als
restants òrgans de l’ajuntament en matèria agrària.

d) Proposar els representants sectorials que formaran part Consell Rector de
l’Organisme Autònom “Consell Local Agrari de Sagunt” a través de procediment que es
regule en els Estatuts d’aquest organisme.

e) Proposar la realització de trobades, cursos, jornades relatives a assumptes
d’interès agrari.

f) Afavorir la coordinació de les associacions que actuen en l’àmbit agrari de
Sagunt.

g) Totes les altres funcions d’estudi, assessorament i proposta que estime
convenients relacionades amb l’àmbit agrari.
2. L’àmbit d’actuació del Consell quedarà circumscrit al terme municipal de Sagunt.
Article 5
El Consell Sectorial Agrari en cap cas podrà assumir les funcions de representació,
reivindicació i negociació en defensa d’interessos professionals i socioeconòmics dels
agricultors i ramaders, que competeix a les organitzacions professionals agràries i als
sindicats de treballadors agraris.
Article 6
1. El ple del Consell Sectorial es reunirà a convocatòria del seu president/a, i almenys
amb caràcter ordinari una vegada al trimestre.
2. Les sessions se celebraran mitjançant convocatòria única cursada pel/la president/a
amb una antelació mínima de tres dies hàbils per a les sessions ordinàries i dos dies
hàbils per a les extraordinàries.
3. Una quarta part dels seus membres podran sol·licitar la celebració de reunions
extraordinàries, que convocarà el/la president/a en el termini màxim de cinc dies hàbils,
i no podrà demorar-se la seua celebració més de deu dies des de la sol·licitud.
4. L’ordre del dia de la sessió serà fixat pel/la president/a del Consell Sectorial, el qual
es constitueix vàlidament, en primera convocatòria amb l’assistència d’un terç del
nombre legal de membres del mateix i en segona convocatòria, mitja hora després, amb
l’assistència d’una quarta part dels seus membres, que mai podrà ser inferior a tres.
Aquest quòrum haurà de mantenir-se durant tota la sessió.
5. Així mateix, per a la seua vàlida constitució es requereix, en tot cas, l’assistència
del/la president/a i del/la secretari/ària o dels qui legalment els substituïsquen.
6. De les sessions d’aquest òrgan s’alçarà pel/la secretari/ària la corresponent acta, que
haurà de ser autoritzada per aquest/a i pel/la president/a.
7. A les sessions del Consell podran assistir també amb veu, però sense vot, aquelles
persones que es consideren adequades per raó de la seua competència o activitat en
funció de les matèries que vagen a ser objecte d’examen o estudi.
Article 7



46

1. Els acords després del debat d’aquests en què s’intentarà aconseguir la voluntat
unànime de tots els membres, s’aprovaran per majoria simple dels membres presents i
en els casos de votacions amb resultat d’empat, decidirà el vot de qualitat del/la
president/a.
2. El Consell Sectorial Agrari presentarà els seus informes i propostes davant del Ple de
la corporació o davant de l’organisme autònom local “Consell Local Agrari de Sagunt”
en funció de la competència de l’òrgan decisori.

DISPOSICIÓ FINAL
En el no previst en el present reglament, s’estarà al que disposa la legislació de règim
local.
El present reglament entrarà en vigor, una vegada aprovat definitivament, l’endemà de
la seua publicació en el Butlletí Oficial de la Província i previ compliment del que
estableix l’art. 65.2 de la Llei Reguladora de Bases de Règim Local.
El que es fa públic per a general coneixement i efectes.”

TERCER: Sotmetre aquest Reglament a informació pública mitjançant anuncis
publicats al Tauler d’Edictes de la Casa Consistorial i en el BOP per trenta dies per a la
presentació de reclamacions i suggeriments. En el cas que no es presenten reclamacions
o suggeriments, s’entendrà definitivament aprovat l’acord fins llavors provisional.

En aquests moments es reintegren a la sessió el Sr. Castelló i la Sra. Murciano.

9 PROPOSICIÓ CREACIÓ I APROVACIÓ INICIAL ESTATUTS
CONSELL MUNICIPAL ASSESSOR DE MEDI AMBIENT

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Atès que els Consells Sectorials, i en concret, aquest que es proposa crear, el
Consell Municipal de Medi Ambient té la finalitat de canalitzar la participació,
iniciatives, propostes i demandes dels ciutadans jo de les seues associacions en els
assumptes municipals, tenint funcions d’informació i proposta respecte de les iniciatives
municipals referides al sector ambiental.

La Llei de Bases de Règim Local i el seu reglament d’organització regulen
diversos aspectes sobre la participació ciutadana en la vida pública local i, de manera
singular, la participació en Consells Sectorials a través d’associacions generals o
sectorials, tenint en compte tant la seua especialització com la seua representativitat.

Aquests Consells són Òrgans Complementaris a l’organització local, amb
funcions de consulta, informació i proposta sense menyscabament de les facultats de
decisió que corresponen exclusivament als òrgans representatius de govern establits per
la Llei.

De conformitat amb el que disposa l’art. 22 en la seua redacció de la LRBRL,
conforme amb la redacció de la Llei 57/03, la competència per a l’aprovació municipal
dels Consells sectorials és del Ple corporatiu.

De conformitat amb el que disposa l’art. 22 en la seua redacció de la LRBRL,
conforme amb la redacció de la Llei 57/03, la competència per a l’aprovació municipal
dels Consells sectorials és del Ple corporatiu.
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Considerant així mateix, el que disposa els art., 119, apartat d, 130 i 131 del
ROF.

Durant el debat, el regidor-delegat de Medi Ambient presenta una esmena de
substitució del segon apartat de la part dispositiva pel següent tenor literal:

“Aprovar provisionalment els Estatuts del Consell Assessor Municipal de Medi
Ambient donant a aquest acord la publicitat reglamentàriament establida, a efectes que
els interessats puguen presentar reclamacions i suggeriments (30 dies de publicitat en
BOP i tauler d’edictes).

En cas d’inexistència de reclamacions, els estatuts s’entendran definitivament
aprovats següent els tràmits pertinents per a l’entrada en vigor.”

Esmena que, sotmesa a votació, és aprovada per 22 vots a favor de PSOE, EU,
BLOC, PP i SCP i 3 abstencions de SP.

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Bona vesprada
novament, la primera pregunta que faig, Sr. Secretari, Sra. Alcaldessa, aquest assumpte
va passar per la Comissió del dia 22, l’ordre del dia ja estava confeccionat crec que és
preceptiu sotmetre’l a consideració del ple el seu tractament i votar la inclusió en l’ordre
del dia, la segona pregunta que faig al president de la Comissió Sr. Chover, nosaltres
allí en la Comissió del dia 22 vam dir alguns articles, si es recollia la rectificació el que
tenim fotocopiat de l’expedient, no el recull, saber si es manté o no es manté,
simplement, recorde l’art. 1 en el punt 2 Òrgan Consultiu del Govern i Ple Municipal,
vam quedar Ajuntament, l’art. 2, s’ha recollit, l’art. 5, el 6 que canviava la denominació,
és que s’ha posat només alcaldessa o presidenta no té major importància, l’ordre del dia
va eixir el dilluns, la comissió va ser el dimarts.”

La Sra. ALCALDESSA indica: “Té raó, Sr. Borrás, s’havia d’haver votat també
la inclusió en l’ordre del dia.”

Continua amb la seua intervenció el portaveu del Grup Municipal del PP, Sr.
BORRÁS, diu: “Pel que he dit anteriorment en el punt anterior 7 i 8 allí els acords és un
terç, en aquest de Medi Ambient l’art. 11 són dos terços, en fi, cosetes així que després
fan que cada vegada que s’haja d’intervenir necessàriament hem de llegir-nos els
Estatuts.”

La Sra. ALCALDESSA diu: “Rectificarem la inclusió en l’ordre del dia, vots a
favor, per unanimitat.”

El portaveu del Grup Municipal EU, Sr. MARTÍN, manifesta: “Únicament
matisar, jo crec que sí que estan inclosos el que vau plantejar en la Comissió
Informativa i, bo, també recordar que es va introduir en l’ordre del dia el dilluns, també
és cert que ha passat per dues comissions informatives, la primera va ser, es va donar a
tots els regidors, s’ha passat per dues comissions informatives, l’última va ser la d’ahir i
es van recollir pràcticament totes les esmenes amb la col·laboració acostumada del
Partit Popular va posar sobre la taula en la comissió informativa, moltes gràcies.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, incorporada l’esmena aprovada al
dictamen de la Comissió Informativa d’Activitats Industrials i Comercials, el Ple de
l’Ajuntament, per 22 vots a favor de PSOE, EU, BLOC, PP i SCP i 3 abstencions de SP,
ACORDA:
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PRIMER: Acordar la creació del Consell Municipal Assessor de Medi Ambient
de Sagunt.

SEGON: Aprovar provisionalment els Estatuts del Consell Assessor Municipal
de Medi Ambient donant a aquest acord la publicitat reglamentàriament establida, a
efectes que els interessats puguen presentar reclamacions i suggeriments (30 dies de
publicitat en BOP i tauler d’edictes).

En cas d’inexistència de reclamacions, els estatuts s’entendran definitivament
aprovats següent els tràmits pertinents per a l’entrada en vigor.

10 PROPOSICIÓ RATIFICACIÓ ACORD JUNTA GOVERN LOCAL
SOL·LICITUD SUBVENCIÓ SEGONA CONVOCATÒRIA INICIATIVA
COMUNITÀRIA EQUAL
Vist l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, en sessió ordinària celebrada

el dia setze de juny de dos mil quatre, al tenor literal del qual:
“Després de l’anàlisi de la zona d’intervenció i considerant les principals

situacions de desigualtat observades es considera necessari aconseguir uns objectius
mitjançant el desenvolupament d’un projecte centrat en l’Eix 1 “Millorar la capacitat
d’inserció professional” i més concretament en l’àmbit d’intervenció 2.1 “polítiques
actives del mercat de treball.”

Així, el que es pretén és reforçar la capacitat d’inserció laboral de les persones
demandants d’ocupació integrades en els col·lectius amb major situació de desigualtat,
facilitant el seu accés i reincorporació a un mercat de treball que ha d’estar obert a totes
les persones.

I tot això, tenint presents els objectius generals establits en el futur de
l’estratègia europea d’ocupació: plena ocupació, qualitat i productivitat en el treball i
cohesió i mercat de treball inclusiu.
Així, els col·lectius objecte de referència són:

Persones desocupades menors de 30 anys.
Persones desocupades majors de 45 anys.
Persones desocupades de llarga duració.
Persones desocupades en situació d’exclusió social i immigrants.
Dones desocupades.

Per a la consecució de l’objectiu general del projecte (reforçar la capacitat
d’inserció laboral de les persones demandants d’ocupació integrades en els col·lectius
definits que sofreixen dificultats d’incorporació o reincorporació al mercat laboral,
facilitant el seu accés i reingrés a un mercat de treball que ha d’estar obert a totes les
persones) s’han definit quatre línies estratègiques d’actuació, cada una de les quals
contempla uns objectius específics que coadjuven a l’èxit de l’objectiu general.

Es tracta d’una visió holística en la que cada línia estratègica està vinculada i
relacionada amb les restants. Aquest disseny multidimensional ofereix unes pautes
d’actuació sobre les quals canalitzar cada una de les accions individuals per a aportar
major grau d’eficiència en l’èxit dels objectius proposats.

Aquestes línies estratègiques són:
A) Pla d’Inserció laboral Morvedre. En aquesta línia es plantegen el següents objectius

específics:
* Facilitar l’accés i reincorporació al mercat laboral de les persones que sofreixen
dificultats per a integrar-se o reincorporar-se a un mercat de treball que ha d’estar obert
a totes les persones.
* Aplicació d’una metodologia homogènia d’orientació laboral, basada en el
desenvolupament d’itineraris personalitzats d’inserció i actuant amb ferramentes
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competencials que tenen el seu fonament en la utilització del Curriculum Vitae Europeu
i l’EUROPASS.
* Reduir la bretxa de competències digitals, amb la implementació d’actuacions
d’acostament (dotació d’espais públics d’accés a Internet) i formació en NTIC.
* Reduir la desocupació de les persones desocupades pertanyents als col·lectius de
referència, especialment les dones.
* Promoure un sistema integral de suport a l’ocupació mitjançant la tutorització i
l’avaluació individualitzada contínua, en un context de coordinació entre els agents
intervinents.
* Facilitar la transformació del treball no declarat en ocupació regular.
* Desenvolupar programes de formació basats en multicompetències laborals.
* Facilitar l’elearning .
* Dissenyar i executar un programa experimental dirigit el col·lectiu de persones
desocupades en risc d’exclusió social (CREDIT-TREBALL).
* Aprofundir en un canvi d’actituds general (persones desocupades, agents empleadors i
societat civil) per a combatre la segregació i la discriminació laboral de la dona.
* Fomentar l’assumpció pública de compromisos per facilitar el desenvolupament
d’empreses d’inserció.
* Facilitar els fluixos d’informació a la presa de decisions per a millorar les situacions
de discriminació per raó de gènere i promoure les polítiques d’igualtat.
B) Pla de Gestió del Coneixement i Dinamització Social. En aquesta línia es plantegen
els següents objectius específics:
* Establir un sistema de gestió del coneixement entre les entitats participants i les
persones beneficiàries i col·laboradores del projecte, desenvolupat a través de l’ús de les
NTIC.
* Desenvolupar mecanismes facilitadors de l’aprenentatge continu i la seua validació
com a recurs d’inserció laboral.
* Fomentar la implicació de les persones desocupades en l’execució i govern del
projecte MOLT.
C) Pla de Capacitació Competencial per a la Inserció. En aquesta línia es plantegen els
següents objectius específics:
* Promoure la gestió per competències laborals entre agents empleadors i persones
desocupades.
* Definir i avaluar les competències clau per a l’accés a l’ocupació al Camp de
Morvedre, especialment en els sectors en què la dona està infrarepresentada.
* Facilitar suport i coaching tècnic a les pymes per a l’establiment de sistemes nous de
formació i avaluació del seu ROI (retorn de la inversió).
* Augmentar l’empleabilitat de les persones desocupades dels col·lectius de referència,
especialment de les dones, mitjançant programes de formació competencial nous.
D) Pla de Màrqueting Social. En aquesta línia es plantegen els següents objectius
específics:
* Desenvolupar la responsabilitat social i programes d’acció social a l’empresa.
* Articular transversalment les actuacions del projecte per a aprofundir en la
sensibilització social en matèria d’igualtat d’oportunitats.
* Facilitar la comunicació i difusió de les activitats del projecte.
* Propiciar la definició de plans de màrqueting personal per a les persones beneficiàries
del projecte.
* Promoure el segell de Responsabilitat Empresarial al Camp de Morvedre.
* Fomentar una cultura de la diversitat intra i extra organitzacions integrants de
l’Agrupació de Desenvolupament.
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En la definició dels projectes d’Iniciativa Comunitària  EQUAL es preveu que la
seua implementació es realitze a través d’una Agrupació de Desenvolupament. Una
Agrupació de Desenvolupament és una associació d’agents (públics i privats) que tenen
uns objectius comuns i agrupen les seues experiències i capacitats per a aconseguir un fi
últim.

En el marc del projecte MOLT l’Agrupació de Desenvolupament està composta
per:
Les Mancomunitats de la comarca el Camp de Morvedre.
Unió Comarcal de Comissions Obreres.
Unió Comarcal de la Unió General de Treballadors.
Fundació Universitat Empresa de València.
Federació Valenciana d’Empreses Cooperatives de Treball Associat.
Associació de Professionals de Recursos Humans i Gestió d’Empreses del Camp de
Morvedre.
Associació d’Empresàries i Professionals de València (delegació Camp de Morvedre).
SIDMED, SA

I, lògicament, l’Ajuntament de Sagunt
El personal tècnic d’aquestes entitats ha anat generant al llarg de les últimes

setmanes el projecte MOLT a Camp de Morvedre, el qual es presenta com a annex al
present informe.

El pressupost global del projecte ascendeix a 2.750.000.- euros (DOS MILIONS
SET-CENTS CINQUANTA MIL EUROS), distribuïts de la següent manera:

Acció 1: 14.700.- euros (desembre 2004 a juny 2005).
Acció 2: 2.735.300.- euros (desembre 2004 a desembre 2007).
Acció 3: Reserva de l’1 per 100 del pressupost d’acció 2.
Del conjunt del pressupost es destaca una participació de 200.000.- euros per a
l’execució del projecte transnacional.

Del conjunt del pressupost estimat, el finançament de la Iniciativa Comunitària
EQUAL ascendeix al 75 per 100 d’aquest. El 25 per 100 restant es cofinança pels
membres de l’Agrupació de Desenvolupament, podent ser la seua aportació amb un
màxim del 10 per 100 en espècie i la resta monetària.

Tal com està contemplat en el Reglament CE 1145/2003 de la Comissió
(DOTZE de data 28 de juny del 2003, sèrie L número 160) es considera com a aportació
dinerària, per tal com és un pagament efectivament realitzat, el cost integre dels
funcionaris destinats a labors de preparació, seguiment, gestió, control i avaluació dels
projectes presentats en el marc financer dels Fons Estructurals.

D’acord amb tot, i considerant la distribució pressupostària realitzada pels
membres de l’Agrupació de Desenvolupament, el cost d’aquest projecte per a
l’Ajuntament de Sagunt s’estima en el 72’72 per 100 del pressupost total (2.000.000.-
euros) i la seua aportació total en el 25 per 100 d’aquesta quantia (500.000.- euros) que
pot ser coberta en un 10 per 100 (50.000.- euros) com a aportació en espècie (locals,
mobiliari, equips, etc.) i la resta (450.000.-euros) es distribuiria entre la participació de
funcionaris en aquest i una aportació monetària real addicional que s’avalua en
150.000.- euros.

Aquest finançament monetari addicional es produiria durant els exercicis del
2005, 2006 i 2007 (a raó de 50.000.- euros per anualitat). Per a l’exercici actual, la
totalitat de l’aportació municipal es cobrirà amb el treball executat pel personal tècnic
municipal.

D’acord amb tot l’anterior, i en base als següent FONAMENTS DE DRET
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Resolució de 18 de març del 2004, de la Unitat Administradora del Fons Social
Europeu, per la qual es convoquen les ajudes del Fons Social Europeu corresponents a
la Iniciativa Comunitària EQUAL a Espanya (Boletín Oficial del Estado núm. 76 de
data 29 de març del 2004).

Vist allò que s’ha exposat, i a la vista de la  proposta de la Regidora Delegada, la
Junta de Govern Local, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar el projecte MOLT.
SEGON: Adoptar el compromís de formar part de l’Agrupació de

Desenvolupament que l’executarà a efectes de sol·licitar a la Unitat Administradora del
Fons Social Europeu la corresponent subvenció en els termes previstos la Resolució de
18 de març del 2004, de la Unitat Administradora del Fons Social Europeu, per la qual
es convoquen les ajudes del Fons Social Europeu corresponents a la Iniciativa
Comunitària EQUAL a Espanya.

TERCER: Adoptar el compromís de formalitzar l’Acord de Cooperació
Transnacional previst en l’execució del projecte.

QUART: Adoptant el compromís de cofinançament descrit anteriorment,
subjecte a la clàusula suspensiva d’existència de dotació pressupostària en els
pressupostos municipals corresponents a cada anualitat.

CINQUÈ: Acceptar la designació, realitzada per les entitats que conformaran
l’Agrupació de Desenvolupament, de l’Ajuntament de Sagunt com a organització que
assumirà les obligacions financeres i administratives de l’Agrupació de
Desenvolupament i actuarà com a representant d’aquesta davant l’Autoritat Pagadora i
de Gestió nacional (Unitat Administradora del Fons Social Europeu).

SISÈ: Facultar l’Alcaldia Presidència per a la formalització de tots els tràmits
que siguen necessaris que per a la seua correcta culminació.

SETÈ: La formalització final, en el moment que es porte a efectes l’execució
material del projecte, requereix la prèvia aprovació plenària en els termes previstos en
l’article 22.2.b) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim
Local.”

La regidora delegada de Promoció Econòmica, Sra. CAMPAYO, diu: “Bona
vesprada, en el punt núm. 10 sol·licitem la ratificació d’aquest Ple sobre l’acord de la
Junta de Govern Local per a sol·licitar un nou projecte d’iniciativa comunitària Equal,
aquest projecte que es denominarà MOLT, significa Millors Oportunitats Laborals per a
tots i totes, té com a finalitat la inserció laboral de persones demandants d’ocupació que
estan integrades en col·lectius amb moltíssims problemes per a inserir-se al mercat
laboral, estem referint-nos al col·lectiu com pot ser desocupats i desocupades menors de
30 anys, desocupats i desocupades majors de 45 anys, aturats de llarga duració,
persones en situació d’exclusió social i immigrants i dones, fonamentalment dones
perquè de les tres parts dos terços són dones, aquest nou projecte s’insereix en l’àrea
temàtica un en la iniciativa comunitària Equal que suposa millorar la capacitat
d’inserció professional, concretament en l’àmbit d’intervenció dos que serien polítiques
actives del mercat laboral, en la definició d’aquest projecte s’han tingut presents els
objectius generals establits en el futur de l’estratègia europea sobre el mercat laboral,
sobre l’ocupació, és a dir el plena ocupació i la qualitat i productivitat en el treball, per a
la consecució de l’objectiu general del projecte s’han definit quatre línies estratègiques
d’actuació, com són, el Pla d’Inserció Laboral Morvedre, Pla de Gestió del
Coneixement i Finançament Social, Pla de Capacitació competencial per a la Inserció i
un Pla de Màrqueting Social, per a definició dels projectes d’iniciativa comunitària
Equal es preveu que la seua implementació es realitze a través d’una Agrupació de
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Desenvolupament, és a dir Associació d’Agents Públics i Privats, en aquesta nova
convocatòria estan la majoria d’Ajuntaments d’aquesta Comarca representats per les
seues Mancomunitats, el President de la Mancomunitat de la Baronia i la Presidenta de
la Mancomunitat de les Valls, sindicats CCOO i UGT i associacions, el pressupost
global que es planteja són de 2.600.000 euros aproximadament i d’ells, d’aquests diners
destinats per a aquesta comarca, el 75% seria subvencionada pel Fons Social Europeu,
la resta el 25 el dividim entre totes les Entitats i d’ací el 10% es pot subvencionar amb
espècies, en quant de material, locals, mobiliari i ens queda el 15%, aqueix 15% una
part és monetària i l’altra seria amb la participació dels funcionaris, és a dir que fent els
comptes ens suposaria aquest gran projecte d’inserció laboral per a col·lectius
desfavorits de la nostra comarca tan sols al voltant de 2 milions de pessetes anuals, que
ja estan pressupostades i que s’iniciaria a partir de l’any 2005 al 2007, per tant
sol·licitem la ratificació d’aquest ple per a sol·licitar aquest projecte que per descomptat
per a la desocupació d’aquest municipi i sobretot col·lectius menys afavorits perquè ens
vindria molt bé, moltes gràcies.”

La regidora del Grup Municipal, Sra. CONTRERAS, indica: “Bona vesprada,
volguera fer algunes preguntes respecte a l’expedient que no queden prou clares, com
per exemple aquest punt jo crec que ocorre el mateix que l’anterior, ens vam reunir el
dia 22 para, no el dia 23, perdó, per al dictamen, el dia 22 la Comissió Informativa
d’Activitats va passar per ací el dia 22 després no ve el dictamen, després hauria de ser
també objecte de votació de tramitació per urgència o la seua inclusió en l’ordre del dia,
és una ratificació, un altre punt que volguera que s’aclarira és el tema de les actes de les
Mancomunitats que no han pogudes ser trobades en l’expedient, figuren o no figuren, o
figuren en l’expedient d’ací no les hem pogut veure, perquè això seria important que ens
ho contestara, i després hi ha un altre problema amb les dates quant a, és un altre
aclariment que volem que se’ns faça, quant al fet que apareix una resolució d’alcaldia
de data 11 de juny, aquesta resolució d’alcaldia diu – he resolt la Sra. Alcaldessa
acceptar els termes establits en la resolució del Conseller d’Economia, Hisenda,
Ocupació de la Generalitat Valenciana de data 7 d’octubre del 2003 i considerar per tant
la pròrroga prevista en aquesta de les actuacions d’acció 2 del projecte Iniciativa
Comunitària Equal Morvedre a Camp de Morvedre fins al 31 de desembre del 2004-
llavors no tenim molt clar si aquesta resolució de prorroga correspon a aquest projecte,
que és el projecte MOLT que aprovarem ara o que presumiblement s’aprovarà ara, per
favor que se’ns aclarisca si aqueixa resolució d’alcaldia correspon o no al Projecte
MOLT o que relació és la que té entre la una i l’altra i ja segons les respostes perquè en
el segon torn intervindrem, després vull dir algunes coses respecte a la convocatòria
d’Equal que ens porten vostès aquí per a la seua aprovació del Projecte MOLT dins del
marc de la iniciativa comunitària Equal, projecte que no ha sigut facilitat amb el temps
suficient per al seu estudi, no com vam portar nosaltres l’anterior projecte Morvedre en
el Camp de Morvedre que primer es va distribuir entre tots els Grups Polítics, va passar
per 3 comissions informatives i per descomptat va ser consensuat amb el partit
majoritari de l’oposició que era llavors el PSOE, ni que dir que no és un cas en què
s’hagen distingit vostès en aquest cas ni pel diàleg ni pel consens que tant prediquen, no
entenem com després d’un any de govern ha de ser l’Ajuntament de Sagunt qui porte
aquest projecte per a la seua aprovació i no el Consorci COFECAM qui ens cride per a
formar part del projecte, com sembla que el tenen oblidat els recorde que el Consorci
COFECAM va ser creat per a aquesta posada en marxa, per a la posada en marxa del
Pla Estratègic de la Comarca, per a establir acords locals per l’ocupació i formar
Agrupacions de Desenvolupament com la que ara estan vostès proposant, és més, saben
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vostès que aquest projecte podria estar inclòs dins d’un acord local per l’ocupació,
podria ser un punt d’un acord local per l’ocupació, que segur que agradaria molt als
sindicats, en un any han tingut temps més que suficient per a convocar l’Assemblea
constituent i començar a treballar, però no l’han fet, no val que diguen com diuen en
l’Econòmic que estan esperant que se’ls diguen qui forma part de l’Assemblea i el
Consell d’Administració, els projectes s’impulsen i si no és així es moren, els recorde
que el Consorci COFECAM va ser consensuat amb l’Equip de Govern de llavors, del
que alguns formen part ara i amb els dos partits majoritaris a nivell comarcal, que eren i
segueixen sent el Partit Popular i el Partit Socialista, complisquen vostès amb la paraula
donada, precisament el no disposar del Consorci que impulse el desenvolupament de la
Comarca és el que fa a vostès anar a corre-cuita i no disposar ara d’una estructura digna
per a aquest Equal, no disposant en l’últim moment de l’empresa SIDMED com sembla
que se’ns ha informat en la Comissió Informativa, ni de cap estructura empresarial que
garantisca amb la seua infraestructura el diàleg social necessari per a l’èxit d’aquest
projecte, compten amb UGT i amb CCOO que tenen potents organitzacions, però com a
organitzacions empresarials introdueixen vostès a FEVECTA que són cooperatives, a
l’Associació de Professionals de Recursos Humans i Gestió d’Empreses del Camp de
Morvedre, que són professionals i amb la delegació del Camp de Morvedre de
l’Associació d’Empresàries i Professionals de València, totes elles sobre ser correctes
no compten amb l’organització que puga tenir la CEOE o la CIERVAL, que també
disposen de l’estructura comarcal d’ASECAM, aquest Ajuntament no disposa i atenció
que açò és important, ni a través de Comissions Informatives ni a través del Ple de quins
han sigut els resultats de l’anterior iniciativa Equal en la qual vostès precisament van
entrar en el moment en què havien de començar la inserció laboral de les dones, per tant
no coneixem la ratio inversió, llocs de treball com a indicador de si són eficaços a
l’hora d’inserir laboralment, tenint en compte que estem davant d’un projecte d’inserció
laboral, disposen d’una estructura d’Agents d’Ocupació i Desenvolupament Local que
els pot ser molt útil i si l’empren en el projecte i no els desmantellen com han fet amb la
resta del departament de Promoció Econòmica els servirà prou, amb tot i amb això
dubtem molt de la conscienciació social que va suposar l’anterior projecte ja que la
divulgació que es va fer no va arribar ni tan sols a les dones de mitjana edat, molt menys
als hòmens on més necessari era, almenys en el nostre municipi que és el més poblat
amb diferència de tots els que van formar l’anterior Equal i si no perquè no es poden
preguntar a la meua tia o a qualsevol senyora de la meua família, recorden que quan en
una iniciativa comunitària es parla en termes de lidera Sagunt, és perquè és necessari un
líder que la impulse i l’espenta, manquen absolutament vostès en aquest moment d’un
liderat impulsor i bo depenent de la resposta de les preguntes que hem fet al principi
perquè ja decidirem el vot, moltes gràcies.”

La regidora delegada de Promoció Econòmica, Sra. CAMPAYO, manifesta:
“Bo, jo li volia dir a la Sra. Contreras respecte al tema del diàleg possiblement tots els
dubtes que té si el dia, el dimecres passat en la Comissió Informativa vostès s’hagueren
pronunciat i l’hagueren llegit prèviament, perquè sí que se’ls va facilitar en temps i
forma perquè tingueren temps suficient, perquè conegueren el projecte s’haguera
pronunciat, possiblement tots aquests dubtes perquè estarien aclarides, he de dir-li que
les signatures de les Mancomunitats el divendres passat, el dia 18 data límit estaven
totes les signatures per part del President de la Mancomunitat de la Baronia i la
Presidenta de la Mancomunitat de les Valls, no hi ha cap problema, quan vostè vulga
veu les actes i ja està, he de dir-li que quant a la prorroga d’aquest projecte actual per al
2004 s’ha fet pròrroga perquè per un problema o un error seu va haver de suspendre’s el
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projecte, per la qual cosa va haver d’ajornar-se fins a final de l’any 2004 aqueixa és la
resposta, quant al tema del COFECAM no va ara amb açò, no té res a veure, el
COFECAM en ell s’està treballant, en aquests moments també complint en temps i
forma, estem esperant les propostes dels municipis perquè ens porten als seus
representants, no hi ha cap problema ni es paralitzarà, no té res a veure i no es preocupe
perquè dins del COFECAM també es podran demanar altres projectes, però igual que
vostè va demanar el projecte l’anterior el d’Igualtat d’Oportunitats entre home i dones,
el va demanar des d’aquest Ajuntament i les Mancomunitats, perfectament es pot
demanar ara i liderar-lo aquest Ajuntament, per tant el tema del COFECAM crec que és
un punt que no toca en aquests moments, el seu interès en el sector empresarial dir-li
que s’ha contactat amb tot el sector empresarial on en aquests moments hi ha una digna
representació, que els que no estan és perquè no han volgut, tenen altres coses a fer més
interessants, perquè pareix que hi havia un problema econòmic i no volien participar i
així ens ho van comunicar, en concret CIERVAL i la seua representació ací, pareix que
hi havia un tema d’un edifici que necessitava més inversió i tenia més despeses
econòmiques i no podien participar en aquest projecte i dir-li també que quant al
projecte Equal anterior jo tinc els meus dubtes si vostè té coneixement del que era el
projecte, perquè està dient inserció laboral, quan era un projecte que no era inserció
laboral, era un projecte de conscienciació i sensibilització, llavors quan pregunta
inserció era una part molt xicoteta, aquest és un projecte d’inserció laboral l’altre era de
conscienciació i sensibilització, per tant no demane nombres, però, bo, no es preocupe
que lògicament a finals de l’any 2004 que acaba el projecte, si que hi haurà un informe
concret i detallat dels resultats d’aqueix projecte,  d’acord.”

Iniciat el segon torn d’intervencions, la regidora del Grup Municipal del PP, Sra.
CONTRERAS, diu: “Jo de veritat davant d’aquest tipus d’intervencions és que no sé
molt bé què respondre perquè no sé si ens estan prenent el pèl o aquesta senyora no
s’assabenta o no es vol assabentar absolutament de res, en primer lloc és molt important
que jo he dit que el projecte anterior que era de conscienciació social no va difondre la
consciència social per al que va ser creada, no el va difondre i si vostès no hagueren tirat
al carrer que no va ser necessari als tècnics i que van estar 4 mesos al carrer, potser no
hagueren fet el que han fet de destrossa amb el projecte que és el mateix que estan fent
ara amb el departament, de ventilar-se a la gent i quedar-se sense ningú, en segon lloc,
perquè anem ja açò em posa dels nervis, en segon lloc és importantíssim per favor que
conste en acta, que és absolutament necessari que no figuren les actes de les
Mancomunitats, que una conversa a l’hora de presentar un projecte d’aquest tipus
perquè siga informat convenientment i presentat a Europa, requereix de les actes de les
Mancomunitats, si no estan aqueixes actes les Mancomunitats no són sòcies i si no són
sòcies no aporten diners i potser per això no volen ser sòcies, perquè han d’aportar
diners, vegen vostès que és el que passa amb el projecte i que condicions el van a
presentar, perquè si no estan les actes no són sòcies i bo quan jo dic que es va tenir el
projecte amb suficient temps vol dir que va estar mesos explicant-se en les Comissions
Informatives, que vaig mantenir reunions a nivell comarcal amb els diferents partits que
conformaven els governs de la Comarca, que vam estar reunint-nos tots moltes vegades
fins que es va consensuar el projecte i vol dir que el tenien amb mesos d’antelació, no
com ara que si haguera estat vostè aquest dia, clar, aqueix dia just no vaig poder estar,
potser perquè no se m’havia convocat en temps i forma, potser per això no vaig poder
estar just aqueix dia que se’ns havia entregat amb 48 hores el projecte, almenys ací es
va rebre així, amb 48 hores al Grup Municipal, vaja, és un desvergonyiment que hagen
contestat vostès el que acaben de contestar, de dir, no és que han tingut vostès temps
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suficient, però com, és que saben vostès el tipus de projecte que estem parlant, és que
saben vostès quants diners es gestionaran ací, i quan jo dic que falta un líder falta un
líder, falta una persona que impulse, falta un líder i, bo, hi ha una altra cosa que és
absolutament important, és que ací sembla que açò diu que va fora de termini, ho diu
l’informe del secretari, que va fora de termini i que, bo, açò es va presentar per
resolució d’alcaldia, em sembla molt bé, ací ve a consensuar-se ara així de pressa i
corrents i a ficar-se  l’acord plenari com es puga, però li recorde a vostès que vam tenir
un ple el dia 22, se’n recorden vostès que vam tenir un ple extraordinari en el que podia
haver-hi açò anat, que el podien vostès haver ficat en l’ordre del dia ja, o és que no van
tenir prou temps, per tres, quatre dies de preparar l’expedient, ara que no m’estranya, tal
com ha vingut sense les actes de les Mancomunitats, bo, espere que tinga un bon
informe i que se’ls aprove el projecte, de veritat que ho espere, però ho dubte molt, i
quan jo dic que van entrar vostès en el moment en què calia fer la inserció, és perquè el
projecte anterior porta un punt en què a partir d’ací en aqueixa data comença la inserció
fins llavors hi havien hagut perquè les insercions pròpies del departament, però la
inserció pròpia del projecte comença just quan vostès entren, que és quan es contracten
els insertores per al projecte, exclusivament per a aqueix projecte i quan diu en el
cronograma del projecte que ha de començar la inserció, ací és quan vostès entren, i ja
em diran vostès que resultats han obtingut, quants diners s’han invertit, totes les dones
que s’han contractat, perquè conscienciació social zero pelotero.”

La regidora delegada de Promoció Econòmica, Sra. CAMPAYO, indica: “Mira,
jo vull resumir perquè si no açò podríem, dir definitivament que aquest projecte es
porten i ací hi ha persones que s’han implicat 3 mesos, cada 15 dies treballant en ell,
tots els ajuntaments que els han convocat, els que han volgut participar, cada 15 dies
durant 3 mesos s’ha estat treballant un matí, vostè diu el contrari, bo, cada un, però s’ha
estat treballant durant 3 mesos i el que no li permetré a vostè Sra. Contreras és que diga
que nosaltres hem paralitzat el projecte, el va paralitzar un Tribunal perquè vostè va
cometre un error tremend i el Tribunal va ser qui el va paralitzar i pel seu culpa van
estar 2 o 3 mesos sense treballar i paralitzat el projecte, que no nosaltres i no s’està
desmantellant per a res el Departament, jo no tinc ni més menys que dir, va ser el
Tribunal, ací ningú a paralitzat, va ser el Tribunal i això és el que hi ha, de totes
maneres l’important d’açò és que aquest Ajuntament junt amb la resta d’Agrupacions de
Desenvolupament, la resta d’entitats vol demanar un projecte a nivell europeu que ens el
finance i que el treballe i que puguem treballar per la desocupació de tots els col·lectius
més desfavorits, els altres són xicotets matisos que perfectament es poden parlar en les
comissions que per a això estan.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Ratificar l’acord de Junta de Govern Local dalt transcrit, que es té ací per
reproduït a tots els efectes.

11 ADJUDICACIÓ CONTRACTE ALIENACIÓ DE L’APROFITAMENT
DE CAÇA A LES MUNTANYES DE PROPIS DE L’AJUNTAMENT DE
SAGUNT: NÚM. 103 “GAUSA” (775 HA) I NÚM. 131 “BONILLES” 81.382 HA)
DEL CATÀLEG D’UTILITAT PÚBLICA. EXP. 42/04

La Mesa de Contractació, en sessió celebrada el dia vint-i-vuit de maig de dos
mil quatre, va procedir a l’obertura de pliques i a formular proposta d’adjudicació de la
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subhasta aprofitament caça en muntanyes UP “Gausa” i “Bonilles”, donant el següent
resultat:

Plica núm. 1 i única ….. Associació de Caçadors de Sagunt
        Muntanya UP Gausa  ……….   750,00 € (IVA inclòs)
        Muntanya UP Bonilles ………1.285,00 € (IVA inclòs)
De conformitat amb el que disposa l’art. 83 de la Llei de Contractes de les

Administracions Públiques, en les subhastes la Mesa de Contractació qualificarà els
documents presentats en temps i forma en acte públic, i procedirà a la proposta a l’òrgan
de contractació de l’adjudicació del contracte, al postor que oferisca el millor preu.

A l’empara del que preveu l’apartat n) de l’art. 22 de la Llei 7/1985, modificada
per la Llei 57/03 de 16 de desembre, de modernització del Govern Local, l’adjudicació
de la concessió és competència del Ple de l’Ajuntament per tal com, encara que no
supera ni el percentatge ni la quantia establida, el seu termini de vigència és de cinc
anys.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen emès per
la Comissió Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de l’Ajuntament, per
unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Adjudicar a l’Associació de Caçadors de Sagunt el contracte de
concessió de l’aprofitament de Caça a les Muntanyes d’UP d’aquest Ajuntament,
segons el següent detall:

Gausa ….   775 ha. ………….    750 € anuals (IVA inclòs)
Bonilles … 1382 ha ………… .1.285 € anuals (IVA inclòs)

SEGON: El pagament del preu de la rematada s’ingressarà en Tresoreria
Municipal, dins del termini de 20 dies, comptats a partir del següent al de recepció de
l’acord d’adjudicació, i segons el següent detall:
- El 85% de l’import anual s’ingressarà en la Tresoreria Municipal de l’Ajuntament
- El 15% restant, destinat a Millores, en la Direcció Territorial de la Conselleria de
Territori i Habitatge.

TERCER: Requerir a l’adjudicatari perquè, dins dels 15 dies naturals següents a
la notificació de l’acord d’adjudicació de la subhasta, justifique documentalment haver
ingressat en Tresoreria Municipal les següents quantitats, en concepte de garantia
definitiva, de conformitat amb el que disposa l’article 41 del Text Refós de la Llei de
Contractes de les Administracions Públiques i Clàusula Vuitena dels Plecs:

Gausa ………. 149,13 €
Bonilles ……... 256,53 €

QUART: El termini de vigència de la concessió s’estableix en cinc anys,
comptats des de el 1r d’agost del 2004, fins al 30 d’abril del 2009.

CINQUÈ: En la pràctica i execució del gaudi es tindrà en compte el que disposa
la Llei 3/1993, de 9 de desembre de la Generalitat Valenciana Forestal de la Comunitat
Valenciana en els seus arts. 30 i ss., i el seu Reglament, i el Plec General de Condicions
Tècnic Facultatives pel qual es regeix l’execució de l’aprofitament en muntanyes a
càrrec a la Conselleria de Medi Ambient, publicat en el BOP 05-07-1975, el Decret
485/1962, de 22 de febrer pel qual s’aprova el Reglament de Monts, i el Plec de
Clàusules Administratives aprovat per aquest Ajuntament.

SISÈ: El contractista haurà de donar compliment al que preveu els Plecs de
Clàusules, i, en concret, en la quarta, quinzena i divuitena.

SETÈ: Facultar la Sra. Alcaldessa-Presidenta per a la formalització dels oportuns
documents.
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En aquests moments, abandonen momentàniament la sessió els Srs. Castelló i
García.

12 PROPOSICIÓ EQUIP DE GOVERN SOBRE DENSITOMETRIA AXIAL
Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

La regidora delegada de la Dona, Sra. VILALTA, diu: “Abans de llegir la moció
sí que és cert que jo no sabia què era la densitometria axial i que es tractava aqueixa
prova de la densitometria axial, fins que un col·lectiu de dones impulsades també pel
sindicat de CCOO, la delegació de sanitat va començar a preocupar-se pel que estava
passant al nostre municipi a determinades dones i també homes respecte a aquesta prova
la densitometria axial, per això una vegada ens va arribar aquesta petició, una petició
que altres ajuntaments ja han recolzat, va ser molt interessant aprendre tot el que he
après respecte a aquesta malaltia l’osteoporosi i la prova de la densitometria axial,
també vam parlar amb metges sobretot per a assegurar-nos i per a conèixer la
problemàtica i és cert que a vegades els problemes dels metges, els problemes
professionals com els polítics i les polítiques estem un poc fora d’aquest món, jo perquè
no és el meu món, ací pense que hi ha molta gent que es dedica a aqueix món, a vegades
el desconeixement ens porta a la por, no és que és cosa de metges, és cosa de
professionals, però realment a vegades les coses com més se simplifiquen te n’adones
de la necessitat que hi ha i ací la necessitat és ben clara, com a xiquets i xiquetes de 4
anys, tots sabem la que és l’osteoporosi, és una malaltia que es caracteritza, per favor
m’agradaria que m’escoltàreu, és molt important, per la disminució de la densitat de
l’os, una persona com sabeu amb osteoporosi es pot trencar el maluc, el fèmur,
simplement amb una caiguda, amb molta facilitat, realment el seu cos és un cos de
vidre, aquesta malaltia per totes les dades que he tret de l’Organització Mundial de la
Salut, és la segona causa de mort en el món, a Espanya tenim tres milions i mig de
persones que pateixen aquesta malaltia, de les quals dos milions i mig són dones i patim
a Espanya anualment 24.000 fractures a l’any per osteoporosi, a la Comunitat
Valenciana tenim 350.000 persones i a la ciutat de València 70.000 persones que estan
patint osteoporosi, bé, en l’actualitat la realització de la prova de la densitometria
segons l’Organització Mundial de la Salut és l’única forma de realitzar un correcte
diagnòstic de l’osteoporosi, sent la densitometria dexa de columna i maluc l’única prova
fiable reconeguda per l’Organització Mundial de la Salut per a donar un diagnòstic
correcte del tractament i seguiment de l’osteoporosi, com dic aquesta prova s’anomena
l’estat dels nostres ossos, com estan i fa el diagnòstic de l’osteoporosi, determinant amb
exactitud el nivell de massa òssia que s’ha perdut, ací a la Comunitat Valenciana tenim
tres aparells que fan aquesta prova, la Conselleria està treballant el tema des de la part
de la prevenció, fent programes i fent campanyes i per tot açò que està fent ara llegiré la
moció, també jo llegint el que està fent la Conselleria en aquest tema, demanem que la
Conselleria no permeta, perquè sí que està fent aquesta prova altres pacients d’altres
comarques, que no permeta la desigualtat de tracte, la gent de la comarca del Camp de
Morvedre i l’Alt Palància, ara llegiré la moció, però abans vull traure un text que he tret
del llibre blanc de la Conselleria, que amb el Pla que la Conselleria de Sanitat a elaborat
totes les Àrees sanitàries tindran possibilitat de realitzar densitometria i tots els pacients,
independentment de l’Àrea a què pertany, podran ser atesos d’igual manera en tota la
Comunitat, bo, demanem que aquest Pla es complisca.”
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Llegida per la regidora-delegada de la Dona la proposició presentada per l’Equip
de Govern, al tenor literal de la qual:

“Les usuàries i usuaris del Servei Valencià de Salut del Camp de Morvedre
s’han trobat, sense previ avís, amb una ordre emesa per la Direcció de l’Hospital de
Sagunt per la qual quedaven anul·lades totes les sol·licituds de densitometria axial
provinents del Camp de Morvedre i de l’Alt Palància. Com a contrapartida els pacients
són sotmesos a un “ultrasò de l’os”, una exploració que com especifica el servei “no té
validesa de diagnòstic.”

Davant d’aquesta ordre discriminatòria, el Sindicat Intercomarcal de Sanitat de
CCOO va iniciar una campanya d’informació i recollida de signatures, així com la
petició als municipis afectats de demanar la retirada d’aquesta Ordre, la qual cosa afecta
la qualitat de vida dels usuaris i usaries de la nostra ciutat en el seu dret a ser atesos
d’igual manera que en tota la Comunitat Valenciana.

L’Equip de Govern proposa:
PRIMER: Demanar que siga retirada l’ordre emesa per la Direcció de l’Hospital

de Sagunt per la qual queden anul·lades les sol·licituds de densitometria axial dels
pacients del Camp de Morvedre, incomplint la Llei 3/2003-EF d’Ordenació Sanitària de
la Comunitat Valenciana.

SEGON. Que es realitze la densitometria axial a totes i tots els pacients citats i
que se’ls realitze una altra prova.

TERCER: Remetre aquest acord al Conseller de Sanitat, al president de l’Àrea 3
de Salut i al Director de l’Hospital de Sagunt.”

A les 17 hores i 15 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic en aquest assumpte fins a les 17 hores i 15 minuts en què es
reprèn la sessió.

La Sra. Mercedes Camacho indica: “En sóc una usuària, llegiria aquest paper
però resulta que és el mateix que tinc jo, llavors diré la meua experiència, resulta que fa
cosa de 3 anys o així jo em vaig notar que tenia problemes en els ossos, llavors li’l vaig
comunicar al metge i em va manar fer una densitometria, després d’esperar almenys any
i mig, em van manar un avís que anara a la Malva-rosa i llavors allí pot comprovar que
la densitometria no era del maluc ni de l’espatlla, sinó del dit, i jo clar vaig preguntar
estranyada perquè em feien aquesta, i em van dir que tenien ordre de fer-lo només al
Camp de Morvedre i a les dones del Camp de Morvedre i de l’Alt Palància només la
densitometria del dit, llavors jo amb aquest informe lo el vaig portar al reumatòleg i em
va dir que això no tenia cap validesa, que havia de fer-me-la de maluc com a mínim i
d’espatlla, llavors com que no tenia una altra opció vaig tenir me la fera una clínica
privada perquè clar jo em notava que em feia falta fer-me-la, i vaig ser i me la van fer i
llavors em va eixir que tenia osteoporosi, me cost unes 30.000 pessetes, de maluc i
d’espatlla, vaig ser a València a una clínica, total que se la porte al reumatòleg i em va
dir que sí, que tenia osteoporosi, llavors una altra vegada em va tornar a cridar, una altra
vegada fer el mateix i una altra vegada del didet una altra vegada la mateixa operació, la
densitometria del dit, llavors ja clar  vaig tornar i li vaig dir perquè em feien açò si
m’havia dit, diu que no, que això que era vàlid, que això que no passava res, va canviar
de semblar, de dir-me que no era vàlid que m’havia de fer la densitometria que era
vàlida a dir-me que no, que això que si que estava bé que era vàlid, llavors clar jo em
sent realment malament, perquè jo no sé si prendre’m, després a més em va llevar unes
pastilles que prenia, no se si he de prendre’m més calci, si menys calci, és que no ho sé,
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i ara segurament tinc entès que ja, que no em manaran una altra vegada a fer-me la
densitometria, perquè perquè me la facen sempre del dit, és un problema, ho conte com
a experiència, però és que clar sent a moltes dones que tenen el mateix problema que jo,
la mateixa història, totes les persones del Camp de Morvedre ens fan el mateix, no sé
per què, jo sent que això és una discriminació, perquè a veure paguem l’assegurança
com tot ciutadà i jo volguera la veritat que facen quelcom respecte d’això, jo no sé a qui
competeix açò, m’imagine que a l’Ajuntament, no ho sé, però per favor, pense que som
moltes dones les que tenim aqueix problema, gràcies.”

La Sra. Carmen Diaz indica: “Sóc de CCOO, de la branca sanitària de l’Àrea 3,
la veritat és que estic encantada de veure l’exposició tan àmplia i tan encertada que s’ha
fet ací en aquest Consistori de la que és l’osteoporosi i les conseqüències tan greus que
té, no sols per a les dones sinó també per als homes, sí que és veritat que la població
diana som les dones i que això influeix moltíssim en la qualitat de vida de les dones
sobretot i també en la mortalitat, com bé han dit és la segona causa de mortalitat, que
sembla una favada, no sé què passa perquè totes les cosetes que ens passa a les dones
sembla que són xicotetes favades però amb unes conseqüències molt grans, només volia
aclarir que el testimoni de la companya es podria comptar com les 350 signatures, els
350 casos de les companyes que després faré entrega de la còpia d’aqueixes signatures
perquè les hem enviat els originals a l’administració, hem manat aquestes signatures
també a l’Hospital de Sagunt i estem fent el seguiment per a veure si podem arribar a
una solució i la solució no és ni més ni menys que volem que se’ns tracte igual que a la
resta de la Comunitat Valenciana, fins ara se’ns han fet la prova en maluc i en columna
perquè és la prova axial, hi ha una altra prova que es fa en el dit i una altra que es fa en
el calcani, la prova del dit és com si fóra un sistema d’ecografia, la prova axial és el
sistema com la radiografia, només que té un 20% menys encara de descàrrega que una
radiografia, amb la qual cosa és molt innòcua, també serveix per a altres coses en casos
de càncers i tal, aquest aparell a València només existeixen 3, ací a Camp de Morvedre
s’ha intentat aquests altres aparell el calcani i el del dit, perquè tenen un cost econòmic
molt davall, s’ha intentat fent proves i totes sabem que en Centre d’Especialitats igual
que al Centre de Salut hi ha hagut èpoques que ens han fet aqueixes proves i
sistemàticament han sigut rebutjades perquè l’aparell el resultat que dóna diu, aquests
resultats no són vàlids ni per al seguiment de l’osteoporosi ni per al diagnòstic
d’aquesta, que és el que fa aquest aparellet, perquè veurà amb relació a l’edat, sexe i
localitat o Comunitat en què vius una xifra estàndard, si estàs en aqueixa xifra perquè
hauràs de fer prevenció i ja està, si superes aqueixa xifra llavors et posaran una
medicació, però a partir d’ací hauràs de controlar-te i hauran de valorar si aqueixa
descalcificació la tens en maluc o la tens en columna, perquè són els dos punts de més
alt risc, també dir que la densitometria axial una vegada es comença el tractament
d’osteoporosi és obligada fer el seguiment com a màxim cada dos anys, només en pla
preventiu, si és en pla ja de diagnòstic s’escurçarà, ací dóna igual en aquests moments a
la Comunitat Valenciana en quina situació estàs, perquè la llista d’espera és de dos anys
i mig i ara anem al màxim greu si és el cas del tema, les dones de Camp de Morvedre
estem esperant dos anys i mig la densitometria, quan vam arribar allí sense avisar-nos
absolutament de res ens fan la prova del dit, l’ecografia, ens tornen a valorar una altra
vegada que ja estem valorades del risc o de la malaltia perquè acudim a la revisió, se’ns
torna a fer la mateixa prova, havent perdut dos anys i havent consumit dos anys més
d’una medicació que suposa una despesa alta perquè la medicació és una de les
medicacions més cares que existeixen al mercat, la següent prova, la prova del didet són
5.000 ptes., la prova del dexa són 30.000 ptes., la prova del didet en temps no arriba a 3
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minuts, la qual cosa és entrar, asseure’t, poses el dit, t’alces i te’n vas, la dexa són de
mitja hora a tres quarts d’hora, tot açò va ocórrer en campanya, fa ràbia sempre tirar mà
de la política o de record polític, va ser en campanya i l’ordre va ser de Camp de
Morvedre perquè som els que fem la llista d’espera més llarga, açò que vol dir, que a
Camp de Morvedre n’hi ha prou població per a fer rendible un aparte nou, un aparell
dexa a l’Hospital, açò ho recolzaven els especialistes, els especialistes segueixen
recolzant-ho i com per honradesa deixen de tornar a demanar les densitometria dexa
perquè no els serveix de res i estan enganyant i no volen enganyar, la sortida que tenen
les usuàries que són, o que sortida tenim les usuàries, ens anem a demanar una segona
opinió, aquella persona que està informada el demana a través de l’Hospital o del Centre
de Salut i gratis se li visita i li’ls dóna una segona oportunitat i se’ls fa la prova en un
termini de temps més curt en la Fe, la que no s’assabenta seguim dos anys i mig en
espera i quan veiem que és el dit donem la volta, ens n’anem i ens gastem les 30.000
ptes., crec que és sagnant i una rifada i demane a aquest Consistori que demane o
sol·licite que es retire l’ordre, la sotsdirectora primer ens va dir a totes les reclamacions
que vam manar que van ser més de 300 ens van contestar personalment, que ella no
havia donat aqueixa ordre, la segona vegada ens diu que sí, que ha donat aqueixa ordre
quan rep les 300 signatures que sí que va donar aqueixa ordre perquè l’aparell estava
espatlat i volia avançar la llista d’espera, crec que ja aquesta bé de rifada i sol·licite que
es demane que és rendible un aparell dexa per al Camp de Morvedre i que anem, que es
retire l’ordre, gràcies.”

Represa la sessió, el portaveu del Grup Municipal SCP, Sr. CORTÉS, indica:
“De nou bona vesprada, la veritat és que si la política té algun sentit, moltes vegades
posem en dubte el sentit de la política, el sentit de perdre tantes hores ací debatent temes
que la veritat no saps a on van, ni què és el que pretenen, el que sí que està clar és que
un del sentit fonamental d’un polític de poble, jo crec que és lluitar per aquests temes
que sí que són uns temes reals i sí que són temes que lògicament afecten una part de la
nostra societat, l’educació la veritat és que és un dels pilars bàsics d’un país i jo diria
que una de les parts fonamentals del benestar d’una societat, però el que està clar que si
quelcom té major importància que l’educació, per a mi almenys és la sanitat, una sanitat
de qualitat i per la que nosaltres indiscutiblement estem disposats a lluitar amb ungles i
dents si és necessàries, el problema de la sanitat és que només per desgràcia, només el
valoren aquelles persones en el seu just terme, sobretot aquelles persones que manquen
de la salut, per tant és un tema que a vegades per la resta dels ciutadans no es valora en
el seu just terme, en el seu just valor, creiem que aquest és un tema importantíssim
sobretot pel tema de l’osteoporosi, que per desgràcia està afectant cada dia més, i
afectarà cada dia més, tal vegada pel tema dels aliments que estem menjant, pel medi
ambient, la qüestió és que hi ha una descalcificació important dels ossos i que
lògicament això afecta com ja s’ha dit a una de les mortalitats més importants de la
nostra societat i lògicament ací supose que quan es parlava de rendibilitat estava parlant
de rendibilitat pel nombre de persones que sofreixen aquest problema, però és que la
sanitat no és un problema de rendibilitat, ni pel nombre, ni per l’economia, perquè quan
una persona, un país, un govern i vull que quede molt clar que açò no és un problema
partidista, però si ens podem permetre el luxe de gastar-nos milers de milions enviant
unes tropes on siga, ha sigut a Iraq, ara serà a Afganistan, serà a Haití, em dóna el
mateix qui les envie perquè al final la diferència és molt curta, entre els uns i els altres
la diferència és molt curta, per tant si hi ha diners per a això el que no pot és faltar una
sanitat de qualitat, ni rendibilitzar-la en base al nombre d’usuaris o en base als diners
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que costa fer-se una densitometria com déu mana, per tant nosaltres indiscutiblement
com no podria ser d’una altra manera l’anem a recolzar incondicionalment.”

El regidor del Grup Municipal BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, diu: “La veritat, quan
em van explicar aquesta situació, jo la veritat és que no donava crèdit, es tracta
bàsicament d’una discriminació territorial, que evidentment és inacceptable, que
ciutadans simplement per pertànyer a una Àrea de Salut o una altra tinguen un
tractament diferenciat, però sobretot i el que és més greu i que abunda en el que ha sigut
la política del Partit Popular al llarg d’aquests anys, de privatització de serveis,
discrimina sobretot aquells sectors socials que tenen una renda, un poder adquisitiu més
baix, és inacceptable en un estat de dret, en un estat democràtic, en el qual hi ha una
consagració de la igualtat per llei que les persones estiguen discriminades perquè no
puguen accedir a un servei tan bàsic com és el de la sanitat, perquè com ha dit la
companya del públic, al País Valencià hi ha tres aparells, però tres aparells públics,
segurament privats han d’haver-hi com a mínim uns quants més, com passa, jo no sé els
que hi ha, ací la companya ha dit que s’han derivat o s’han fet les proves en alguna, a
l’Hospital de la Ribera n’hi ha un de segur, o en alguna clínica privada, com s’han hagut
de fer algunes proves en centres privats, jo pense que és inacceptable que els ciutadans
de la nostra comarca, però en qualsevol cas, qualsevol ciutadà haja de patir no sols una
malaltia, sinó també un retard injustificat en la seua diagnosi i per tant en la teràpia
adequada i que evidentment això ha de passar per tenir suficients aparells per a tractar
de la manera més adequada a aquestes persones en el mínim temps possible i que açò
passarà per instal·lar un aparell al nostre Hospital, no sé en aquest cas, Sra. Murciano, si
hi ha més aparells o no hi ha més aparells, perquè sembla que s’ha fet una referència a
una prova en un hospital de caràcter privat, però en general tots coneixem més casos
que per deficiències en  el sistema públic de salut hem o han hagut d’anar persones a
fer-se proves en centres privats, que en definitiva són els que moltes vegades estan
amagant, perquè molts estan subvencionats, jo crec que per tant és una qüestió en la
qual tots estaríem que estar d’acord si més encara la discriminació que pateixen els
ciutadans de la nostra comarques.”

La regidora del Grup Municipal del PP, Sra. GÓMEZ, indica: “Bona vesprada,
en la seua moció vostès diuen que s’han anul·lat les sol·licituds de densitometries òssies
del Camp de Morvedre, posats a parlar amb la direcció de l’Hospital se’m comunica que
no han anul·lat les sol·licituds, sinó que a causa d’estudis avançats sobre l’osteoporosi
s’ha procedit per part de l’Hospital Malva-rosa a fer depenent de la gravetat o no del
cas, densitometries perifèriques amb rajos X en calcani o falange que extrapolant les
dades donen una fiabilitat important per a emetre un diagnòstic, tinc jo ací no sols en
l’Àrea del Camp de Morvedre, tinc ací unes dades remeses pel servei de reumatologia
de l’Hospital La Fe de València, en la que diuen que la – densitometria òssia ha permès
avaluar la densitat mineral òssia en diferents parts de l’esquelet, diagnosticar les
osteoporosis, valorar el risc de fractura i constatar els efectes de les mesures
terapèutiques, s’ha fet un estudi sobre 100 pacients atesos en aqueix Centre se’ls va
practicar dexa central i dexa perifèrica, a nivell de calcani a tots, considerant diagnòstic
d’osteoporosi en l’estudi de 100 pacients d’una edat mitjana de 55,76 anys, 64% eren
dones i 35% eren barons, en la densitometria perifèrica l’osteoporosi la van donar en
35%, osteopenia 29% i normalitat 37%, en la densitometria central a nivell de fèmur,
osteoporosi 32%, osteopenia 27% i normal 41%, a nivell de columna, osteoporosi 39%,
osteopenia 26% i normal 35%, no s’han trobat diferències estadísticament significatives
entre la dexa perifèrica i la dexa central, conclusions, els equips dexa perifèrics
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permeten una valoració adequada de la densitometria òssia amb diferències no
significatives respecte a la densitometria del fèmur, mentre que nosaltres si trobem
diferències respecte a la determinació a nivell de columna, suposen una alternativa als
equips tradicionals i requereixen un espai físic important, però són relativament més
ràpids i permeten realitzar la determinació en la pròpia consulta, açò és el resultat en La
Fe, s’estan fent estudis en distints hospitals, no sols a nivell de Malva-rosa, no estem
discriminats, s’estan fent unes proves que es basen en unes dades de rajos X, mai
ecogràficament, les que estan basades en ecografies no tenen cap validesa, però les que
s’estan fent actualment són amb rajos X assistides per Cap de Servei de Rajos, a més
l’educació per a la salut que venim donant des d’Atenció Primària i Especialitzada la
Conselleria està tenint molt en compte el tema de l’osteoporosi amb estudis avançats
entre les que es troba la densitometria perifèrica com ja he dit abans, també m’han dit
que en breu espai de temps tindrem a l’Hospital de Sagunt un densitòmetre perifèric
amb rajos X per a no tenir que desplaçar-se a Malva-rosa, si que es desplaçaran per a les
densitometries axials en els casos més greus, que no obstant això s’estan practicant
també diligències en Conselleria per a dotar diversos hospitals amb densitometria axial
entre les quals esperem poder comptar prompte amb un a l’Hospital de Sagunt, gràcies.”

Iniciat el segon torn d’intervencions, el portaveu del Grup Municipal del SCP,
Sr. CORTÉS, diu: “Bé, la veritat és que, bo, en principi em sembla interessant que
estiga tenint efecte les peticions que s’han fet i que d’altra banda s’haja recollit aqueix
estudi per part del Partit Popular, però que això no lleva, això jo crec que a més en
complementari que per aquest ple es reforce aqueixa petició que el nostre servei de salut
tinga aqueix aparell que d’alguna manera de solució al problema d’un percentatge
important de ciutadans que tenen aqueix problema, per tant jo crec que encara
reconeixent que la labor que s’està fent va en aqueixa línia i que és positiva i que cal
anar millorant la sanitat dia a dia, i jo crec que aquesta moció ve a reforçar un poc el que
acaba de dir la representant del Partit Popular, per tant nosaltres seguirem recolzant.”

El portaveu del Grup Municipal del PSOE, Sr. CHOVER, indica: “Bé, sempre és
bo portar estudis a mesura per a defensar qualsevol situació, si hagueren fet una revisió
bibliogràfica un poquet més extensa, hi haguera perfectament conclòs que aqueixos
resultats no són la generalitat dels estudis que estan publicats al mercat, és evident que
es tracta al cap i a la fi d’una tècnica o d’una altra tècnica del que estem dilucidant,
perquè la bondat d’una o d’una altra crec que no és discutible, la densitometria axial per
a determinar osteoporosi a nivell de maluc i de columna és la vàlida, és la útil i l’altra
perquè és un altre sistema més barat, amb una certa fiabilitat i que s’utilitza
fonamentalment per a les clinins, no s’utilitza o no s’ha d’utilitzar per al diagnòstic, està
clar que la densitat mineral òssia és el factor predictiu de la fractura que és el que es
tracta de prevenir amb aquestes densitometries, perquè és un mètode diagnòstic
totalment vàlid i per tant fa falta disposar d’instruments de mesurament que siguen
precisos i que tinguen per tant una sensibilitat i una especificitat suficient per a poder
diagnosticar i al mateix temps s’estableix una comparació amb les poblacions de
referència, la densitometria dexa la crida dexa, explora el maluc, la columna i pot
explorar l’esquelet  total, tenen una alta precisió com havia dit abans, repetitibilitat i han
demostrat tenir un valor predictiu important en la fractura, després hi ha els
denxitòmetres perifèrics que és el D que estem parlant que ha utilitzat la direcció de
l’Hospital de Sagunt per a llevar-se aqueixa llista d’espera que tenien, aquests
densitòmetres perifèrics la intervinent, la portaveu del Partit Popular ha feta molt
insistència en què era per rajos X, està clar, és un dexa perifèric, és com una situació
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semblant però és perifèric i el que està dissenyat és per a mesurar la massa òssia en la
falange mitja del tercer dit, molts estudis, jo he revisat uns quants diuen que amb aquest
densitòmetre com ocorre amb altres perifèrics s’ha observat escassa concordança, parla
de les T i de les Z que són les mesures que les pot relacionar amb la població mitja de la
zona o amb els 30 anys, per descomptat té una sensibilitat i una especificitat moltíssim
menor i el que assenyala en gairebé tots aquests estudis que es poden i potser s’han
d’utilitzar com a ferramentes d’escrinin per a disminuir el nombre de densitometries
axials a realitzar, però això no vol dir que s’haja de fer a totes les peticions, aquí jo he
de defensar el que sempre defensa el Partit Popular, que el criteri mèdic és el que val, si
el metge, el reumatòleg o el traumatòleg està demanant una densitometria axial s’ha de
fer una densitometria axial i no perquè el director li semble molt cara o li semble que hi
haja molta demanda suprimir-la d’una plomada i fer un altre tipus de densitometria, que
és del que estem parlant, al final el criteri mèdic està interferit pel criteri del Director,
per no entrar en més detalls, detalls tècnics perquè es podria comentar que la densitat
òssia que es mesura en les falanges o als metacarps dóna un mesurament cortical mentre
que la pèrdua d’os travecular és més freqüent en tots els tipus d’osteoporosi que és la
que si que mesura la densitometria axial, aquests densitòmetres perquè són ràpids, són
més barats, però tenen aqueix inconvenient quant a la fiabilitat, en diversos estudis que
he consultat parla que tenen l’inconvenient amb els avantatges que he dit d’ordre pràctic
que són de grandària xicoteta, que són de menor cost, que és ràpida l’exploració ja ens
ha comentat una usuària que en 3 minuts la tenen feta, tenen l’inconvenient de molt
moderada coleració dels valors de massa òssia de maluc i columna lumbar, amb la qual
cosa la concordança diagnòstica és baixa, però hi ha una cosa que vostè s’ha oblidat
d’anomenar i que també es dóna en comparar aquests densitòmetres perifèrics amb els
axials, el principal problema és l’obtenció de falsos positius i de falsos negatius, que
això vostè ha donat una estadística però s’ha oblidat d’una qüestió que és molt
important, això vol dir que si diagnostique una osteoporosi en algú que no la té o que no
es diagnostique en algú que sí que la té, i això és una de les possibilitats que apareix
amb aquest tipus de densitòmetres per això tot el món recomana, generalment recomana
que les possibles aplicacions dels densitòmetres perifèrics és com a ferramenta
d’escrinin per a disminuir el nombre de densitometries axials, jo entenc que si es vol fer
un estudi de qual és la situació de les dones de determinada edat en el Camp de
Morvedre, que s’utilitze una densitometria perifèrica, però si el que es tracta és de
diagnosticar i aqueix és el criteri del metge que està ordenant una prova diagnòstica ha
d’utilitzar-se la densitometria axial perquè té realment l’avantatge de mesurar la massa
òssia que té en les localitzacions en què es pretén prevenir la fractura que és al final
l’objectiu pel qual es realitza aquesta prova, per tant jo crec que no té cap explicació
excepte la merament econòmica i la de liquidar-se la llista d’espera que no s’haguera fet
la prova que l’especialista ha ordenat.”

La regidora del Grup Municipal del PP, Sra. GÓMEZ, manifesta: “El Sr. Chover
ens ha dit que ha consultat moltes dades, jo també li puc dir que vam consultar moltes
dades perquè un dels meus treballs com a comare en un Centre de Salut és portar el
programa de climateri, en el programa de climateri nosaltres tenim uns qüestionaris que
se’ls passen a les senyores quan els fem la història en què es veu uns factors de risc,
com pot ser si són de raça blanca, si fumen o no fumen, si ja han patit raquitisme en la
infància, si tenen antecedents de fractures en la seua família, si són fumadora o no
fumadores, si són bevedores socials, si tenen una seriosa de paràmetres en què nosaltres
per a poder fer aqueix garbellat hem de traure una puntuació, aqueixa puntuació si et
dóna un mínim de 7 ja té risc de patir fractura, amb un risc de patir fractura nosaltres ja
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vam elaborar una indicació al ginecòleg perquè li demane una densitometria òssia si ell
ho estima convenient, perquè nosaltres no la podem demanar i els metges de capçalera
tampoc, llavors cada any de menopausa de la senyora augmenta un punt, si jo a una
senyora que està 7 anys i té 7 punts només per aqueix concepte i entre altres més que
abans he enumerat té 17 punts, té tots els riscos de patir una osteoporosi post-
menopaúsica, tots els riscos, és un concepte més entre altres molts que es poden
elaborar no sols està la densitometria òssia, per descomptat que nosaltres recolzarem
que hi haja un densitòmetre a l’Hospital de Sagunt faltaria més, i anem a recolzar-lo
amb totes les forces polítiques que hi ha ací a l’hemicicle i amb tot els que estan en el
públic i Carmen Díaz el sap que jo recolze completament tot aquest tipus d’activitat,
però no anem a massacrar, perquè el Partit Popular no s’ha dormit en els llorers, es va
espatlar un aparell, ha tret altres que són més o menys fiables, Carmen saps que és
veritat, i amb una altra sèrie de paràmetres es pot determinar perfectament i donar
tractament el metge, que és que vam oblidar que el metge ha d’emetre un diagnòstic, o
és que el metge no existeix per a res, el metge ha de definir uns paràmetres amb uns
conceptes de l’educació per a la salut que se’ls està donant i recolzar-se en una sèrie de
crosses com són la densitometria, el criteri mèdic, l’ananmesis del malalt i amb tots
aquests conceptes donar-los el tractament adequat, crec que està claríssim, no anem a
massacrar, i això que us dic que suport totalment que hi haja un densitòmetre a
l’Hospital Comarcal de Sagunt, amb això comptaran amb el nostre suport per a tot,
gràcies.”

La regidora delegada de la Dona, Sra. VILALTA, indica: “Bo, llavors demanaré
el suport de la moció, jo no entraré a discutir temes de professionals, que si aquesta
prova o l’altra, de fet no entraré a discutir això, jo l’única cosa és el de sempre, defensar
el dret a la igualtat, a la igualtat d’una pacient, l’única cosa que jo sé, amb les dones que
hem parlat és que hi ha dones que tenen osteoporosi ja diagnosticada, que el seu metge
ha dit que necessita aquesta prova per a mesurar el grau de l’osteoporosi que té i a les
hores l’envia a fer-se aquestes proves, necessita fer-se aquesta prova, aquesta dona
espera un any per a fer-se aquesta prova i quan va li fan la del dit a ella per ser del
Camp de Morvedre i a una altra dona que no ve del Camp de Morvedre o de l’Alt
Palància li fan la densitometria axial, és l’única cosa que jo dic, jo no entraré a discutir
temes professionals, el tema és aqueix, l’altre tema que el discutisquen els metges, bo,
espere i agraïsc molt la teua intervenció i recolzar açò, moltes gràcies.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita, que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.

En aquests moments la Sra. Contreras abandona definitivament la sessió, i s’hi
reincorporen els Srs. Castelló i García.

13 PROPOSICIÓ EQUIP DE GOVERN SOBRE GAIS I LESBIANES. EXP.
25/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.
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Llegida pel regidor-delegat de Serveis Socials la proposició presentada per
l’Equip de Govern, al tenor literal de la qual:

“El 28 de juny se celebra el dia internacional de l’orgull de gais, lesbianes,
transsexuals i bisexuals. Aquesta efemèrides recorda els fets succeïts al barri gai de
Nova York el 28 de juny de 1969 quan un grup de gais, lesbianes i transsexuals es
rebel·laran contra la repressió policial que venien sofrint. Durant uns dies aquell barri
novaiorquès va simbolitzar la lluita d’aquest col·lectiu per la seua dignitat i drets a ser
diferents. Finalment l’Ajuntament de la ciutat va intervenir per a acabar amb les
agressions i insults de la policia. Va nàixer el dia internacional de l’orgull de gais,
lesbianes i transsexuals.

Amb motiu d’aquesta efemèrides l’Ajuntament de Sagunt i de forma pionera en
tot el País Valencià ha organitzat un ampli programa d’activitats que han permès
visibilizar i reivindicar altres formes de voler-se i relacionar-se més enllà del model
dominant basat en la família tradicional.

Sagunt està per la diversitat sexual i per la plena equiparació legal i social de les
opcions afectiu - sexuals distintes a l’heterosexual. Sagunt ha de ser referent de la lluita
contra la lesbo i homofobia existent en la nostra societat desenvolupant un progressiu i
constant treball a la nostra ciutat, en les nostres escoles, en els nostres llocs de treball
per a normalitzar unes relacions que durant anys han sigut perseguides tal com demostra
la trista llei de perillositat social patrocinada en els anys de la dictadura franquista i
derogada l’any 1995.

Avui en dia continuem assistint a actituds i comportaments lesbo i homofòbics
que es tradueixen en discriminació laboral; menyspreu i burla cap a gais, lesbianes i
transsexuals; prevalència de les relacions heterosexuals en l’educació i mitjans de
comunicació i inclusivament abandó de la llar de joves incompresos pels seus propis
pares.

Sagunt, com a ciutat educadora, com a ciutat amb un tarannà de respecte a la
diversitat, ha de treballar per a ser referent i exemple rebutjant qualsevol tipus de
discriminació per motiu de raça, color, orientació sexual, discapacitat, idioma,
naixement o altres motius semblants, prenent mesures positives per a promoure la
igualtat de persones o grups de persones que continuen sofrint els efectes de la
discriminació passada i present.

En aquest marc podem assistir a la discriminació existent en la nostra societat en
impedir-se a la parelles homosexuals contraure matrimoni civil. Una situació que
impedeix a les parelles del mateix sexe tenir accés a drets com ara les pensions, el dret a
l’adopció, a l’herència, a la nacionalitat o a determinats beneficis laborals.

Moltes han sigut les sentències de diferents tribunals  reconeixent drets a aquests
col·lectius, corregint injustícies d’una legislació a modificar. És necessària un àmplia
reforma legislativa que avanç en línia de l’article 14 de la constitució, així com en línia
de la resolució 8 de febrer de 1994 del Parlament Europeu, sobre la igualtat de drets
d’homosexuals i lesbianes en la Comunitat Europea, reiterant la convicció que tots els
ciutadans tenen dret a un tracte idèntic amb independència de la seua orientació sexual.

Així mateix és necessària una Llei Estatal de Parelles de Fet que regule les
relacions Afectiu - sexuals distintes al matrimoni en igualtat de drets amb aquest, de
forma que es reconega a totes les parelles independentment de la seua orientació i opció
sexual, els mateixos beneficis de caràcter econòmic - patrimonial (fiscalitat, seguretat
social, aliments, etc.).

Per tot això proposem al Ple municipal la següent proposta d’acord:
PRIMER: Instar al Govern Espanyol i als grups parlamentaris de les Corts

Generals, a la realització de les reformes necessàries, tant en el codi civil com en la resta
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de la legislació vigent per al reconeixement del matrimoni civil entre persones del
mateix sexe, amb els drets i deures que se’n deriven.

SEGON: L’Ajuntament de Sagunt es compromet a oferir les instal·lacions
municipals en igualtat de condicions respecte a la cerimònia dels matrimonis civils i
independentment del seu valor jurídic, a totes les parelles homosexuals que s’inscriguen
en el Registre Municipal de Parelles de Fet d’aquesta corporació i així ho sol·liciten.

TERCER: Instar al Govern espanyol i als grups parlamentaris de les Corts
Generals, a la realització i aprovació d’una llei Estatal de Parelles de Fet que regule les
relacions afectivosexuals distintes al matrimoni en igualtat de drets amb aquest, de
forma que es reconega a totes les parelles independentment de la seua orientació i opció
sexual, els mateixos beneficis de caràcter economicopatrimonial (fiscalitat, seguretat
social, aliments etc.).

QUART: L’Ajuntament de Sagunt felicita i celebra el dia Internacional de
l’orgull de gais, lesbianes i transsexuals i invita tota la ciutadania a participar en la
defensa de la diversitat, recolzant institucionalment totes les activitats i reivindicacions
que en el sentit de la Moció es manifesten.”

El regidor del Grup Municipal SCP, Sr. CORTÉS, diu: “Bé, nosaltres no
felicitarem el dia de l’orgull gai, perquè pensem que no és ni per a estar orgullosos ni
per a deixar d’estar-ho, creiem que com no podria ser d’una altra manera la llibertat
sexual en aquest cas, és a dir, que cada un pot d’alguna manera pot tenir la seua
orientació sexual i per tant per a nosaltres el fonamental són les persones amb
independència de si són homosexuals, gai o com vulguen dir-li i des d’aqueix punt de
vista indiscutiblement pensem que han de tenir els mateixos drets que qualsevol altra
persona o qualsevol altre matrimoni, i per tant com no podia ser d’una altra manera
reitere el nostre suport a aqueixa moció.”

El regidor del Grup Municipal del BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “Molt
bé, algunes vegades pensava jo que el centre no existia però ací està Miguel Ángel
Cortés per a demostrar que és el centre liberal, bé, evidentment la història de la
humanitat està plena de situacions de desigualtat que a poc a poc hem anat superant,
algunes de les més greus i que en alguns països han tardat encara a finals del segle XX o
a meitat del segle XX per superar la discriminació de les dones, en alguns països les
dones no podien votar fins als anys 60, en algun país europeu les dones no podien votar
i s’ha hagut de lluitar i fins a perdre moltes vides humanes, que podem dir de les
discriminacions per raons de color, de raça, tots els que estem ací hem conegut encara el
sistema apartheid de Sud-àfrica o el sistema fins i tot als Estats Units, que tenen una
Constitució des del segle XIX i en canvi hi ha hagut una discriminació racial molt
important, això a nivell legal, no parlem de les discriminacions reals que hi ha per
damunt de les discriminacions legals, a vegades no hi ha discriminació legal però en
canvi hi ha una discriminació real en la societat encara important, jo crec que la
discriminació per raó de l’orientació sexual és probablement una de les últimes
discriminacions si deixem a banda la discriminació econòmica que encara hem de
superar i que segurament d’ací a uns anys es veurà amb tota normalitat, jo pense que en
aqueix sentit un Ajuntament progressista com és el nostre ha de ser capdavanter en la
defensa de la igualtat de totes les persones amb independència de les seues orientacions
de qualsevol tipus i per tant crec que és una moció que mereix el suport de tots els grups
que realment recolzen la llibertat i la democràcia.”
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El portaveu del Grup Municipal del PSOE, Sr. CHOVER, diu: “És una moció
que presenta l’Equip del Govern convençuts que és una moció perfectament assumible
per tots perquè s’està parlant d’igualtat de drets amb independència de l’orientació
sexual, jo únicament vull intervenir per destacar de forma especial el punt segon de la
part dispositiva en la que l’Ajuntament de Sagunt se suma a molts altres ajuntaments de
tall progressista en l’oferiment de les instal·lacions municipals en igualtat de condicions
respecte a les cerimònies dels matrimoni civils perquè es puga realitzar aqueixa
cerimònia si així el considera algun ciutadà del nostre poble.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, indica: “Sra. Alcaldessa,
bona vesprada novament, Sres. i Srs. Regidors, mitjans de comunicació i públic molt
bona vesprada, en primer lloc cal partir del respecte absolut feia el col·lectiu de gais i
lesbianes per tal com són persones com totes les altres, la inclinació sexual i ho ha dit
també el Sr. Cortés, de cada un és un tema d’índole privada, no susceptible de
discriminació, un altre assumpte distint és la regulació jurídica del matrimoni i dels
drets derivats d’aquest, l’art. 32 de la Constitució Espanyola així com els articles 44 i
següents del Codi Civil que desenvolupen l’anterior, només permeten el matrimoni
entre home i dona, sent aquesta l’actual normativa vigent a Espanya encara, a nivell
internacional la normativa europea no existeix actualment una legislació que obliga a
regular aquest tipus de matrimonis, si hi ha algunes propostes, iniciativa i informes que
advoquen per aquesta postura però que encara no s’han concretat en norma vinculant, la
postura a defensar és el respecte per la normativa vigent, almenys és la nostra, en
l’actualitat ja que hi ha una Llei, els canvis en aquest sentit hauran de promoure’s per
instàncies supraestatals però no pel propi Estat Espanyol que manté el que expressa la
seua regulació actual, un pas feia la completa integració d’aquest col·lectiu és per
exemple la Llei 1 del 2001 que vostè no l’ha citat, del 6 d’abril, per la qual es regulen
les Unions de Fet a la Comunitat Valenciana, decret de desenvolupament 61/2002 de 23
d’abril, la qual òbviament no regula el tema del matrimoni però si representa un avanç
sobre l’anterior situació, qual és la realitat ara mateix, el PSOE té en el seu programa
electoral l’elaboració d’una Llei de Parelles de Fet, així com la modificació del Codi
Civil per a assegurar la igualtat de les distintes formes de família, així mateix es va
anunciar una plena equiparació legal i social de gais i lesbianes, dret a la prestació de
viudetat als membres de parelles de fet registrades, possibilitat d’adopció i la previsió
de matrimoni entre les persones del mateix sexe, no sabem com es concretaran aquestes
promeses en la pràctica, una cosa és la bona voluntat a l’hora de prometre coses i una
altra molt distinta i ací estan els fets recents per a provar-lo, plasmar jurídicament tots
aquests propòsits, és necessari un estudi i un consens real més enllà de les promeses
electorals, un consens i estudi que excedisquen en la nostra opinió de les fronteres
nacionals per a afectar a la resta de països que conformen com a mínim la Unió
Europea, no és cosa nostra només i no és per descomptat competència municipal.”

El regidor delegat de Serveis Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “Bo, jo crec
que al llarg d’aquesta legislatura al Congrés dels Diputats el PSOE té un compromís de
regular el matrimoni entre homosexuals, és un compromís adquirit pel president del
Govern així com una Llei Estatal de Parelles de Fet, en aqueix sentit coincideix amb les
iniciatives parlamentàries que s’han vingut desenvolupant al Congrés, a mi m’agrada
recordar, m’agradaria fer referència, fer memòria, que el 19 del 9 del 2000, ja el PP va
rebutjar el reconeixement, la plena igualtat per a les parelles homosexuals, una iniciativa
plantejada a l’arc parlamentari pel PSOE, Convergència i Unió, Esquerra Unida i Grup
Mixt, vull recordar que el 21 del 2 del 2003 el PP torna a rebutjar en solitari que gais i



68

lesbianes puguen casar-se, la proposta de reforma del Codi Civil va ser presentada per
Esquerra Unida, PSOE, Iniciativa per Catalunya els Verds, Junta Aragonesista,
Esquerra Republicana de Catalunya i BNG i vull recordar que l’ha recorregut davant del
Tribunal Constitucional el PP, les lleis autonòmiques de Parelles de Fet més avançades,
en concret estic parlant de la de Navarra, el 19 de l’11 del 2003, i vull recordar també
que el PP al Parlament Europeu i a l’ONU al costat de països islàmics el 4 del 5 del
2002 va ser l’únic país europeu que es va oposar que l’Associació Internacional de
Lesbianes i Gais entrara en el grup d’ONGS que assessoren al Consell Econòmic i
Social de l’ONU, és a dir tota aquesta retafila de dades és producte d’una visió del que
ha de ser les relacions afectiu sexuals distintes al model tradicional basat en la família,
nosaltres no compartim en absolut aquesta visió d’ací la presentació d’aquesta moció,
tant de bo no haguérem de presentar aquestes mocions, però és evident com ha dit el
meu company Quico que segueix havent-hi discriminació igual que n’hi va haver abans
respecte a la raça i altres qüestions, al vot de la dona i per tant és una conquesta que hem
de seguir treballant per conquerir aquests drets per a tot el món, perquè en qüestions de
relacions i de sentiments no podem entrar en conceptes científics d’home-dona, ací és
un terreny perillós i preocupant entrar, jo només vull introduir un element, el dic per les
rialles que hi ha hagut al principi de la lectura d’aquesta moció, segueix havent-hi
homofòbia i lesbo en la nostra societat, coneixem casos de joves que han hagut
d’abandonar la llar per la incomprensió dels pares, coneixem gent que ha sigut
acomiadada del lloc de treball també per aquestes qüestions, és a dir són qüestions que
s’estan vivint diàriament en la nostra societat i hem de fer un esforç també en el marc
educatiu i ací hi ha un treball llarg i dur a realitzar, perquè els xavals puguen ser educats
des d’una altra òptica en base a altres valors i les xavales, i per tant efectivament
discriminació positiva i per tant puguen veure des de molt xicotets amb naturalitat
aquest altre tipus de relacions afectiu-sexuals distintes a l’eteri sexual, jo no m’estendré,
sol·licitar a aquest Ple i als seus 25 regidors el suport a la moció i en principi plantejar
que aquest Equip de Govern ha desenvolupat unes jornades al llarg de la setmana del 14
al 17 però la intenció és seguir treballant aquests temes al llarg de tota la legislatura”.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per 14 vots a
favor de PSOE, EU, BLOC i SCP i 10 abstencions de PP i SP, ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.

14 PROPOSICIÓ EU SOBRE ÚS DEL CANNABIS AMB USOS
TERAPÈUTICS. EXP. 26/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida pel seu portaveu la proposició presentada per EU, al tenor literal de la
qual:

“Està clar que el fracàs de la política de repressió del consum de substàncies
psicotròpiques és un fet, ja que el consum del cannabis segueix en continu augment. Els
efectes d’aquesta política han suposats greus danys per a la societat, com la creació
d’una economia mafiosa, l’augment de la delinqüència, la saturació de les presons i tota
una política de justificació de l’autoritarisme i retall de llibertats.

El consum d’aquestes substàncies per part d’individus adults (majors de 18 anys)
és una qüestió d’estricta responsabilitat d’aquestes persones. En la base de l’Estat de
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Dret democràtic es troba el dret a l’autonomia, la qual cosa implica el control sobre el
propi cos i la salut.

En el pla mèdic està demostrat que l’ús de derivats cannabinoides té efectes
beneficiosos en els tractaments de quimioteràpia, SIDA o anorèxia, serveix com a
relaxant per a combatre el dolor i prevenir l’aparició de danys cerebrals.

Però en aquests moments en què es desterren antigues formes de paternalisme
clínic en  el sistema sanitari, augmenten les formes de paternalisme administratiu per
part de l’Estat en la política de prohibició i repressió de les denominades drogues.

Un cas de l’abús de la política de repressió és la prohibició del consum dels
derivats del cannabis.  Al País Valencià hi ha milers de persones adultes que han de
viure en la clandestinitat el consum d’aquestes substàncies.

Per això entenem que és necessari obrir un debat sobre les polítiques de drogues
en general i sobre la legalització del consum, producció i distribució de cannabis en
particular. Iniciativa com la presa per les autoritats holandeses marquen un camí dins de
la Unió Europea que el País Valencià hauria de seguir.

Amb aquesta intenció proposem l’aprovació per part d’aquest el Ple de
Ajuntament de la següent proposta d’acord:

PRIMER: El Ple de l’Ajuntament de Sagunt insta a la Generalitat Valenciana, que
realitze les gestions necessàries perquè s’autoritze l’ús terapèutic del cannabis (tant en
forma de medicament actualment existent en altres països, com d’extractes
estandarditzats de la planta).
 SEGON: L’Ajuntament de Sagunt insta a la Generalitat Valenciana, que la xarxa
sanitària del País Valencià investigue i promoga assajos clínics amb aquestes
substàncies, tal com s’està fent en altres comunitats autònomes.

TERCER: L’Ajuntament de Sagunt manifesta  el seu suport a l’obertura d’un
debat entre les distintes administracions i col·lectius ciutadans sobre l’actual política de
drogues i la seua progressiva despenalització.
 QUART: L’Ajuntament de Sagunt manifesta el seu suport a la sol·licitud de
despenalització del consum de cannabis i en concret a la  supressió de l’article  25 de la
Llei de Seguretat Ciutadana.

CINQUÈ: L’Ajuntament de Sagunt insta a la Generalitat Valenciana a
desenvolupar un punt d’informació sobre drogues a través d’un espai adequat en
Internet.”

El portaveu del Grup Municipal SCP, Sr. CORTÉS, diu: “Bé, nosaltres no
recolzarem aquesta moció encara estant d’acord en diversos aspectes i sobretot en un i
és que d’una vegada per sempre cal deixar-se o perdre ja el tabú del que és el tema de
les drogues i debatre’l en profunditat, perquè la veritat és que a vegades no se sap què és
el millor si legalitzar les drogues o no legalitzar-les, sobre això podríem debatre molt i
jo no sé al final qui tindria la raó del que és millor respecte a aqueix tema, però jo el que
no m’atreviria mai és d’alguna a proposar des d’aquí que s’utilitze el cannabis sense
tenir documentació, proves, investigació suficient per a pensar que aqueix producte és
un producte que pot afavorir d’alguna manera la malaltia de certes persones, perquè
després a continuació el segon punt vostès parlen que s’investigue la utilització, perquè
no investiguem primer la utilització d’aqueix cannabis i després una vegada investigat
veurem que és el que es fa, si veritablement té aqueixos elements positius per a la
malaltia de determinades persones, com es pot proposar la utilització del cannabis i
després a continuació la investigació, em sembla il·lògic, irracional i fins gairebé
irresponsable, estic d’acord totalment que s’òbriga un debat com no podria ser d’una
altra manera, perquè no s’obrirà un debat sobre aquest tema, si jo sóc el primer que com
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he dit anteriorment no estic segur si seria convenient legalitzar la droga o no i si amb
aqueix sistema potser ens evitaríem totes les bandes que hi ha de mafiosos en la venda
de drogues i la ruïna de milers de famílies, perquè no es pot obrir un debat sobre aqueix
tema, sobre aqueix i sobre qualsevol altre, mentre siga amb la paraula, despenalització
del cannabis, per a despenalitzar el cannabis primer ha d’haver-hi aqueix debat social i a
partir d’aqueix debat social i aqueixa investigació és quan es pot plantejar la
despenalització del cannabis, no amb anterioritat, i per descomptat que estem a favor
que troba punts d’informació en el tema de la droga, en el tema del cannabis, en el tema
d’informació de qualsevol tipus però especialment en el tema de la droga, per tant
encara estant d’acord en molts dels punts que presenta aquesta moció que són de sentit
comú i que tenen una gran lògica, aqueixa lògica i aqueix sentit comú es perd perquè
d’una banda s’està demanant la investigació, amb la qual cosa se suposa que el tema no
està estudiat conscienciosament i que és una decisió molt arriscada si no es coneix en
profunditat el que pot d’alguna manera comportar aquesta aprovació de la utilització del
cannabis, el mateix que la despenalització, per tant nosaltres encara sentint-lo perquè
creem que és una tema que en el fons és un tema important i que si que estem a favor
d’aqueix debat i que sí que estem a favor d’aqueixos punts d’informació i que sí que
estem a favor que s’investigue en profunditat no sols la utilització del cannabis sinó de
qualsevol altra droga, com ja se sap que hi ha altres drogues que també beneficien en
determinats casos a la salut de les persones, tot això que s’investigue i quan estiga
investigat analitzem el tema en profunditat i decidim com a polítics que és llavors quan
tindrem l’obligació de decidir perquè açò primer és molt arriscat i en segon lloc em
sembla una irresponsabilitat política aprovar aquest tema sense tenir un estudi seriós i
conscienciós del que suposa aquests temes, aquesta utilització del cannabis, aquesta
despenalització del cannabis, gràcies.”

El regidor del Grup Municipal del BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, manifesta: “La
veritat és que aquest és un dels temes en què es demostra per part de l’Estat una
hipocresia que certament és sorprenentment, tots vostès saben que les dues principals
addiccions que es donen en la nostra societat són l’addicció al tabac i l’addicció a
l’alcohol, per tant estem parlant de dues substàncies totalment legals però que per si no
fóra poc suposen una important font d’ingressos per a l’estat, és a dir que l’estat està
d’alguna manera incorporant a les seues arques diners procedents del consum de dues
substàncies que no sols estan provocant una addicció amb totes les conseqüències
sanitàries que té, sinó que a banda estan provocant tota una sèrie de problemes de
caràcter social i familiar, especialment en el cas de l’alcohol, per tant d’una banda cal
denunciar la hipocresia de l’Estat en aquesta matèria, d’altra banda com a professional
de l’ensenyament a mi m’ha resultat sorprenent i curiós l’alt índex de consum de
cannabis entre els estudiants d’ensenyament secundari, jo crec que en aquests moments
podríem dir que entre els estudiants de secundària hi ha més incidència de consum de
cannabis que de tabac, que s’ha reduït de manera notable en els últims anys el consum
de tabac i que ha augmentat el consum de cannabis, no volguera amb això que el
consum de cannabis siga ni millor ni pitjor, sinó simplement mostrar una realitat i a
pesar de la prohibició el consum ha anat augmentat d’una manera jo crec que
importantíssima, per tant la prohibició no és ni de bon tros el camí per a arribar a
l’eradicació d’un consum addicte, sinó que ha de ser un altre el camí per a arribar a
eradicar aquests hàbits, que sobretot es basen en l’educació i en una bona educació en la
salut que certament falta molt en el nostre sistema educatiu, perquè la prohibició no sols
no soluciona el problema de l’addicció sinó que a més genera, com ha dit algun dels
meus companys, genera tota una sèrie de conductes mafioses de xarxes de distribució
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totalment il·legals i això moltes vegades té un atractiu per als joves el fet que una cosa
està prohibida sembla que atraga més el consum, per tant el nostre grup com així ho
vam dir en el nostre programa electoral a nivell autonòmic, evidentment recolza
aquestes mesures sobretot quan està demostrat Miguel Ángel, amb estudis com passa
moltes vegades en la ciència, s’està avançant en la investigació però els països més
avançats, el cas d’Holanda, com també en el cas de les parelles de fet, les parelles
homosexuals, és el país més avançat en les llibertats, s’estan subministrant derivats del
cannabis als malalts del càncer i als malalts d’altres malalties perquè està demostrat el
seu efecte terapèutic, això al dia d’avui jo crec que forma part del paradigma científic i
per tant no crec que s’haja de posar en dubte, per tant nosaltres recolzem de manera
molt clara aquesta moció.”

El portaveu del Grup Municipal del PSOE, Sr. CHOVER, diu: “Bé, aquest és un
tema que en el moment que aparega com a moció en un ple ha de crear controvèrsia
evidentment, perquè és un tema molt complex, i ací s’apunten dues qüestions que es
relacionen una l’ús terapèutic i l’altre el tema de la despenalització, estic totalment
d’acord amb el que ha dit Quico Fernández d’aqueixa hipocresia quant a la permissivitat
i fins i tot publicitat dels productes que més addicció creen com el tabac i l’alcohol, no
obstant estant d’acord amb la majoria dels punts, sobretot amb les propostes d’acord
que planteja la moció, en algunes altres faríem matisacions, jo crec que del que es tracta
i no és una qüestió jo crec de ser irresponsable el posar en el primer punt que es facen
gestions per a autoritzar l’ús terapèutic i en el segon punt que es promoguen assajos
clínics, no és una qüestió, jo crec que la base d’aquesta moció i per això nosaltres la
recolzarem és que és proposar des de la modèstia d’aquesta Corporació proposar que
s’òbriga aquest debat, que s’òbriguen camins de debat i que s’òbriguen camins d’arribar
a conclusions que poden ser d’interès, com han arribat altres països en els temes de l’ús
del cannabis com a medicaments, és evident que abans de poder utilitzar qualsevol
producte natural o de fabricació química com a medicament requereix una sèrie de
procés en assajos clínics de fins a tres nivells distints en els quals hi ha una avaluació
permanent dels resultats que s’obtenen, jo crec que aquesta és una opció d’obrir aqueix
debat en la societat i d’obrir aqueixos camins que poden conduir al que conduïsquen,
per tant no creiem que el plantejament lògic siga denegar-la i de no donar-li viabilitat,
abans al contrari pensem que l’opció jo crec que responsable és donar-li marxa a
aquesta moció en aqueixos aspectes, perquè dic del que es tracta és d’obrir aqueix camí
que està obert en altres països a Europa i veure si realment els beneficis contraresten els
perjuís o al revés, per tant la nostra postura serà favorable encara que torne a recalcar
que la nostra redacció haguera sigut distinta, haguérem fet matisacions en alguns punts,
potser en el punt 4 de forma més especial però que en general entenem que és una
moció que el que tracta és d’obrir aqueixes vies de diàleg i per tant anem a recolzar-la,
gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, indica: “Bona vesprada
novament, respecte al fracàs de la política de repressió cap dir que la Generalitat
Valenciana, administració a què es refereix la proposta d’acord no desenvolupa
polítiques de repressió, sinó que disposa del programa de prevenció escolar més ampli
de tots els que es realitzen a Espanya, amb la col·laboració de gran nombre
d’Ajuntaments de la Comunitat Valenciana, anualment s’oferta el programa a la totalitat
dels centres escolars d’ESO i des d’enguany s’està implantant també en Educació
Infantil i Educació Primària, en l’actual curs escolar han participat activament prop de
190.000 alumnes, que informació tenen vostès, l’eficàcia del programa de prevenció
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respecte al consum de cannabis ha sigut avaluada per un auditor  extern, concloent que
un 24% dels joves que consumen cannabis i participen en el programa de prevenció
disminueix el consum o l’abandona, finalment el sistema sanitari públic valencià és
l’únic d’Espanya que ofereix assistència especialitzada a les persones drogodependents,
en unitats específiques i tots ens sona les Unitats de Conductes Addictives ací a Sagunt,
tal com exigeix l’estratègia nacional sobre Drogues 2000-2008, el passat any van
sol·licitar tractament 8.557 persones de què prop de 500 eren addictes al cannabis,
d’altra banda que és d’on ben entenc la moció ha de recordar-se que segons la Direcció
de Drogodependències del Govern Basc integrada en el Departament dirigit per Ezquer
Batua que és la que ostenten vostès el 55% dels i les joves d’Euskadi entre 15 i 29 anys
han consumit cannabis en alguna ocasió, enfront del 36% de la Comunitat Valenciana,
difícilment poden donar consells amb aqueix èxit en les seues polítiques d’actuació en
matèria de drogodependències, en països com Cuba, Rússia o Romania amb la seua
relació recent, sí que està prohibit el consum de drogues, fins a l’extrem que és
obligatori que el metge que atén un drogodependent el denuncie immediatament la
policia, ací que s’hi ha repressió, respecte a les propostes de la moció assenyalar primer,
en aquests moments hi ha 6 o 7 països europeus que estan investigant sobre aspecte
terapèutics dels carabinoides que són els derivats sintètics del tetraidrocanabinol o THC
entre ells Espanya, l’any 2001 es van autoritzar els dos primers assajos clínics a
Espanya amb dos carabinoides el dronabinol i el desanabinol per al tractament del
liobastoma multiforme un tipus de càncer cerebral i el traumatisme craneoencefàlic greu
respectivament, s’estan investigant diverses línies terapèutiques que bàsicament són el
seu ús com antiemític en tractament a cancerosos amb quimioteràpia en esclerosi
múltiple i com a analgèsic, en línies generals podríem resumir la situació actual dient
que hi ha alguns efectes terapèutics i tots els sabem, dels carabinoides però que en
general no s’ha demostrat de moment que superen els avantatges dels medicaments
habituals, mentre s’avança en la investigació ja estan comercialitzats a Anglaterra dos
caribinoides sintètics el dronabinol i el navilodon  que poden ser prescrits a Espanya per
a les nàusees i vòmits secundaris a la quimioteràpia, quan han fallat altres quantiemètics
habituals i també per a l’anorèxia en la SIDA per tant els derivats carabinoides  ja estan
disponible a Espanya des de fa diversos anys, és important assenyalar que el que
s’investiga és l’eficàcia de productes sintètics modificats del THC que es pensa que
puga tenir el màxim dels efectes desitjats i el mínim dels no desitjats, per tant és
convenient que desterrem la imatge del porro terapèutic perquè no correspon a la realitat
de la investigació, per tot això no cap sol·licitar l’ús terapèutic del cannabis ja que no hi
ha evidència científica que aportació major beneficis que danys a la salut, sinó dels
carabinoides  i en aquest cas ja va ocórrer a Espanya l’any 2001 sent lògic sol·licitar-lo
tres anys després, dos, no és competència dels ajuntaments l’imbiscuirse en les prioritats
d’investigació del sistema sanitari públic valencià, una cosa és sol·licitar que els
pacients valencians disposen de tota classe de fàrmacs inclosos els carabinoides
quelcom que amb el que estem radicalment d’acord i que de fet ja ocorre i una altra
molt distinta és determinar feia on han d’anar les línies d’investigació farmacològica
quan ja hi ha assajos clínics desenvolupats en el nostre país, sembla lògic buscar una
sinergia i complementarietat entre els equips d’investigació i mentre uns investiguen
determinades patologies o tractaments altres han de fer el mateix amb altres malalties i
fàrmacs, a la Comunitat Valenciana es realitzen altres tipus d’investigacions de gran
rellevància per a distintes patologies, incloses les oncològiques o les pròpies
drogodependències, tres, no podem acceptar aquest punt per quant a Espanya no està
penalitzat el consum, açò és important, sinó sancionat administrativament i estem
d’acord amb el tracte que la legislació actual dóna al tràfic i tinença il·lícita de drogues,
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per descomptat que hi ha màfies, el quatre relacionat amb aquest, contràriament al que
alguns col·lectius i partits d’esquerra volen donar a entendre a Espanya no està
penalitzat el consum de cannabis només se sanciona, sanció administrativa i no penal, el
consum en llocs, vies, establiments o transports públics i la tinença il·lícita i els recorde
el de l’alcohol, respecte al consum públic cap recordar que ocorre igual aquesta situació
amb altres substàncies legals en gran part d’aquest país, com per exemple el consum de
tabac o d’alcohol en determinats llocs públics com poden ser instal·lacions sanitàries,
educatives o d’atenció al públic i cada dia més fins i tot en restaurants, etc., i aquesta
situació ocorre fins i tot a la Comunitat Autònoma en la que Esquerra Unida (Ezquer
Batua) en aquest cas té competències en matèria de drogodependències, a Euskadi entre
altres termes, encara més quan el sancionat fora un addicte la sanció pot ser substituïda
per tractament, així el diu l’art. 25.2 de la Llei Orgànica 1 de 1992, convé recordar-la
que data és, de 21 de febrer, sobre protecció de la seguretat ciutadana, per tant és fals
que l’addicte siga sancionat per consumir, com ho és que el simple consum estiga
sancionat sinó limitat i en tot cas mai es tracta d’un delicte, sinó d’un falta
administrativa, per aquests motius no pot recolzar-se la petició de despenalització de
quelcom que no està penalitzat, cap recordar que el consum de droga públic o privat si
està penat en els escassos països comunistes encara existents com Cuba i gran part de
les anteriors dictadures comunistes com Rússia o Romania, no pot demostrar-se cap
suport a postures flexibles en relació a la situació jurídica de les drogues, si per això
entenem la despenalització del tràfic, tinença per a la venda, mai podrem estar al costat
de qui trafica amb un producte tan danyós per a la vida humana i en això coincidim
vostès i nosaltres, difícilment el sis pot instar-se quelcom que ja existeix, la Generalitat
Valenciana és l’administració pública espanyola que finança nombre més gran de Boef
de contingut informatiu sobre drogues dirigit a joves, pares, mestres, professionals, etc.,
i hi ha una llarga relació de precisament aqueixes pàgines per a informació de tot açò,
res més.”

Iniciat el segon torn d’intervencions, el portaveu del Grup Municipal SCP, Sr.
CORTÉS, indica: “Vegem, és cert que hi ha una gran hipocresia, no fa molt en una boda
jo parlant i comentat es parlava de la droga i jo vaig traure casualment aquest tema, és
que és molt més hipòcrita la quantitat de gent que mor pel tabac i la quantitat de gent
que mor per la beguda i no obstant això no hi ha cap problema, però això no lleva que
ací jo crec que s’està cometent una irresponsabilitat i jo crec que partits com el Partit
Socialista, un partit que està governant en ciutats, que està governant en comunitats i
que està governant en la nació, jo crec que hauria de ser molt més seriós a l’hora
d’aprovar aquesta moció, perquè casualment el punt 4 és el de la despenalització, si
aqueix punt es lleva nosaltres no tenim cap problema a aprovar aquesta moció encara
pensant que potser el tema dels usos terapèutics no estiguen estudiats al 100%, però
d’ací que ací nosaltres aprovem o amb el nostre vot es poguera aprovar una moció que
està dient que se despenalitze la utilització del cannabis, em sembla jo crec que una
irresponsabilitat i una falta de serietat i ho dic perquè ho pense, està clar que el tabac és
perjudicial, està clar que la beguda també l’alcohol però no fiquem en el mateix sac un
problema més sent conscients perquè ací està clar, perquè la moció casualment ho diu,
que no hi ha elements de judici suficients per a poder decidir en aquest moment si això
és bo o no, jo crec que cal obrir un debat i en això estem totalment d’acord, a obrir un
debat, però no sols sobre el cannabis, sinó sobretot tipus de drogues, que s’òbriga un
debat, perquè potser obrint aqueix debat a la societat traiem conclusions que ens porten
a la decisió de legalitzar tot tipus de drogues, perquè potser és millor, perquè ens evitem
les màfies i ens evitem moltíssimes coses, però obrim el debat, no unilateralment, ací se
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presente tot tipus de mocions i perquè s’estiga en un pacte un Equip de Govern, un
partit com el Partit Socialista jo crec que hauria de ser en aquest tema molt més cautelós
i molt més seriós i valorar en profunditat el que suposa aprovar ací en aquest ple la
despenalització del cannabis en les circumstàncies actuals i en la situació actual de
coneixement del tema, per tant nosaltres reiterem que si es lleva aqueix punt de la
despenalització del cannabis, nosaltres el votaríem a favor.”

El regidor del Grup Municipal SP, Sr. GIL, diu: “És inaguantable açò, jo no sé si
dir que estic acollonat o angoixat no sé què aplicar-me, però veurem és normal que en
un ple d’aquest Ajuntament fem el que fem, amb la feina que tenim, mire, jo m’he
preguntat el següent, el dia que pels pobles d’Espanya vagen la cèl·lules mare per a
emprar-les o els clonatges que és el que ocorrerà en aquest ple, és massa amb la feina
que tenim, però que rotllo ens esteu ficant, això és una bogeria el que esteu fent, però si
això no és competència de l’Ajuntament, però, home, que ens ha pegat una pallissa el
Sr. Borrás que per poc ens tirem a córrer, jo no sabia ni pronunciar les paraules, ha
arribat un moment, Sra. Alcaldessa, o li fiquem un poc de serietat a açò o ens n’anem a
casa i jo tinc una pressa enorme avui, ja que estic ací li demanaré un favor, en precs i
preguntes em permetrà que entre el primer, me n’he d’anar, pot ser, Sra. Alcaldessa, per
favor tractem els temes que siguen de l’Ajuntament, el que no és normal és que cada u
que ix ací, jo de la densitometria en sabia un poc el que era però veges si en sé ara, us
heu passat, açò és més seriós, aquest Ajuntament ha fet plens, va haver-hi un ple que era
l’estat Major d’Espanya estava ací amb la guerra anterior de l’Iraq, jo el que li demane a
vostès com a Equip de Govern és que certes coses es queden en un altre lloc però no
ací.”

La Sra. ALCALDESSA diu: “Com bé sap, Sr. Gil, qualsevol Grup Polític
d’aquest Ajuntament té el dret de presentar les mocions que crega oportunes al seu si de
partit, que es debaten en aquest Ajuntament, en aquest Ple i no serà aquesta alcaldessa la
qui coarte el debat.”

El portaveu del Grup Municipal d’EU, Sr. MARTÍN, manifesta: “Marcelino, jo
he sigut breu en l’exposició, bé, jo crec que aquest tema evidentment hi ha dues
qüestions que es plantegen en la moció, una diguem-ne seria la part que tractaria la
despenalització jo crec que ací bàsicament sempre ha existit un debat polític molt més
que tècnic, i jo crec que bo hi ha experiències quan el Grup Popular vulga prosseguisc,
ho dic per si us perdeu alguna cosa, bé, com us estava dient jo crec que és un debat molt
més polític que tècnic, evidentment hi ha experiències tant a Holanda com en altres
països o fins i tot la pròpia Espanya on la despenalització el que ha fet ha sigut estroncar
el consum, fins i tot a Espanya el Partit Socialista en un moment determinat va ser més
flexible en la política de drogues i això va fer que el consum s’estroncara, en el tema
sanitari evidentment i ja un poc entrant en el que han plantejat la resta dels companys, hi
ha diverses qüestions, el que comentava Miguel Ángel Cortés he de confessar que
m’estava preocupant que estiguera d’acord amb nosaltres en tot, encara sort que ací
tenim un poquet, la coherència de la moció, els punts enunciats evidentment hi ha molts
estudis que parlen de l’ús terapèutic de la marihuana evidentment fa falta molta més
investigació, per això es planteja, evidentment no cal anar-se’n a altres països per a
parlar de la utilització, fins i tot sense anar més lluny a Catalunya s’utilitza, amb la qual
cosa jo crec que és una qüestió que està ací, evidentment ens trobem en un tema que jo
crec que repeteix la màxima de vicis privats virtuts públiques, sempre que es parlen
d’aquests temes, jo ací estic d’acord amb tu que evidentment és un tema important que
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requereix un debat, però també és cert que quan volem paralitzar un debat a vegades el
que sempre demanem és més anàlisi, que és la paràlisi per anàlisi, amb la qual cosa jo
crec que a aqueix nivell jo crec que aqueix tipus de mocions el que fan perquè és alçar
aqueixa expectativa, jo crec que agrair als companys del Bloc i del PSOE el seu suport a
la moció, ha sigut incomiable Miguel Ángel el teu intent d’atracció cap al costat fosc de
la força de centrisme, però no sé al final com quedarà el tema, després respecte al Sr.
Borrás i ja per a acabar jo evidentment i em perdonarà però sempre que fa la seua
intervenció ací acaba mesclant-ho tot i al final a u li costa un poc enfocar el que seria la
contestació, vegem, hi ha dues qüestions fonamentals el plantejament de la moció
evidentment no ha de veure res amb les polítiques que des de les administracions es
facen per a prevenir l’ús i l’abús de diferents substàncies addictives, el tabac, l’alcohol i
determinades drogues, amb la qual cosa nosaltres no estem en desacord evidentment
nosaltres sempre impulsarem molts més recursos per a la prevenció, al fil d’aqueixos
recursos que plantejava Marcelino et queixaràs però t’ho estàs passant bomba, bé com
estava dient nosaltres no estem en contra de les polítiques preventives, vostè ha fet una
al·lusió al País Basc, mire, li vaig a dir d’on ve aquesta moció, ve de Catalunya on per
cert vostès van aprovar que s’usara el cannabis amb fins terapèutics, cosa que no van
aprovar al Parlament Valencià al novembre passat i que és així però, bo, vostès no ho
van fer per tant aqueixa moció prové més del nord que del País Basc, vostè fa
referències a, jo no sé per què, fa referències a Romania, Esquerra Unida no governa a
Romania evidentment i per descomptat ni Cuba que jo sàpiga de moment no és cap país
comunitari, ah, havíem entès per darrere comunitari i ens ha suscitats certs dubtes, per
tant jo simplement m’agradaria demanar el suport de tots els grups, jo crec que és una
moció interessant, és una moció que alça aqueix debat que plantejàvem abans, amb la
qual cosa simplement demanar-vos el vot, gràcies.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per 13 vots a
favor de PSOE, EU i BLOC, 8 vots en contra de PP i SCP i 3 abstencions de SP,
ACORDA:

Aprovar la proposició dalt transcrita que es té ací per reproduïda a tots els
efectes.

15 COMPOSICIÓ PER PART DE LA CORPORACIÓ DEL COMITÈ DE
SEGURETAT I SALUT LABORAL

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat, es declara la urgència de l’assumpte i procedir-ne al debat.

Des de la constitució de l’actual corporació no s’ha portat a efecte la
conformació del Comitè de Seguretat i Salut laboral que es contempla tant en la Llei
31/1985, de 8 de novembre (de Prevenció de Riscos Laborals) com a nivell local el
Reglament de Salut Laboral aprovat per acord de l’Ajuntament ple de 28 de gener de
1997.

Per escrit del Departament de Personal del mes de setembre del 2003, es va
sol·licitar als distints grups polítics la participació d’aquests mitjançant la designació
d’un membre.

És urgent i necessari comptar amb un instrument de treball com ho és, en
matèria de prevenció i riscos laborals, la comissió de salut laboral encarregada de vetlar
per l’establiment de mesures de prevenció en les condicions de treball del personal al
servei d’aquesta corporació.
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Coneguda la proposta d’Alcaldia i exposada per la regidora-delegada de
Personal la inclusió en aquesta dels representants designats pels grups municipals.

Considerant allò que s’ha disposat en l’article 4 de l’esmentat reglament el qual
ve a significar que: “Els membres del comitè de Seguretat i Salut Laboral que ho siguen
en representació de l’empresa seran elegits pel Ple de l’Ajuntament a proposta de
l’Alcaldia Presidència”.

La Sra. ALCALDESSA diu: “Són les persones que ja estan nomenades i que
estan en el Comitè de Seguretat i Salut Laboral però no estan ratificats pel ple, ratificar,
vegem (procedeix a llegir la proposta), sí, però no està ratificat pel ple.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA:

Aprovar la composició (per part de la Corporació) del Comitè de Seguretat i
Salut Laboral:
• Sr. Manuel Civera Gómez
• Sr. Fernando López Egea López
• Sra. Leonor Murciano Rodríguez
• Sra. Montserrat Solaz Latorre

En aquests moments el Sr. Zarzoso abandona la sessió.

16 MOCIÓ SP SOBRE NO PAGAMENT FACTURA EMPRESA ODEC
Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 91.4 del Reglament

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat, es declara la urgència de l’assumpte i procedir al seu debat.

El portaveu del Grup Municipal SP, Sr. GOIG, indica: “Molt bona vesprada a
tots i totes, primer que res vull tranquil·litzar els companys de corporació i l’alcaldessa,
vull dir-li que en el meu Grup no ens hem portat el calafmicof, i passe a llegir la
moció.”

Llegida la proposició presentada per SP, al tenor literal de la qual:
“Davant del confrontació realitzat, per l’empresa ODEC, encarregat pel secretari

general, Emilio Olmos Gimeno, i davant de les contínues deficiències en el treball
realitzat per aquesta empresa, que han provocat continus problemes a la corporació en el
seu treball de certificat de les signatures d’avalistes de l’Expedient de Segregació,
problemes que a data d’avui encara no s’han solucionat.

Sol·licite del Ple de la corporació que no pague la factura girada per l’empresa
ODEC, fins que no realitze correctament el treball per al qual havia sigut contractada.”

La Sra. ALCADESSA diu: “Vull informar primer, el secretari general de
l’Ajuntament, Sr. Emilio Olmos Gimeno, no contracta a ningú, no té competències per a
fer cap contracte ni contracta a ningú, després també vull dir que el ple d’aquest
Ajuntament no és competent en aquesta matèria, açò és un contracte menor que és
competència directament de l’Alcaldia i vull dir també que com en tots els contractes
que es fan en aquesta casa, no es paguen fins que no està acabada tot el treball i fins que
no es comprova que s’ha fet en les condicions en què es va fer el contracte, jo volguera
dir que açò hauria de quedar més com a prec, més que com a moció per al ple.”
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El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Bona vesprada,
per la nostra part demanaríem precisament aqueix aclariment, si açò era competència
del ple o no, si no és competència del ple i si de l’alcaldessa, estimem que, esperem que
obre d’acord amb dret i per tant no tenim res a dir, punt.”

El portaveu del Grup Municipal SP, Sr. GOIG, manifesta: “Bo, vegem, llavors la
competència de la contractació, jo és que sóc novell en açò i m’agradaria que m’ho
aclariren, de qui depèn, concretament d’Alcaldia.”

La Sra. ALCALDESSA indica: “Els contractes menors depenen directament
d’Alcaldia i aquest és un contracte menor.”

Continua amb la seua intervenció el Sr. GOIG, manifesta: “Bé, el Sr. Emilio
Olmos em sembla que és Primer Oficial d’aquest Ajuntament que està ocupant la plaça
de secretaria, bo, vegem, ací la que té la plaça de Secretària en aquest Ajuntament és
Amparo Koninckx, bé, que en aquests moments està en Comissió de Serveis, és així o
m’estic equivocant, m’ho pot aclarir per favor.”

El Sr. SECRETARI GENERAL diu: “La titular de la plaça és la Sra. Amparo
Koninckx, que està en aquests moments en Serveis Especials com a Sotssecretària de la
Conselleria de Presidència, i jo estic ocupant mitjançant un nomenament en Comissió
de Serveis del Director General d’Administració Local la Secretaria d’aquesta
corporació.”

Continua la seua intervenció el Sr. GOIG, indica: “Moltes gràcies pel seu
aclariment, jo volguera saber si algú em poguera aclarir també si llavors vostès
desconeixien que hi ha un parentiu familiar entre la secretària de l’Ajuntament
posseïdora d’aquesta plaça la Sra. Amparo Koninckx i el Sr. José Ribes Koninckx i és
membre del Consell d’Administració de l’empresa ODEC que és l’encarregada del
confrontació d’aquestes signatures, i volguera saber si algú em poguera aclarir aquest
punt, res més, si vol després el traslladarem com a pregunta.”

La Sra. ALCALDESSA diu: “Això està com a pregunta, com a intervenció.”

Després del debat, el ponent proposa retirar l’assumpte. Sotmesa dita proposada
a votació, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

Retirar el present assumpte.

A les 20 hores i 51 minuts s’interromp momentàniament la sessió per a
permetre-hi les intervencions del públic, de conformitat amb el que preveu la Carta de
Participació Ciutadana.  Intervencions que figuren com a annex a la present acta.

A les 21 hores i 30 minuts es reprèn la sessió no reincorporant-se a aquesta el Sr.
Borrás.

PRECS I PREGUNTES

El regidor del Grup Municipal de SP, Sr. GIL, diu: “Jo faré una sèrie de
preguntes en la meua condició de regidor de Segregació Portenya i la formulació d’elles
vull que la contestació me la facen per escrit, o siga jo les presente, no vull que em
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contesten avui, el lligen l’escrit que faig i me les fan per escrit, pot ser veritat Sr.
Secretari. Primera: L’art. 7 de les Normes urbanístiques  del PGOU aprovat el 7-10-
1992, en el seu apartat “APROFITAMENT, EDIFICABILITAT O VOLUMETRIA”
diu textualment: “superfície màxima en m2 t o construïts ( m2 sostre) assignats pel
planejament a una unitat edificable. Com a norma general, 1 habitatge equiva a 110 m2
t. En cas d’aprofitaments mesurats en m3/m2 el volum en m3 serà el producte de
multiplicar la superfície construïda en m2t, per 3·. A la vista de tot allò que s’ha
exposat, demane que m’informen si l’Ajuntament ha donat llicències d’obra en alguna
de les Unitats d’Execució o en Sòl Urbanitzable Programat amb menor nombre de m2
dels equivalents a un habitatge, indicats en l’article anterior, o al contrari em confirmen
que mai s’ha donat llicència d’obra amb un còmput menor dels 110m2/t habitatge.
Segona: L’expedient núm. 47/03 Pl, conté la signatura d’un conveni de col·laboració
entre l’Ajuntament de Sagunt i l’Institut Valencià d’Habitatge SA, per a la construcció
d’habitatges en el Sector de Sòl Urbanitzable: MSECTOR V i en la Unitat d’Execució
en Sòl Urbà: ZR5 (Pinaeta), és en aquesta última, on hi ha una important diferència
entre les dades aportades per la Conselleria de Territori i Habitatge i la fitxa urbanística
denominada Àrea de Repartiment P.1 aprovada en la RPGOU de 1992, i que està
composta de la següent manera:

UE  P.1 PINAETA 8.877 m2 200 Habitatges
UE P.2  PINATETA 2.769 m2 68 Habitatges
UE. P.3 PINAETA 1.306 m2 36 Habitatges
UE.  P.4. PINAETA 2.852 m2 70 Habitatges
UE  P.5 PINAETA 1.094 m2 30 Habitatges
TOTALTES 16.8998 m2 404 Habitatges

REMODELACIONS UUEE PINAETA 2004 PER CONSELLERIA

3 ILLES......................... 15.035 m2....................... 360 Habitatges
DIFERÈNCIES EN MENYS..... 1.863 m2.............. 44 Habitatges

Aquesta situació ja va ser exposada als tècnics de Conselleria el mateix dia de la
signatura del Conveni i van assumir fer les correccions necessàries de forma que no es
lesionaren els interessos dels propietaris del sòl, per tant de prec contestació indicant-me
les gestions realitzades per l’Ajuntament i si s’ha modificat el document inicial, deixant
en els justos termes la Unitat d’Execució denominada PINAETA. Nota: El nombre
d’habitatges de les fitxes urbanístiques de les Unitats P.! A P.5, es corresponen amb el
còmput de 110 m2 t, per habitatge.
Tercera: A la zona més emblemàtica del Port, denominada Albereda del Consell, hi ha
dos edificis, un l’antiga Escola d’Aprenents de AHV, i un altre les oficines de Menera.
Ambdues presenten un lamentable estat de ruïna que fa que semble que pel seu entorn
ha passat la guerra. La demolició d’aquests dos edificis està prevista en l’aprovació de
la RPGOU de l’any 1992, de tot això fa en aquests moments 12 anys, temps que ha
transcorregut sense fer les oficines projectades per a l’administració local o autonòmica,
ni deixar construir a la propietat, tenint en aquests moments una paralització en la
tramitació urbanística per qüestions entre altres, la distància a l’empresa Fertiberia
promoguda per la Direcció General d’Interior de la Conselleria de Justícia i
Administració Pública. Aquesta situació xoca frontalment amb la decisió de
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l’Ajuntament de Sagunt en promoure un canvi en les normes del Parc d’Ingruinsa, pel
qual es contempla la instal·lació de restaurants dins del mateix, molts centenars de
metres més pròxims a Fertiberia, que l’Albereda del Consell, sense que les mateixes
autoritats autonòmiques i locals posen cap tipus de traves a aquestes activitats. A la
vista del temps transcorregut i davant de la situació d’abandó d’aquest punt de trobada
de milers de ciutadans portenys, demane que m’informen indicant-me el resultat de les
gestions realitzades davant de les Conselleries implicades i si l’Ajuntament s’està
plantejant algun tipus d’actuació distinta a la sol·licitada per la propietat.”

A les 21 hores i 30 minuts la Sra. Alcaldessa abandona momentàniament la
sessió, sent substituïda en la Presidència de la mateixa pel Primer Tinent d’Alcalde, Sr.
Martín fins a les 21 hores i 50 minuts en què la Sra. Alcaldessa es reintegra en la
Presidència de la sessió.

El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. SERRANO, indica: “Bona nit, la
pregunta és per a la Sra. Hernández com a delegada de la Policia Local, la Sra.
Hernández va manifestar que a finals de maig que en qüestió d’una setmana disposarien
del permís preceptiu de la Delegació de Govern perquè la Policia Local de Sagunt
poguera patrullar de paisà, a data d’avui, finals de juny, al nostre Grup Municipal ens
agradaria saber si ja tenen el permís de la Delegació de Govern i si ja han posat en
marxa aquest tipus de servei, que ens digueren també que consisteix el servei de
vigilància de paisà, tots els agents que el conformen i que resultats tenen d’aquest
servei, moltes gràcies.”

La regidor del Grup Municipal del PP, Sra. MURCIANO, manifesta: “Hola,
bona nit, jo li faig una pregunta a la regidora delegada de Majors i a la regidora
delegada de Turisme, fa 9 mesos aproximadament o 10 mesos en el mes d’octubre, van
anunciar a so de bombo i platerets unes mesures que tractarien des de dins del Consell
de Majors elegir les persones el mateix Consell que farien de guies turístics a Sagunt, jo
a part que ja vam debatre el tema i no eren com tals guies turístics sinó acompanyants,
volguérem saber el meu Grup totes les persones majors que estan exercint aquesta labor
i en quantes assistències o col·legis i després una altra pregunta, jo sí que pregaria que
siga la contestació estricta com jo estic fent les preguntes, i després sí que també al
regidor de platges Sr. Fernández que segons consta en l’acta de la Junta de Govern del
dia 21 de maig, pareix que les necessitats que considera el propi Ajuntament per a les
postes de les platges és de 3 metges, segueixen mantenint aqueixa necessitat o la creen,
només això si sí o si no.”

El regidor del Grup Municipal d’EU, Sr. LÓPEZ-EGEA, diu:“ Jo crec que avui
és el dia que cal aclarir algunes coses amb respecte a l’agermanament, i cal fer-ho,
vegem, jo vull explicar el procés, Alfredo, escolta’m, permet-me, vegem, nosaltres quan
ens vam plantejar el tema de l’agermanament, vegem, jo no he fet mai un
agermanament, la primera cosa que faig jo em dirigisc, jo no em dirigisc a la Tècnica
del Departament, em dirigisc al Secretari de l’Ajuntament, que és un dels màxims
tècnics que hi ha en aquesta Casa, per dues raons, primer perquè ell coneix altres
agermanaments, segon perquè és el Secretari de l’Ajuntament i tercer perquè és una
persona que coneix temes relacionats amb cooperació, a partir d’ací jo comence a
treballar el tema de l’agermanament i recollim una sèrie de models marc que s’estan
utilitzant en diferents agermanaments amb el Sàhara i que els ha utilitzat Esquerra
Unida, els hi ha el PSOE, els ha utilitzat el Partit Popular, els agermanaments amb el
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Poble Sahrauí i són el protocol d’agermanament, són protocols molt semblants tots on
ha participat repetisc la Federació de Col·lectiu de Solidaritat País Valencià, el
responsable del Front Polisario al País Valencià i que se segueix utilitzant per als
agermanaments per part de diferents governs siguen del signe i del color que siguen, són
models marc, protocol d’agermanament, em faig càrrec del Conveni Marco que és un
altre document marc que s’està utilitzant per als agermanaments amb el Sàhara, i
introduïsc un tercer document, un dossier que fa referència a tota la història del poble
Sahrauí al seu context marc geogràfic, estructura administrativa, econòmica, social i de
població que s’introdueixen totes les mocions de suport aprovades en aquest
Ajuntament, que s’introdueixen tots els projectes finançats per l’Ajuntament de Sagunt,
que s’introdueix la declaració d’USER i que s’introdueix tota la relació d’Ajuntaments
del País Valencià agermanats amb el Sàhara, és a dir la informació que s’introdueix és
extensa, tota la informació que es pot introduir en un expedient d’agermanament amb un
poble, en aquest cas amb un poble, el poble Sahrauí, un agermanament solidari, tota la
informació, tota, però a partir d’aquí per entrar en els continguts dels documents, el
protocol d’agermanament fa referència a què tipus d’agermanament és, i llig
textualment – relacions socials, culturals, econòmiques, esportives i d’intercanvi- , és a
dir que el ventall és amplíssim, recull projectes de cooperació de sensibilització, recull
temes de beca, recull absolutament tot i quan agafe l’acord marc de col·laboració entre
l’Ajuntament de Sagunt i el Campament de Refugiats, diu per exemple en l’apartat 5è
estableix la creació de la Comissió Mixta de responsables del Front Polisario i
l’Ajuntament de Sagunt, doncs bé, estem treballant en això, ens hem reunit amb els
responsables del Front Polisario, hem marcat les directrius a seguir, quan fa referència a
la justificació de les despeses dels projectes està en l’apartat 8è justificació de les
despeses i diu literalment – el termini per a presentar l’informe final i la justificació del
projecte serà de 3 mesos a comptar l’endemà a la finalització d’aquest, i diu l’informe
final del projecte anirà acompanyat dels següents documents: l’informe dels
responsables del projecte sobre la repercussió del projecte, resum de les activitats, el
document justificatiu de les despeses, l’informe final del projecte anirà acompanyat de
fotografies o qualsevol altre material gràfic que complementen al mateix- és a dir, està
recollit en l’acord marc i en el conveni marc que ha aprovat aquest ple, està recollit, a
partir d’ací hi ha un element que cal introduir, estan, quan nosaltres vam traure les bases
per a projectes de cooperació, en aqueixes bases està molt delimitat tot el que han de
presentar, memòria, justificació de despeses, etc., evidentment, però ara ens trobem amb
un panorama nou que és un agermanament, però un agermanament solidari on es
presenten projectes de cooperació i que per descomptat han de presentar tots els
justificants perquè és el procediment de l’Administració Pública, projecte finançat tot
s’ha de justificar, llavors la posició que es podria haver mantingut és, no farem tots vos
esforços i posarem tots els mecanismes apropiats perquè tot això es justifique i si a més
de l’apartat 8è que apareix en l’Acord Marco, es diu no, no és prou això cal ampliar-lo,
això cal millorar-lo, cal introduir altres elements, perquè els introduïm, perquè ací cal
justificar absolutament tot, tot cal justificar-lo, qui ha dit que ací no es justificarà els
projectes, qui, qui ho ha dit, jo vull recordar que els projectes que es van aprovar l’any
passat encara  no s’ha donat els diners, perquè fins que no estiga tot claret no es dóna ni
un duro, qui ha dit que no es justificarà, clar ací el problema és que s’està enredant la
situació quan es podria donar una solució entre totes al tema de l’agermanament, i d’ací
el meu emprenyament, però, vaja, transparència tota.”

El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. CASTELLÓ, indica: “Transparència,
transparència tota, 6 mesos perquè ens donen l’informe, tampoc és tant de temps mig
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anyet, és la meitat de la legislatura, un informe a més que no acaba de ser l’informe que
havíem demanat, però, bo, almenys és un informe, mire, jo no m’invente res, ni el Sr.
Martí s’inventa res, parla que a data d’avui no ha sigut executat ni s’han transferit els
fons per a finançar els projectes a què es refereix l’acord de la Comissió de Govern,
parla textualment de deficient tramitació de l’expedient, fonamentalment pel que fa a la
falta d’informe de la Cap de Secció i parla que en el moment que es transferisquen els
fons per a finançar els projectes aprovats han de prendre’s les cauteles precises per a la
més estricta justificació dels mateixos, qüestió que no apareix clarament perfilada i això
el dic jo, com diu Miguel Ángel Cortés, però ho diu el Secretari de l’Ajuntament a què
vostè li dóna el títol d’autoritat en matèria de cooperació i no seré jo el que se la lleve,
per tant dir-li que nosaltres no som qui li posem entrebancs a l’agermanament del
Sàhara, que, escolte, que si vostè té aqueixa afició des que abans de ser regidor amb el
tema del Sàhara, ara que segueix endavant amb aqueixa afició, bo, serà èticament més o
menys reprovable, però en qualsevol cas vostè seguisca endavant amb el que vol fer
mentre tinga 13 vots de l’Ajuntament de Sagunt que l’emparen democràticament, però
que els entrebancs no els posem nosaltres, els entrebancs que hi ha són entrebancs legals
de tramitació i entrebancs de transparència, que és el que està dient l’informe, a part que
vostè puga posar tot el fum que vulga, provinga de l’element que provinga, res més.”

Pren la paraula el primer tinent d’Alcalde, Sr. MARTÍN, manifesta: “Unes
qüestions que jo crec que caldria matisar, la primera, senyor Castelló, jo crec que des de
la regidoria de Pau i Solidaritat l’establir un Conveni amb el Sàhara no és una qüestió
d’afició, jo crec que és una qüestió més prompte des d’una Entitat Local és una qüestió
d’obligació moral amb una zona com és el Sàhara, per la qual cosa jo crec que no puc
tolerar que a cap regidor ni al regidor delegat li parle d’afició respecte a l’acompliment
de la seua responsabilitat en aquest Equip de Govern, és simplement un aclariment a la
seua opinió, després a més, senyora Vilalta, si vol contestar, no he entrat en el fons de
les seues paraules.”

La regidor del Grup Municipal d’EU, Sra. VILALTA, diu: “Leonor, no pot ser
breu en la contestació et diré per què, el nombre de persones que tenim apuntades són
18 majors apuntats en el projecte, t’ho done per escrit, llavors sí que li havies dit a Ximo
que te’l donara per escrit, no és que t’agradaria conèixer el programa el porte a la
pròxima Comissió, que el done per escrit.”

El regidor del Grup Municipal del BLOC, Sr. FERNÁNDEZ, indica: “No, jo no
contestaré per escrit, ja en alguna ocasió he contestat a la Sra. Murciano i no ha tingut
tan sols la responsabilitat de quedar-se a escoltar les contestacions, però ara m’escoltarà,
mire, Sra. Murciano, en aquest tema vostè està demostrant un estil de fer política que no
sé si en aquest Ajuntament s’haurà produït en alguna ocasió, un estil que està fora de
tota prudència, fa una sèrie de preguntes i una sèrie d’insinuacions, com vostè sap
enguany estem fent un servei de gestió directa del servei de socorrisme i d’atenció
sanitària, hem obert una sèrie de borses de treball per a cobrir que és inútil contestar
quan no t’estan escoltant, ja m’ha passat en diverses ocasions, al final no li contestaré,
bo, la qüestió és que hem obert una sèrie de borses de treball per a cobrir aquests llocs
de treball en el tema dels socorristes, perquè vostè ha fet algunes declaracions en la
premsa totalment desafortunades, s’està cobrint el servei des del principi i hem tingut
problemes amb els metges perquè per a cobrir 2 places en fan falta 3, que pocs dies
abans de la signatura del contracte van renunciar a firmar el contracte i això ens ha
obligat a utilitzar altres procediments per a cobrir aquestes places de sanitaris, i jo li
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agrairia que es prenguera la seua tasca com a oposició d’una manera més responsable
sense necessitat d’anar el fotògraf a veure què troba per les platges, perquè jo crec que
és un poc lamentable per no dir una altra cosa.”

La regidora del Grup Municipal del PSOE, Sra. HERNÁNDEZ, diu: “Vegem, el
tema de la policia de paisà com ha dit necessita una autorització de la Delegació del
Govern i en aquest moment posats en contacte amb la Delegació de Govern està
pendent perquè ells per al tràmit d’aqueixa autorització sol·liciten també a la Direcció
General de la Policia Nacional sol·liciten informe perquè informe la policia nacional per
la possibilitat que pogueren mesclar-se o destorbar-se per dir així d’alguna manera
ambdues policies, llavors sol·liciten informe al fil per a les funcions per al que nosaltres
els hem demanat, en qualsevol cas li he de dir que en aquest moment i fins que no
disposem, quan isquen les places saben que traurem abans que acabe l’any les 20 places,
les 10 de l’exercici 2003 i les 10 que estaven previstes en el 2004, anem a traure-la de
forma conjunta 20 places en propietat de policia fins que aqueixos 20 policies no
estiguen incorporats en la plantilla no es formarà una Unitat com tal, perquè en el
moment que es forme aqueixa Unitat que des del nostre punt de vista serà prou
necessària, no sols per al control dels mercats dels furts que es produeixen als mercats,
perquè és difícil controlar-los quan al policia se li veu arribar, perquè fins que aqueixa
plantilla no estiga no es formarà com una Unitat com tal, el cas quan es vaja a fer
aqueixa Unitat això ha d’estar sotmès a la taula de negociació perquè efectivament això
implicarà una modificació de la seua jornada i en aqueix moment es passarà a la taula de
negociació i es reestructurarà a aqueix grup de gent que li he de dir també que és
voluntari que si que s’han apuntat, perquè per a sol·licitar aqueixes autoritzacions ha
d’anar amb nom i cognoms, són exclusius per als policies per als que s’han sol·licitat,
fins que aqueix increment de plantilla estiga, dels 20 policies, aquests policies que estan
autoritzats per la Delegació del Govern actuaran un poc perquè l’entenga, perquè com
en el seu moment actuaven o actuen l’Esquadra de Gala, vull dir en determinades
ocasions quan són necessaris com va ocórrer recentment amb la crema dels vehicles,
que es va fer necessari que hi haguera gent de paisà controlant el tema per a poder
agafar als que estaven produint aqueixos danys, perquè quan siguen necessaris aqueix
tipus d’actuacions, actuaren els policies que estiguen autoritzats dins del seu propi
servei ordinari i quan tinguem els 20 policia es negociarà per a formes una Unitat
específica, és que dependrà, perquè hem sol·licitat molts, hem sol·licitat 10, però tenim
coneixement que possiblement com molt pel que ocorre en altres municipis que com
molt ens puguen concedir 6 i aqueixos 6, és que no pot, és que la policia local no pot
treballar de paisà fins que no tinga l’autorització i aqueixa autorització ja no depèn
exclusivament de la Delegació del Govern que el té tot el tràmit complit, sinó que estan
pendents d’un informe de la Direcció General de la Policia.”

La Sra. ALCALDESSA diu: “Vull contestar-li la pregunta que ha fet el Sr. Goig
sobre aquesta empresa, evidentment jo no sé la relació d’algun directiu de l’empresa
amb la Sra. Amparo Koninckx, ni ho sé ni m’interessa en aquest moment, va ser una
empresa que ens va aconsellar l’INE perquè volíem veure quina empresa podia
confrontar, fer tot aquest treball, crec que és una empresa d’un reconegut prestigi,
perquè fa fins i tot els Censos de tot Espanya, és l’única cosa que ens va guiar per a
contractar-la, no sé quines més relacions pot tenir ni quines més relacions li podem
buscar a aquesta, és una empresa per a més dades que la seu la té a Gandia em sembla i
no conec res més, però la veritat és que tampoc m’interessava, no m’interessava res
més, és un contracte menor que ja he dit, no cal fer ni contracte, es presenta la factura i
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se li conforma la factura i torne a dir que se li pagarà quan s’acabe el treball i estiguen
en les condicions amb què se li va contractar, jo això no li ho puc contestar perquè no sé
realment què és el que, però supose que se li hauran posat les traves legals que estiguen
estipulades, no les traves, les normes legals que estiguen estipulades en aqueix respecte,
no li puc contestar, el que se li pot contestar és el que recull la protecció de dades, que
és la Llei de Protecció de Dades, hi ha una Llei de Protecció de Dades a què estem tots
subjectes.”

En el desenvolupament d’aquest apartat abandonen definitivament la sessió els
Srs. García, Gallart i Gil.

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 21
hores i 55 minuts, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA.

ANNEX: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC
El Sr. Ricardo Ruiz diu: “Bona vesprada, una vegada més ací el plantejament és

el següent, en principi donar l’enhorabona a aquest Ajuntament per la notícia de
l’aprovació del tram de l’AVE des de la frontera fins ací, fins a Sagunt, això és una
enhorabona per a tots, si tenim l’estació i al final si l’aconseguim, tant de bo que
aquesta siga l’estació on acaba l’AVE i on comença, després la nostra posició sobre el
tema del d’osteoporosi, nosaltres també recolzem les dones, no creiem que s’haja de
discriminar a ningú i menys a la nostra comarca, bo, i les peticions són, o els precs, en
primer terme, la pujada del Castell, crec que l’he comentat amb algun regidor, la
Conselleria tots els anys posen els fanals que il·luminen la pujada del Castell quan
s’executa el Sagunt a Escena, els fanals està ubicats en les sèquies de baixada d’aigües
pluvials dels corrents de la muntanya, no sé fins a quin punt aqueixos fanals tots els
anys es posen ací, les sèquies estan plenes de terra i no sé fins a quin punt pot ser legal o
il·legal o és bo que açò estiga així, crec que sí que és funció de la Conselleria o és
l’Ajuntament el que les posa, hauria de tenir una alternativa en condicions que fóra, que
els fanals estigueren ací potser tot l’any, perquè resulta que és molt millor que la zona
estiga millor il·luminada i que s’acabara el posar i llevar els fanals d’aqueixa sèquia,
està cegada, dos, el patrimoni mobiliari públic de la nostra Ciutat, jo ja li vaig comentar
a l’alcaldessa el que pensava sobre el tema, bancs, papereres, etc., qüestió La Rosana,
s’han perdut bancs, s’han trencat bancs, segueixen robant-se bancs, no sabem si després
els bancs poden aparèixer en algun xalet d’algú, no sé, llavors la petició és la següent,
aquest Ajuntament crec que ha de tenir un registre del mobiliari públic que paguem tots
i demanem des d’ací que es faça un registre, que els bancs i tot el mobiliari tinga un
encuny com a mínim amb un nombre de registre que pose Ajuntament de Sagunt,
perquè després resulta que reclamarem aquests bancs i potser jurídicament aquest
Ajuntament perquè no té capacitat jurídica per a reclamar-los perquè resulta que no hi
ha res registrat ni hi ha res en aquest sentit, bé, finalment per a ser breu fa temps que
parlem d’una barana al nostre barri, en concret a l’av. País Valencià que està al costat
del Taller de Radiadors Ordóñez- pl. de les Piràmides, és una trapa molt alta, la barana
és la que hi ha situada allí, té una altura molt xicoteta, qualsevol dia una criatura o
qualsevol persona caurà d’ací baix i es matarà perquè l’altura és molt gran, la situació,
bo, és aconseguir que es pose una més alta i tractar de solucionar el problema, moltes
gràcies, i sobretot això enhorabona pel tema de l’AVE, tant de bo que siga l’estació de
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Sagunt el principi i el final de l’AVE i un tren llançadora arriba fins València, almenys
desenvoluparíem més Sagunt, gràcies.”

El Sr. Felipe Espinosa diu: “Gràcies, Sra. Alcaldessa, per dir el meu cognom,
faré dos precs, en primer lloc a Miguel García abans de fer aquesta intervenció li he
cridat a banda però jo pensava que potser era una fallada que ell potser no s’havia donat
compte encara de l’havien fet i potser es podria rectificar i dic abans de dir-ho en el ple
ho dic, però com que la resposta la veritat no m’ha convençut molt, em veig en
l’obligació d’exposar-ho ací, quan comença el pont Bru i Vidal fins que finalitza la
Urbanització Nord del Palància per la seua banda connecta amb la carretera que va a
Sant Cristòfol crec que s’ha excedit en la quantitat i en la qualitat dels clots que ha
posat, ell m’ha dit, que prefereixes que hi haja accidents, Miguel, jo com que preferiré
que hi haja accidents, jo vaig tenir fa poc un que el cotxe es declare sinistre total, estic
esperant que m’operen d’un genoll i et garantisc que no m’agraden els accidents, però
és molt exagerat, a més amb uns cantells vius que els cotxes anem superlentament, ens
veiem obligats a anar-nos-en pel Cano, a la qual cosa tu dius això és bo, ni és bo ni és
roín, jo crec que el Cano és perillós, la pujada que té la passada del pont és perillós, crec
que no m’hauria d’haver dit això i quant al perill per velocitats el lloc de Sagunt que
més perill té sobretot caps de setmana a la nit, on més es vacil·la de cotxes i de moto és
el Camí Reial, faràs el mateix en el Camí Reial Miguel, jo crec que reflexiona un poc i
crec que es podrà solucionar això amb la mateixa rapidesa que el va fer Miguel Àngel a
rectificar l’accés a les voreres amb el tema dels minusvàlids, gràcies, l’altre prec és al
Sr. López, crec que potser la seua declaració que ha fet en premsa crec que ha sigut poc
meditada, mire, quan es parla de gossos per exemple hi ha diversos tipus de gossos,
estan els gossos de companyia, estan els llebrers que serveixen per a caçar llebres,
conills, fosterriers, el setter per als ànecs i tal, però quan es parla de gossos de presa, el
gos de presa saps per al que està, perquè ja per a la caça major, llops, rabosots fins i tot
per a preservar un xalet de la gent de mal viure i clar atenció jo no vull dir amb açò que
vostè siga de mal viure, faltava més, si vostè viu malament amb el sou que té perill
correm, perquè igual agafa i se l’augmenta, o sé que no va per ací, i una altra cosa que
volia dir-li també és que si em permeten, amb açò que abans que hi ha hagut una nota
d’humor i és que cal veure les coses com vénen amb el temps, fa ja anys jo vaig sentir
Miguel Gila és que m’agradava, encara que ara amb el temps dic vegem, com un home
tan pacifista anant sempre contra guerra ha tret tant de benefici a la guerra, perquè ell
sempre parlava de guerres la majoria de les vegades, Sr. López, un dels esquets que feia
Miguel Gila era que un general després d’una batalla es posava a repartir les medalles,
però abans de repartir-la deia- aquesta per a mi, aquesta també, aquesta no la tinc- per
això de Bono, sap el que vull dir, ho dic per la paradoxa de la similitud de Gila amb
vostès els d’esquerra, i un altre dels esquets que feia era que es posen en contacte amb el
seu comandament i diu – a veure si ens poden enviar un tanc que el que teníem se’ns ha
trencat i munició, i es veu que el general aquell li pregunta i vostè com s’apanya ara,
mire, hem agafat un 600 li hem fet un forat a la capota i hem ficat un nan dins i el nan
no dispara però insulta, que desmoralitza- sap el que vull dir, de veritat que no li vull dir
a vostè, és evident que no és cap nan, però hi ha una cosa que sí que és evident i potser
no ho haguera dit sinó l’haguera confirmat fa una estona quan li ha dit descarat a
Alfredo Castelló, insultar sí que insulta, nan no, però insultar sí i quant a gos de presa,
tan gran que ho veu jo li puc garantir que com a persona no arriba a caniche, és una
bellíssima persona, moltes gràcies.”
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El Sr. José Armenero Benavente manifesta: “Bona vesprada, Sra. Alcaldessa,
represente una Associació del Port de Sagunt que som una Associació Amistat 2000 i
som 450 socis, fins ací hem estat realitzant les nostres activitats com vostè sap al
Centre Cívic camí de gairebé 3 anys gairebé per a 4 fent el ball per a totes les persones
majors, nosaltres estem vetlant per elles, però en aquest mateix moment pareix que
nosaltres ja no tenim cabuda en cap lloc, sent persones majors, quan es fa tant en
televisió, periòdics que cal recolzar la gent major, nosaltres és al revés, ens han
discriminat de tal manera que ens han tirat pràcticament al carrer del Centre Cívic,
nosaltres quin destorb fem fent el ball per a les persones majors on es venia realitzant, jo
el que volguera, tot el govern en general de l’Ajuntament que pensen i posen la seua mà
al pit, que han d’arribar com nosaltres hem arribat, és el que vull, perquè vostè sap i a la
senyoreta Rosa i a vostè, vam tenir una conversa farà un mes o més i quelcom i jo li
vaig demanar per favor que ens deixara acabar el ball fins al dia 20 d’aquest mes, que
nosaltres tots els anys acabem per a aqueixa data, perquè el mes de juliol i agost fa
molta calor i llavors respectem fins a setembre que tornem a obrir, enguany quan anem
a setembre que és el que passarà amb nosaltres, jo el que si volguera saber és que
donaren una resposta i es realitzara, ara vaig amb Miguel Ángel, no sé si ho dic bé, farà
un mes i mig o dos mesos vam tenir una entrevista amb ell i amb Fernando al Centre
Cívic, i aquest senyor em va dir a mi, donar-me una setmana de temps perquè nosaltres
li vam demanar que si aquí no podíem continuar que ens rehabilitaren un local al Port a
on ficar-nos totes les persones majors i em va contestar, donar-me una setmana de
temps que açò ho vaig a mirar, es veu que per a aquest senyor les setmana de temps és 3
o 4 mesos o un any, això no es pot consentir, si vostès no ens recolzen o ens donen un
local adequadament per a nosaltres que puguem realitzar les nostres activitats, una
associació que ens ha costat molt formalitzar-la, estem reconeguts legalment en totes les
parts, es desfarà i és una llàstima, vostè sap Sra. Glòria que hem parlat sobre aquest
tema moltes vegades i estem esperant que ens diguen una o una altra, jo sí que li
demane a tota la corporació en ple que tracten aquest tema i als senyors de l’oposició
ídem del mateix, que ens recolzen i que ens donen un quelcom per a quan arribe el mes
de setembre que nosaltres podríem realitzar, perquè tenim una casa que és on nosaltres
ens vam reunir que això no val la pena, que és el Grup de Cervantes, però allò està fet
una calamitat i gràcies al govern anterior que ens la va facilitar i ens la va adequar per a
nosaltres, això és el que hi ha, el nou govern que tenim dins de l’Ajuntament de Sagunt i
res més, moltes gràcies.”

El Sr. Domingo Ruiz diu: “Bona vesprada, mire, jo represente en part de tots allí
dalt en el Clot del Moro, perquè jo vostès ja saben que jo he vingut ací amb diverses
persones, sobre el tema allí dels gossos, una olor que no es pot suportar i saben vostès
que he vingut i hem tractat el dels gossos, perquè allí no deixen dormir a cap persona i
jo sobre estar més retirat tampoc em deixen adormir, i les persones que estem malaltes
perquè no podem resistir això, si a Sagunt hi ha un gos que lladra o en un altre lloc, de
seguida arreglaran el tema, allí ni es preocupen de res i igual que allí estan uns cavalls,
allí allò una olor que no es pot suportar i si no tot el personal d’ací i regidors i de tot que
vagen i ho miren per l’olor que hi ha allí que no es pot suportar i hi ha persones de totes,
xiquets, majors, malalts, que no podem suportar això, si te’n vas a la muntanya per a
estar millor que ací per exemple, perquè has d’estar més sa, llavors resulta que estàs
pitjor perquè et fiquen allí els cavalls, et fiquen els gossos i no veges allí, i on estan els
gossos gotejant un doll de líquid dels gossos perquè no netegen ni res, això no es pot
suportar, una altra, allí ni es preocupa ningú d’arreglar res, ni fer cap jardí ni fer res, és
Sagunt igual no, tots contribuïm, tots paguem a l’hora de la veritat no, llavors jo no dic
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que no facen ací a Sagunt, que no facen al Port, que el facen en tots els llocs, però allí
també tenim dret perquè paguem igual que tots, i jo he vingut en representació de tots
perquè sinó han dit si no açò acabarà molt roïnament, i una altra cosa que ha dit allí un
senyor, no sé com es diu això, totes aqueixes rasetes que s’estan fent em sembla que és
un poc exagerat, un poc prou, perquè això vas un poc lleuger que jo no córrec, perquè
sóc un senyor que no córrec ni amb el cotxe ni res i vas un poc lentament, ve u
d’aquests que això no ho sap i et pega un colp que et pots matar i jo per a mi tantes rases
d’aqueixes em sembla que és una equivocació tantes rases d’aqueixes, i això és l’últim a
veure si es preocupen almenys de tot.”

El regidor de Serveis Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, indica: “Vegem, sóc una
persona que sol ser molt suau en les formes, però sí que és cert que solc ser molt dur en
els continguts, i a vegades a mi que m’agrada parlar molt i racionalitzar i argumentar sí
que és cert que a vegades utilitze algun llenguatge que després tampoc em sent molt
orgullós, i per exemple no em sent orgullós del que li acabe de dir al Sr. Castelló, entén,
però el Sr. Castelló no pot venir als plens constantment sempre a muntar el circ, quan jo
he fet una exposició raonada, argumentada una moció sobre la situació dels gais i
lesbianes i quan he explicat la situació i les actituds o comportament d’homofòbia que
hi ha en la societat, no pot ser que un regidor d’aquest ple estiga constantment fent
acudits sobre aquest tema, no pot ser, llavors jo sí que he tingut una sortida que no em
sent orgullós però he de dir això també, després hi ha una altra qüestió, ocorre
exactament el mateix amb el tema del Sàhara, és a dir, a mi em sembla poc elegant que
s’estiga utilitzant la situació d’un poble com és el poble Sahrauí que ha sigut
bombardejat amb napal, que viu als campaments de refugiats a 200 km de Tinduf, de
l’ajuda humanitària, que s’estiga utilitzant això per a atacar políticament un regidor o a
un Equip de Govern, això no em sembla decent ni honrat, atacar per aqueixa via, perquè
perfectament el Partit Popular pot fer els arguments que haja de fer d’una altra forma i
posar el muscle i tirar cap a davant amb l’agermanament, el problema és que mai ha
estat disposat a posar el muscle per a tirar davant amb l’agermanament, llavors
reconeixent i la gent que em coneix ho sap, que argumente, que parle, que m’agrada
debatre sobre idees i sobre continguts, també he de reconèixer que a voltes dic coses que
no em sent orgullós.”

El portaveu del Grup Municipal del BLOC, Sr. CIVERA, diu: “Volia contestar
un tema que ha tocat Ricardo que és molt interessant i que la veritat jo pose que has
posat el dit a la nafra, és referit a la urbanització, la il·luminació dels voltants del Teatre
Romà, això és conscient també que és de la Generalitat, el que passa que és molt més
greu del que sembla i la veritat és que l’Equip de Govern estem estudiant-ho perquè cal
donar una solució, és l’únic tros de la muntanya que és de competència municipal, això
està pitjor que els anys 50, el que és la pujada al Castell, han caigut els mollons que
limiten la carretera, l’espai entre la carretera i el Teatre Romà està abandonat, és un
femater, hi ha un arbre que afecta fins a les ruïnes, això està completament abandonat,
quan arriba el Festival de Sagunt a Escena, Teatres de la Generalitat posa uns llums,
efectivament com tu dius, una cosa a part que s’han fet molt velles, no són adequades,
fins poden ser perilloses pel lloc que ocupen, etc., i evidentment s’està passant de la
ratlla, també és veritat que allò era tot provisional perquè com saps el Teatre Romà
encara està subjudice i per tant falta que isca d’aqueixa situació, però en el moment isca,
aqueixa situació dels voltants del Teatre Romà no es pot aguantar més, és indigne que
les persones que visiten el Teatre Romà que són més de 70.000 a l’any, vagen i vegen
com està això de malament, o siga que tens tota la raó, aqueixes són les limitacions,
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però quan es fan, però que hem de tenir-lo molt present perquè només es puga actuar
s’actue i, bé, perquè això és impresentable.”

El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. CASTELLÓ, manifesta: “Moltes
gràcies per donar-me la paraula, Sra. Alcaldessa, jo si alguna cosa he fet en aquest
Ajuntament està ben allunyat de muntar circs, ben allunyat, és absolutament fals i és
mentida que al llarg del punt en què ha sigut ponent el Sr. Fernando jo haja estat
constantment fent acudits, és absolutament fals i és mentida, només he fet un comentari,
només un al final de la seua intervenció, quan ja havia finalitzat i s’estava girant cap al
seu escó que podrà veure vostè en Canal 7 què li he dit, aquests temes sí que són
importants i ha sigut simplement, ha llançat el tema de descarat, a aquestes altures u ja
no s’espanta de res, després de voler-li ficar a u querelles per genocida pels
bombardejos a Iraq, ja no s’espanta que li diguen a un descarat i més portant 9 anys a
l’Ajuntament, mire, Sr. López-Egea, en dir-li el que li he dit que no em sembla que siga
especialment greu dir-li – això sí que és important- simplement volia deixar clar que hi
ha moltíssims temes de gestió en aquest Ajuntament que l’afecten especialment al seu
departament en el qual vostè davall el nostre punt de vista no està fent res i són temes
greus i són temes apressants, això és el que jo volia dir amb la meua intervenció que per
descomptat no buscava en absolut l’insult, entenc encara que no aconseguisc quin tipus
de complex té vostè, no em referisc personal, sinó com a gestor, el que vostè es revolte
perquè les coses no li ixen com vostè pensava, però perquè les coses isquen com tots
desitgem cal treballar i possiblement enredar menys amb temes amb una importància
absolutament relativa per al que és un ple de l’Ajuntament, vull dir-li que en el tema del
Sàhara nosaltres ens sembla molt bé que l’Ajuntament també es preocupe del tema del
Sàhara, però, mire, nosaltres com a oposició tenim l’obligació que vostè complisca la
legalitat i l’informe tècnic que ha tardat sis mesos en arribar-nos gràcies a la
transparència del seu Equip de Govern diu que hi ha hagut actuacions irregulars, i que
no s’ha complit la normativa, aqueix és el problema que tenim amb el Sàhara, cap més,
vostè està en l’Equip de Govern i té 13 vots, destine cooperació on a vostè li done la
gana, que per a això té 13 vots, use el seu corró, però complisca la Llei i nosaltres estem
ací per a exigir-s’ho, ni més ni menys.”

El regidor del Grup Municipal del PP, Sr. MARTÍ, indica: “Intentaré ser el més
breu possible, perquè està vist que ací no podem acabar mai un ple a una hora decent,
no tenia intenció d’eixir a res però ja que s’ha tercerejat, ha sorgit perquè a col·lació de
què ha dit el Sr. Espinosa i la veritat és que, bo, cada un tenim una postura, una opinió,
jo no eixiré a defensar-me sobre les acusacions que hi ha títol personal contra el que són
crítiques polítiques s’aboquen contra la meua persona o la de qualsevol altre company
meu perquè no arribaré ací baix, sí que vull llegir breument per a després fer una
xicoteta exposició i acabar ràpidament la meua resposta, part del que era aqueix
expedient que ha tardat 6 mesos en arribar-nos i és a dir que aquest expedient la seua
part final parla de la deficient tramitació de l’expedient del Protocol d’Agermanament
fonamentalment pel que fa a la falta d’un informe de la Cap de Secció i la necessitat que
en el moment que es transferisquen els fons per a finançar els projectes aprovats hagen
de prendre’s les cauteles necessàries per a la més estricta justificació d’aquests, qüestió
que no apareix clarament perfilada en els projectes que figuren en l’expedient i en
l’expedient en si i per a la qual seria aconsellable adoptar els acords addicionals que
s’entenen adequats per a completar l’adoptat per la Comissió de Govern a qui es ve fent
referència, no acabaré, sí que Fernando nosaltres veurem, en cap moment hem emprat
els bombardejos del Sàhara, perquè prou tenen les persones que estan en el Sàhara per a



88

estar com estan i això no l’hem emprat en cap moment, jo el que he criticat i el que he
denunciat públicament en els mitjans de comunicació amb el màxim respecte cap a la
teua persona, jo podré criticar la teua gestió política i quan haja de donar-te la raó
donar-te-la, el que no et criticaré és com a persona, ja t’ho faràs com sigues igual que jo,
però el que t’he criticat ha sigut la teua forma d’obrar les coses, així que no faltes a la
veritat, només et diré això, perquè en els mitjans de comunicació ja vas dir l’altre dia o
va eixir així escrit i era declaracions postil·lades teues, que l’agermanament era
exemplar i que no hi havia res roín, açò sense arribar a tenir un informe jurídic després
de 6 mesos que hem estat esperant diu que açò no està fet de forma correcta i el que
t’hem dit per activa i per passiva en la Comissió i en els mitjos de comunicació ha sigut
que es facen les coses arreglament a Llei i com corresponen i que no cal insultar les
persones per a tenir un debat polític, les persones quan tenim una educació ens
expressem d’una manera, però jo no t’insultaré a nivell personal ja em cuidaré molt,
perquè si nosaltres ens faltem el respecte i ens perdem el respecte, llàstima d’exemple
que li estem donant als ciutadans, gràcies.”

El portaveu del Grup Municipal del PP, Sr. BORRÁS, diu: “Sr. Ruiz, Sr. Civera,
no crec que s’haja d’aprofitar un festival en què la Generalitat està col·laborant al
màxim sempre per a criticar i en aquest cas sobre l’enllumenat, sabem que tenim una
Sentència del Tribunal Suprem que tots hem de complir i acatar i davall aqueix aspecte
hi ha coses que es realitza el Festival és temporal, com ho puguen ser les festes de les
Falles, com poden ser les instal·lacions dels firers hi ha una normativa que complir i la
Generalitat la compleix, i qualsevol tècnic que posa la seua signatura per a les
connexions i els enganxalls d’aqueixos enllumenats tinga per segur que reuneix la
instal·lació les mesures adequades, en aïllaments i en tot el altres, sembla que sempre
que arriba l’època de celebrar-se el Festival de Sagunt a Escena, primer les crítiques,
quan el que ens interessa a tots és exalçar-lo i realçar-lo, la Generalitat compleix la seua
part i nosaltres hem de complir la nostra, pregunte a veure el seu aveses es compleix la
nostra.”

El regidor del Grup Municipal del PSOE, Sr. GARCÍA, indica: “Bona nit, el Sr.
Espinosa m’ha fet abans una pregunta que per què s’estaven fent els raspats en l’altra
part del riu que és on hem començat, s’estan fent els raspats perquè no en aquest poble,
sinó jo crec que en totes les poblacions l’excés de velocitat és fort, hi ha molts accidents
i a part d’això els ciutadans, els veïns ens demanen que posem aquests obstacles, o siga
no és que ha eixit de mi ni del departament de Trànsit que jo sóc el regidor, no si no que
els veïns ens demanen i l’Associació de Veïns de l’altra part del riu que ja hi ha hagut 2
o 3 reunions amb ells, ens demanaven que posàrem quelcom ací perquè no correguera la
gent i això és el que hem fet, posar obstacles perquè ací, ja no dic ací a Sagunt, en totes
les poblacions avui ni poses semàfors ni poses radar ni res, la gent no respecta res,
l’única cosa que respecta és si li poses obstacles perquè no córreguen i nosaltres hem
estat a Sagunt i al Port, estem fent diverses, ja l’heu vist, cavallassos grans, xicotets i ara
estem fent els raspaments aquests perquè la gent no córrega i perquè no hi haja
accidents, que creiem que ho estem fent bé, però, bo, sempre hi ha crítiques per a tot.”

La regidora del Grup Municipal d’EU, Sra. VILALTA, manifesta: “Domingo,
primer si vols et conteste a tu, val, respecte al tema dels gossos i els cavalls, jo ja he
estat allí 3 vegades, una de les vegades que vaig estar allí va ser amb tu mirant la zona,
tant la zona dels cavalls com les dues propietats privades on estaven els gossos, aqueixa
vegada realment no s’apreciava, és cert que no s’apreciava el tema de l’olor en aqueixa
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zona, vaig tornar una altra vegada, vaig parlar amb altres veïns, hi havia diversitat
d’opinions respecte al tema dels gossos, però a causa de les queixes es va enviar a la
metgessa de sanitat perquè fera l’informe sanitari per a veure com estava la situació,
nosaltres estem treballant en aqueix sentit, com sabeu al municipi de Sagunt un dels
problemes més greus des d’aquest Equip de Govern i jo pense que des de la ciutadania
és el tema dels solars abandonats, de les cases amb unes condicions higièniques
insalubres, de l’abandó de les cases, és a dir realment aquest Ajuntament és complicat
tancar un expedient, de fet fa poc vam actuar en una casa netejant-la, en el cas d’açò
nosaltres hem actuat enviant la carta demanant al propietari que netege la seua propietat
però en el cas que no actue, l’única via que ens queda en el cas del tema dels gossos és
denunciar el propietari per no mantenir la casa en condicions de salubritat, de moment
estem en aqueix tràmit, nosaltres hem parlat amb ell, li hem dit que ha de mantenir la
casa en condicions de salubritat i ací és on ens hem quedat, intentarem mediar en la
mesura que es puga i l’altra via a de ser la via de la denúncia dels veïns o de la denúncia
per part d’ofici de l’Ajuntament de Sagunt, això respecte al tema dels gossos, després
un altre tema que s’ha comentat ha sigut l’Associació Amistat 2000 que abandonat ja el
Consistori,  quan vam entrar al Consistori l’Associació Amistat 2000 estava i està fent
una activitat de ball al Centre Cívic a la sala polivalent on es fan diverses activitats,
realitzava els dissabtes i diumenges ball, ens vam reunir amb ells, aquesta Associació fa
moltes més activitats, però aquesta és la seua activitat central, un col·lectiu de majors
que no Amistat 2000, és que és important comptar tota la història perquè la conegueu,
es va reunir amb mi per a comunicar-me el seu malestar amb aquesta activitat del ball,
el malestar estava fet perquè deien que era un ball que es feia en un Centre Cívic fet per
una Associació i només per a la gent de l’Associació i cobrant diners, jo al principi quan
aquest gent em va comentar això de seguida vaig intentar parlar amb Amistat 2000 per a
veure que situació hi havia, era cert, s’estava cobrant una entrada per realitzar un ball al
Centre Cívic per Amistat 2000, aquesta situació s’estava fent des de fa molts anys i s’ha
continuat fent enguany, és una realitat, vam fer una reunió amb Amistat 2000, els vaig
comunicar que aqueixa activitat no podia continuar, que no podien cobrar entrada en un
centre públic en un Centre Cívic i llavors el que ens van demanar que deixàrem
l’activitat fins a final d’any i que pogueren celebrar la Nit de Cap d’Any, després de
negociacions i de no trencar l’activitat que s’estava fent vam mediar perquè l’activitat
continuara fent-se la Nit de Cap d’Any, després vam fer una altra reunió, perquè després
volien també celebrar el Tortell de Reis, és a dir que realment ens hem reunit moltes
vegades, al final jo vaig plantejar, vam plantejar també l’alcaldessa la necessitat de
regularitzar el tema del ball al Centre Cívic, jo vaig proposar que fora el Consell dels
Majors qui gestionara el tema del ball, ells saben perfectament com està el tema, de fet
l’última reunió que vam tenir, el ball es va allargar fins al mes de juny, van dir, bo,
nosaltres vam acabar el 20 de juny l’activitat, és a dir que realment hi ha hagut moltes
reunions, moltes demores i moltes ampliacions d’aquesta activitat, fins i tot fins al mes
de juny es va dir que el 20 de juny finalitzaven i ells sabien que ara en els plecs de
condicions de bar del Centre Cívic l’activitat del ball serà realitzada pel bar del Centre
Cívic de manera gratuïta sense cobrar cap euros i dirigida a tots els majors que vulguen
anar lliurement i no res més encara col·lectiu, perquè aquesta activitat això, aqueixa
proposta va ser sotmesa a votació en el Consell dels Majors, es va aprovar per
unanimitat i Amistat 2000 també estava en aqueix Consell de Majors on es va aprovar
això i va votar a favor, clar jo comprenc que ells han de salvar la seua activitat i jo de fet
els he dit que podia mediar perquè d’alguna manera o una altra foren ells els que
portaren el tema del ball a través del Consell de Majors amb el bar del Centre Cívic,
clar, el que passa que ací deixarien d’ingressar uns diners, de traure uns diners de
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l’activitat, jo espere, de fet jo pense que estic un poc dolguda perquè hem treballat molt
el tema, ens hem reunit moltes vegades amb ells i no hem arribat a cap acord, llavors jo
comprenc que vinguen a demanar la seua activitat i jo des d’ací els diré que en la
mesura que es puga farem, però jo pense que hem pres la decisió correcta que el ball es
faça al bar del Centre Cívic per a tots els majors i gratuïtament sense cobrar cap euro,
ells saben açò des de fa temps, sabien que açò estava a punt de passar, ho sabien des del
mes de setembre i per la meua part tindrem una altra reunió amb ells per a intentar que
la seua activitat no s’extingisquen, realment l’activitat que fa l’Associació, perquè
l’Associació es mantinga, perquè sí que sé que l’Associació fa una activitat molt
important de cara a la societat.”
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